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Sør-Trøndelag skikrets 107. ordinære ting 
 
 
Program: 
Kl. 17.15 - 18.00 Matservering og registrering 
Kl. 18.00 - 18.30    «Ski-VM 2025 – status og fokusområder pr. 10/5-2023»  

v/ VM-sjef Åge Skinstad 
Kl. 18.30 - 19.00    Åpning og hilsninger samt overrekkelse av priser 
Kl. 19.00 - 19.15     Kaffe og benstrekk 
Kl. 19.15 -               Tingforhandlinger 
                                Avslutning 
 
 

 
SAKSLISTE – TINGFORHANDLINGER 
 
Sak 1 
 

Godkjenning av de fremmøtte tingrepresentantene. 
Navneopprop. 

 
 
Sak 2 
 
Godkjenning av innkalling, sakliste og forretningsorden. 
 
2.1 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

 
2.2 Godkjenning av forretningsorden 
Følgende forretningsorden er fastsatt som veiledende norm for Sør-Trøndelag skikrets 
sitt ting: 
 
Pkt. 1.   Tinget ledes av valgt (e) dirigent(er). 
 
Pkt. 2.   Ingen representant gis rett til ordet mer enn 2 ganger i samme sak. 
             Med unntakelse av innledningsforedraget, og for den hvis forslag står i  
             sakslisten, settes taletiden til 5 minutter første gang og 3 minutter andre  
             gang. Representanter som forlanger ordet til foretningsorden, har 1 minutts 
             taletid. 
 
Pkt. 3.   Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten og må være undertegnet med 
             forslagsstillerens navn. Forslag må fremmes før strek er satt. 
 
Pkt.  4.  Alle vedtak og valg avgjøres ved flertall av de avgitte stemmer med de  
             unntakelser loven fastsetter. 
 
Pkt. 5.   Forslag og vedtak føres inn i tingprotokollen, med antall avgitte stemmer 
             for og imot. 
 
Pkt. 6.  Tingprotokollen godkjennes ved to tingrepresentanter, valgt av tinget til å  
             Underskrive protokollen. 
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Sak 3 
 
Valg av dirigent, to referenter og to representanter til å underskrive 
protokollen. 
 
3.1 Valg av dirigent 
Skikretsstyret foreslår til valg av dirigent: Ola Heggem 
 
 
3.2 Valg av referenter  
Skikretsstyret foreslår til valg av referenter: Ingrid Narum og Anders Myrland 
 
 
3.3 Valg av to representanter til å skrive under protokollen 
Skikretsstyret gjør forslag på tinget. 
 

 
Sak 4 
 
Årsberetning 2021-2023 
Til behandling foreligger styrets årsberetning for 2021-2023 samt årsrapporter fra 
grenkomiteene. 
 
Styrets innstilling: 
Tinget godkjenner årsberetning for Sør-Trøndelag skikrets 2021-2023.  

 
 
Sak 5 
 
Skikretsens regnskap for 2021 
 
Styrets innstilling: 
Tinget godkjenner regnskapet for 2021. 

 
Skikretsens regnskap for 2022 
 
Styrets innstilling: 
Tinget godkjenner regnskapet for 2022. 
 
 

Sak 6 
 
Styrets saker og forslag 
 
6.1 Handlingsplan 2023-2025 
Til behandling ligger forslag til ny handlingsplan for Sør-Trøndelag skikrets 2023-2025. 
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Styrets innstilling: 
Tinget godkjenner forslag til Handlingsplan 2023-2025 for Sør-Trøndelag skikrets. 
 
6.2 Ny Lov for Sør-Trøndelag skikrets 
Til behandling ligger forslag til ny Lov for Sør-Trøndelag skikrets (se vedlegg). 
Forslaget er basert på og oppdatert etter NIFs lovnorm for særkretser og NSFs lovnorm 
for skikretser. 
 
Styrets innstilling: 
Tinget godkjenner forslag til ny Lov for Sør-Trøndelag skikrets. 
 
6.3 Bruk av et eventuelt overskudd etter Ski-VM 2025 
 
I henhold til samarbeidsavtale mellom Norges Skiforbund, Trondheim kommune og 
Sør-Trøndelag skikrets, som gjelder roller og ansvar etter tildeling av Ski-VM Nordisk 
2025 i Granåsen, er partene enige om overskuddsfordeling fra arrangementet iht. 
samarbeidsavtale. Sør-Trøndelag skikrets sin andel av et evt. overskudd er i 
størrelsesorden 3-4 mill. kr. gitt et overskudd på mellom 20-40 mill. kr. etter VM 2025. 
  
Styrene i Sør-Trøndelag skikrets og Nord-Trøndelag skikrets har i samarbeid blitt enig 
om 3 ønskede effekter av VM 2025: 

1. Styrke rekruttering og flest mulig, lengst mulig 
2. Styrke og utvikle arrangementskompetanse i hele regionen samt muliggjøre 

større arrangement i regionen 
3. Utvikle bredde- og rekrutteringsanlegg i regionen 

  
Skikretsstyret sitt forslag til bruk av Sør-Trøndelag skikrets sin andel av et eventuelt 
overskudd etter Ski-VM 2025, er at det settes på et eget aktivitetsfond som primært 
skal benyttes til å realisere gode formål innenfor de tre beskrevne effekter. 

 
Styrets innstilling: 
Tinget godkjenner styrets forslag til bruk av Sør-Trøndelag skikrets sin andel av et 
eventuelt overskudd etter Ski-VM 2025. 
 
 

Sak 7 
 
Innkomne forslag 
Det er ingen innkomne forslag til behandling. 

 
Sak 8 
 
Fastsette lagskontingent  
 
Skikretsstyret foreslås følgende kretskontingent for tingperioden 2023-2025: 

Klubber med 0 utøvere med lisens:   kr. 4 000,- 
Klubber med 1-15 utøvere med lisens:   kr. 7 000,- 
Klubber med 16-30 utøvere med lisens:   kr. 14 000,- 
Klubber med flere enn 30 utøvere med lisens:  kr. 21 000,- 
 



6 

 

 

Bakgrunn og begrunnelse:  
Styret har hatt en gjennomgang av beregningsmodell for lagskontingent. Hensikten var 
å se på hvordan Sør-Trøndelag skikrets sin modell er sammenlignet med andre kretser 
– særlig med tanke på fordeling mellom store og små klubber. 
 
I de kretsene vi har sammenlignet med benyttes medlemstall eller medlemmer under 
19 år som grunnlag for beregning av kontingent. I Sør-Trøndelag skikrets er det antall 
lisenser som benyttes. Kretskontoret bruker mest tid på løpere etter at de er kommet 
opp i «lisensalder» (over 13 år). Styret mener derfor det er hensiktsmessig å fortsette 
med antall lisenser som grunnlag. 
Styret ønsket et alternativ som gjorde det litt rimeligere for de minste klubbene.  
 
Lagskontingent er en viktig del av kretsen sine inntekter. Det er derfor ønskelig at en 
justert modell skal opprettholde ca. dagens nivå på samlet innbetaling.  
 
Etter utredning ble det vedtatt å gå videre med to alternativ: 

• Beholde helt lik modell som skikretsen har i dag. 

• Justering av dagens modell, men beholde grunnprinsippene. Styret valgte dette 
alternativet. 

 
Til sammenligning så vises her hvordan satsene for lagskontingent var i 2022. 
 
Dagens modell:  

Klubber uten utøvere med lisens:    kr. 5 200,- 
Klubber med 1-10 utøvere med lisens:   kr. 6 700,- 
Klubber med 11-20 utøvere med lisens:   kr. 8 500,- 
Klubber med 21-40 utøvere med lisens:   kr. 9 800,- 
Klubber med s41 eller flere utøvere med lisens: kr. 11 300,- 
 
Det legges til grunn at lagskontingenten fremdeles skal reguleres årlig i samsvar med 
økningen i statistisk sentralbyrås konsumprisindeks med basis i indekstallet pr. 15.03. 
Første gang 01.05.2024. Ny lagskontingent skal rundes opp til nærmeste kr. 100,-. 
Lagskontingenten kan ikke settes lavere enn foregående sesong. 
 
Styret foreslår at ny modell for lagskontingent for Sør-Trøndelag skikrets legges til 
grunn for 2023 og 2024 med regulering i forhold til utviklingen i konsumprisindeksen. 
 
Styrets innstilling: 
Tinget godkjenner styrets forslag til ny modell for lagskontingent for Sør-Trøndelag 
skikrets. 
 

 
Sak 9 
 
Budsjett 2023 og 2024 
Til behandling foreligger styrets forslag til budsjett for 2023 og 2024. 
 
Styrets innstilling: 
Tinget godkjenner styrets forslag til budsjett for Sør-Trøndelag skikrets 2023 og 2024. 
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Sak 10 
 
Valg 
Valgkomiteens innstilling for perioden 2023-2025: 
 
Styret 
Styreleder   Torbjørn Mæhlumsveen Byåsen IL   Gjenvalg 
Nestleder  Gøril Gyllan   Malvik IL  Ny  
Styremedlem  Tina Lihaug Selbæk  Vangslia Alpinklubb Gjenvalg 
Styremedlem  Kari Hovin Kjølle  Byaasen Skiklub Gjenvalg 
Styremedlem  Knut Ståle Skogstad  Byåsen IL  Ny 
 
Styremedlem  Ketil Aagesen   SPK Freidig  Gjenvalg 
Styremedlem  Stig Gråberg   SPK Freidig  Gjenvalg 
Styremedlem  Narve Jostein Langmo Fjellørnen IL   Gjenvalg 
Styremedlem  Håkon Solvik   Rindal IL  Gjenvalg 
 
Vara   Innstilling ikke klar 
Vara   Innstilling ikke klar 
 
Alpin komiteen 
Leder   Ketil Aagesen   SPK Freidig  Gjenvalg 
Medlem  Nils Inge Aasgård  Surnadal IL  Gjenvalg 
Medlem  Odin Sande   Oppdal Alpin  Gjenvalg 
Medlem  Hege Enoksen Normann SPK Freidig  Gjenvalg 
Medlem  Eline Ekrann Aarak  Oppdal Alpin  Ny 
Medlem  Trude Gundersen  SPK Freidig  Ny 
 
Freeski komiteen 
Leder   Stig Gråberg   SPK Freidig  Gjenvalg 
Medlem  Karolina Siwka  SPK Freidig  Ny 
Medlem   Øystein Fiske   Surnadal IL  Ny 
Medlem   Truls Tondsetås  Ålen IL   Ny 
Medlem   Ane Hoel   Oppdal IL  Ny 
 
Hopp- og kombinert komite 
Leder   Narve Jostein Langmo Fjellørnen IL   Gjenvalg 
Medlem   Ola Morten Græsli  Tydal IL  Gjenvalg 
Medlem   Jo Wesche Fossheim  Byåsen IL  Gjenvalg  
Medlem   Helena Olsson Smeby Byåsen IL  Ny 
Medlem  Sølvi Grande Molden  Byåsen IL  Ny 
 
Granåsen Skiteam – styre 
Innstilling ikke klar. 
 
Langrenns komiteen 
Leder   Håkon Solvik   Rindal IL  Gjenvalg 
Medlem   Ronny Ingebrigtsen  Bratsberg IL  Gjenvalg 
Medlem   Live Spilker   Byåsen IL  Gjenvalg 
Medlem   Gøril Holmvassdal  Ranheim SK  Gjenvalg 
Medlem  Ane Valås   Byåsen IL  Ny 
Medlem  Kristian Grøv   Byaasen Skiklub Ny 
 
Anleggsutvalget 
Leder   Kari Hovin Kjølle  Byaasen Skiklub Gjenvalg 
Medlem  Dag Herrem   SPK Freidig  Gjenvalg 
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Medlem  Gunnar Smiseth  Hommelvik IL  Gjenvalg 
 
Kontrollkomiteen 
Leder   Lars Inge Graabak  SPK Freidig   Gjenvalg 
Medlem  Tor Helge Hansen  Hommelvik IL  Gjenvalg 
Medlem  Innstilling ikke klar 

 
Statsautorisert revisor 
BDO Trondheim engasjeres som revisor for 2023 og 2024. 

 
 
Skikretsstyret forslag til ny valgkomite: 
   Siri Darell   Ranheim SK  Ny 

Irma Richardsen  Orkdal IL  Ny 
 
Innstilling av 1 medlem til og 1 varamedlem er ikke klar. 

 
Komiteen må konstituere seg selv. 
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VEDLEGG 
 
 

LOVNORM FOR SÆRKRETSER/REGIONER 

 

Vedtatt av Idrettsstyret 16. november 2021. 

 

LOVNORM FOR SKIKRETSER 
 

Vedtatt av Skistyret 17. mars 2023. 
 

 
 

LOV FOR SØR-TRØNDELAG SKIKRETS 
 

Sist endret 18.04.2023. 

 
 

§ 1 Formål 

 

(1) Skikretsens formål er å arbeide for skiidrettens utvikling innen kretsen, og å fremme 

samarbeidet med idrettslagene. Kretsen skal bistå Norges Skiforbund (NSF) i alle 

spørsmål som gjelder skiidretten innen kretsen. 

 

(2) Arbeidet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd. All idrettslig 

aktivitet skal bygge på grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet. 

 

§ 2 Organisasjon 

 

(1) Skikretser opprettes, sammenslås og oppløses av NSF, som også fastsetter 

skikretsenes grenser. Kretsens grenser trenger ikke følge dagens fylkesgrenser. 

 

(2) Skikretsen består av alle idrettslag innenfor skikretsens grenser som er medlem av 

NSF og Norges idrettsforbund og olympiske og paralympiske komite (NIF). 

 

(3) Gjennom NSF er Skikretsen et organisasjonsledd innen NIF.  

 

(4) For regler om skikretsens plikt til å overholde NIF og NSFs regelverk og vedtak, 

gjelder NIFs lov §§ 2-2 og 2-3. 

 

§ 3 Oppgaver 

 

Skikretsen skal bl.a.: 

a) Representere NSF og bistå det i saker knyttet til den enkelte idrett. 

b) Stimulere til samarbeid mellom de idrettslag som driver skiidrett. Bistå idrettskretsen i 

spørsmål av felles interesse for flere idretter. 

c) Godkjenne kretsens terminliste med renn, grener og renndatoer, samt oppnevne 

dommere/teknisk delegerte (NSF/TD), i samsvar med gjeldende rennreglement. 

d) Forestå skiidrettsfaglig utdanning i samsvar med NSFs planer. 

e) Sørge for gjennomføring av kretsmesterskap, samt stimulere til annen idrettslig 



10 

 

 

virksomhet med størst mulig variasjon og omfang. 

f) Gi faglig bistand ved planlegging og bygging av idrettsanlegg. 

g) Avgi beretning og regnskap innen fastsatte frister, og søke om økonomisk støtte fra 

NSF og idrettskrets. 

h) Gjennomføre NSFs strategiske plan innenfor skikretsens genser og 

myndighetsområde. 

 

§ 4 Kontingent og avgifter 

 

(1) Kontingenten og avgifter for idrettslagene fastsettes av skikretstinget. 

 
(2) Skyldig kontingent/avgift medfører tap av stemmerett og andre rettigheter på 

skikretstinget. Styret kan anbefale overfor NSF at lag, som skylder kontingent eller 
avgift for mer enn ett år, mister sitt medlemskap i NSF. 

 

§ 5 Kjønnsfordeling 

 

For regler om kjønnsfordeling i styre, utvalg mv. og ved representasjon til årsmøte/ting i 

overordnet organisasjonsledd, gjelder NIFs lov § 2-4. 

 

§ 6 Regler om stemmerett, valgbarhet, forslagsrett mv. 

 

 For regler om stemmerett, valgbarhet og forslagsrett, gjelder § 12 og NIFs lov § 2-5. 

 

§ 7 Inhabilitet 
 

 For regler om inhabilitet, gjelder NIFs lov § 2-8. 

 

§ 8 Vedtaksførhet, flertallskrav og protokoll 

 For regler om vedtaksførhet, flertallskrav og protokoll, gjelder NIFs lov § 2-9. 

 
§ 9 Refusjon av utgifter og godtgjørelse 

 

 For regler om refusjon av utgifter og godtgjørelse, gjelder NIFs lov § 2-10. 

 
§ 10 Regnskap og revisjon mv. 

 

 For regler om regnskap og revisjon mv., gjelder NIFs lov §§ 1-7, 2-11, 2-13 og 2-14. 
 

§ 11 Skikretstinget 

 

(1) Skikretsens høyeste myndighet er skikretstinget som avholdes annethvert år innen 

utgangen av mai i år det ikke holdes Skiting. Skikretstinget kan med 2/3 flertall vedta 

å holde ting hvert år. 

 

(2) Ordinært og ekstraordinært skikretsting gjennomføres i samsvar med denne lov og 

NIFs lov §§ 2-15, 2-16, 2-17, 2-19, 2-20  

 

§ 12 Møterett, talerett, forslagsrett og stemmerett 

 

(1) Forslagsrett til skikretstinget: 
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a) Skikretsens styre. 

b) Et representasjonsberettiget idrettslag 

c) Møteberettiget komite/utvalg, i saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde 

 

(2) Møterett, talerett, forslagsrett og stemmerett på skikretstinget: 

a) Skikretsens styre 

b) Representanter fra idrettslagene etter følgende skala: 

Opp til 50 medlemmer 1 representant 

 50-100 medlemmer   2 representanter 

Over 100 medlemmer  3 representanter 

 

Representasjon meddeles organisasjonen samtidig med innkallingen 

til skikretstinget. 

For representasjonsrett for idrettslag, gjelder NIFs lov § 10-3 (1). 

 

Reisefordeling kan benyttes. 

 

(3) Møterett, talerett og forslagsrett på skikretstinget i saker som ligger innenfor 

utvalget/komiteens arbeidsområde: 

a) Kontrollutvalgets medlemmer 

b) Valgkomiteens medlemmer 

c) Lederne i tingvalgte utvalg/komiteer, eventuelt nestleder eller medlem 

dersom leder er forhindret fra å møte 

 

(4)  Møterett og talerett på skikretstinget: 

a) Representant fra NSF og NIF 

b) Engasjert revisor, i saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde 

 

(5) For å ha stemmerett, være valgbar til tingvalgte organer og kunne 

velges/oppnevnes som representant til ting, må man ha fylt 15 år i løpet av 

kalenderåret, vært medlem av et idrettslag tilsluttet skikretsen i minst en 

måned og ha gjort opp sine økonomiske forpliktelser til idrettslaget. 

 

(6) En person kan ikke samtidig inneha mer enn et av følgende verv i skikretsen: 

Medlem av styret, valgkomite, kontrollutvalg, lovutvalg, revisor. Person med 

slikt verv kan ikke møte på skikretstinget som representant for et annet 

organisasjonsledd. 

 

§ 13 Skikretstingets oppgaver 

 

Skikretstinget skal: 

1. Godkjenne de fremmøtte representantene. 

2. Velge dirigent(er) 

3. Velge protokollfører(e) 

4. Velge to representanter til å underskrive protokollen. 

5. Godkjenne forretningsorden 

6. Godkjenne innkallingen 

7. Godkjenne sakslisten 

8. Behandle beretning for skikretsen, herunder beretninger fra tingvalgte organer 
9. Behandle  

a. skikretsens regnskap 
b. styrets økonomiske beretning 
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c. kontrollutvalgets beretning 
d. eventuell beretning fra engasjert revisor 

10. Behandle saker som fremgår av godkjent saksliste 

11. Fastsette kontingent. 
12. Behandle langtidsplan og langtidsbudsjett 

13. Foreta følgende valg: 
a) Skikretsstyret med leder og nestleder, 3 styremedlemmer og 2 

varamedlem(mer). 
b) Lederne av fagkomiteene i skikretsen 
c) Nestleder og medlemmer i fagkomiteene i skikretsen, alternativt at 

skikretstinget gir styret fullmakt til å oppnevne disse. 
d) Kontrollutvalg med leder, nestleder og 1 medlem og 1 varamedlem. 
e) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd skikretsen har 

representasjonsrett eller gi skikretsstyret fullmakt til å oppnevne 
representantene. 

f) Valgkomite med leder, 2 medlem(mer) og 1 varamedlem. 
 

Leder og nestleder velges enkeltvis. De øvrige medlemmer til skikretsstyret 

velges samlet. Deretter velges varamedlemmene samlet.  Der det velges flere 

nestledere/varamedlemmer skal det velges 1. nestleder/varamedlem, 2. 

nestleder/varamedlem osv. 

 

14.     Beslutte om det skal engasjeres revisor til å revidere særkretsens regnskap. 

 

For regler om stemmegivningen på skikretstinget, gjelder NIFs lov § 2-21. 
 

§ 14 Skikretsens styre 

 
(1) Skikretsen ledes og forpliktes av styret som er Skikretsens høyeste myndighet mellom 

tingene. Styret består av leder, nestleder, minimum 2 (to) styremedlemmer med 
varamedlemmer og ledere i fagkomiteene i kretsen. 

 

(2) Skikretsstyret skal bl.a.: 

a) Iverksette skikretstingets og overordnede organisasjonsledds vedtak og 

bestemmelser, herunder gjennomføring av NSFs strategiplan. 

b) Forestå Skikretsens daglige administrasjon, representere Skikretsen utad og 

utøve faglige myndighet innen Skikretsens grenser. 

c) Påse at Skikretsens midler brukes og forvaltes på en forsiktig måte i samsvar 

med de vedtak som er fattet på tinget eller av overordnet organisasjonsledd, og 

sørge for at Skikretsen har en tilfredsstillende organisering av regnskaps- og 

budsjettfunksjonen, og har en forsvarlig økonomistyring. 

d) Arrangere eller la arrangere kretsmesterskap og andre konkurranser innen 

kretsen og utarbeide terminlister for dette. 

e) Utvikle Skikretsens organisasjon og aktivitetstilbud. 

f) Oppnevne utvalg, råd og komiteer etter behov samt utarbeide mandat/instruks 

for disse. 

g) Sende årsberetning til Skistyret senest innen 1. juli hvert år. 

 

(3) Styret skal avholde møter når lederen bestemmer det, eller minst to av 

styremedlemmene forlanger det. 

(4) Det nye skikretsstyret tiltrer umiddelbart etter skikretstinget. 

 

(5) De kan nedsettes et arbeidsutvalg til å ta seg av de løpende forretninger. 
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(6) Ansatte i skikretsen kan møte med tale- og forslagsrett. 

 

§ 15  Skikretsenes fagkomiteer for alpint, freestyle, hopp, kombinert, langrenn og 

telemarkskjøring 

 

Skigrener med aktivitet i skikretsen skal ha fagkomiteer. Komiteene er rådgivende 

organ overfor skikretsstyret. Komiteene er utøvende organ i sine grener innenfor 

fullmakt og med arbeidsoppgaver fastsatt av skikretsstyret. 

 

 

a. Sammensetning av fagkomiteene i skikretsene 

 

(1) Kretsenes fagkomiteer består av leder, nestleder og minimum 1 (ett) medlem. 

 

(2) Fagkomiteenes leder velges på skikretstinget. Nestleder og medlemmer velges på  

  skikretstinget eller oppnevnes av skikretsstyret etter fullmakt fra skikretstinget. 

 

 

b. Fagkomiteenes oppgaver i skikretsene 

 

(1) Skikretsenes fagkomiter rapporterer til skikretsstyret 

 

(2) Komiteenes hovedoppgaver er blant annet: 

 
a. Rekrutterings-, bredde-, utviklings- og utdanningsarbeidet i de respektive 

grener innenfor skikretsen. 

b. Topp- og elitearbeid i de respektive grener innenfor skikretsen. 

 

(3) Komiteenes øvrige oppgaver er blant annet: 

 
c. Utarbeide forslag til handlingsplan og budsjett som skal godkjennes av 

skikretsstyret og føre løpende kontroll med forbruk av de midler 

skikretsstyret har godkjent. 

d. Iverksette nødvendige korrigeringer av sin virksomhet i henhold til 

regnskapsrapporter. 

e. Legge frem handlingsplan og budsjett for fagmøtet til uttalelse. 

f. Samordne terminlisten innenfor skikretsen i vedkommende gren. 

g. Ta ut løpere til nasjonale mesterskap i grener der skikretsene har kvoter. 

h. Ta ut ledere til representasjonsoppgaver. 

i. Forestå utdanningsvirksomheten i vedkommende gren. 

j. Fremme forslag til skikretsstyret til instrukser for trenere og ledere. 

k. Foreslå for skikretsstyret om arrangør av kretsmesterskap. 

l. Foreslå teknisk delegerte (NSF/TD) og dommere i samsvar med gjeldende 

rennreglement samt eventuelt komiteens representant til renn utvalgt av 

komiteene. 

m. Vurdere og foreslå for skikretsstyret tiltak som kan bidra til å fremme 

respektive grener, herunder anleggsprosjekter. 

n. Avgi regnskap og beretning til skikretsstyret innen fastsatte frister.
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o. Behandle andre spørsmål som skikretsstyret pålegger komiteen. 

 

(4) Ansatte i skikretsen kan møte i fagkomiteene med tale- og forslagsrett. 

 
 

c. Fagmøter i skikretsenes fagkomiteer 
 

(1) Fagmøtet er rådgivende organ for skikretstinget, skikretsstyret og fagkomiteen i 

kretsen i vedkommende gren innenfor komiteens oppgave- og 

myndighetsområde. 

 

a. Det holdes fagmøter hvert år innen utgangen av mai og ellers etter behov. 

b. Fagmøtet uttaler seg om komiteens virksomhet, økonomi, planer for 

anlegg, kurs, trenings- og rennaktivitet. 

c. Fagmøtene legger fram for valgkomiteen forslag til kandidater som 

komiteens leder, nestleder og medlemmer. 

d. På fagmøtene møter med stemme- og forslagsrett medlemmene av 

fagkomiteen i vedkommende gren og minst en representant for hvert 

idrettslag med aktivitet i grenen. Antall representanter fra idrettslagene 

fastsettes av skikretstinget. 

 

(2) Dagens representasjonsordning videreføres automatisk ved første fagmøte etter 

at denne lov er vedtatt. Ved sammenslåing av skikretser fastsettes 

representasjonen av de aktuelle skikretsene. 

 

(3) Representasjon fra idrettslagene fastsettes av skikretstinget etter idrettslagenes 

aktivitetstall for vedkommende gren iht. idrettsregistreringen samme år som 

fagmøtet. 

 

(4) På fagmøtene kan også møte med tale- og forslagsrett trenere, dommere, teknisk 

delegerte og andre som utøver organisert aktivitet innenfor grenen. 

 

(5) Reiseutgiftsfordeling kan benyttes. 
 

 

§ 16 Kontrollutvalg, valgkomite og øvrige tingvalgte organer 

 

(1) For regler om kontrollutvalget, gjelder NIFs lov § 2-12. 

 

(2) For regler om valgkomiteen, gjelder NIFs lov § 2-18. 

 

(3) Anleggsutvalg 

Anleggsutvalg med det antall medlemmer som skikretsstyret bestemmer. 
 

§ 17   Alminnelige disiplinærforføyninger, sanksjoner og straff 

 

For alminnelige disiplinærforføyninger, sanksjoner og straff gjelder NIFs regelverk 

(NIFs lov kap. 11, NIFs lov kap. 12 og Antidopingregelverk), og bestemmelsene i 

NSFs lov og rennreglement. 
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§ 18    Avtaler og samarbeid mellom skikretsen og næringslivet 

 

For regler om avtaler mellom skikretsen og næringslivet, gjelder NIFs lov kapittel 13 

og bestemmelsene i NSFs fellesreglement. 

 

§ 19 Idrettens markeds-, medie- og arrangementsrettigheter 

 

For regler om markeds-, medie- og arrangementsrettigheter, gjelder NIFs lov kapittel 

14. 

 

§ 20 Lovendring 

 

 For regler om lovendring, gjelder NIFs lov § 2-2. 

 

§ 21 Oppløsning 

 

Skikretsen kan bare oppløses av NSF. Ved oppløsning eller annet opphør av 

skikretsen tilfaller skikretsens overskytende midler etter avvikling et formål godkjent 

av NSF. 
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Styrets beretning 2021- 2023 
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Styrets beretning for tingperioden 2021-2023 

 

STYRET 

 

Styret i Sør-Trøndelag skikrets hatt følgende sammensetning i perioden: 

Torbjørn Mæhlumsveen Byåsen IL  - leder 

Eva Lauglo   Leinstrand IL  - nestleder  

Trond Heggem  Byåsen IL  - styremedlem 

Kari Hovin Kjølle  Byaasen Skiklub - styremedlem 

Kristian Grøv                        Byaasen Skiklub - styremedlem 

Tina Lihaug Selbæk  Vangslia Alpinklubb - styremedlem 

Ketil Aagesen   Sp.kl. Freidig  - leder AK 

Stig Gråberg   Sp.kl. Freidig   - leder FK 

Narve Jostein Langmo Fjellørnen IL  - leder HKK  

Håkon Solvik   Rindal IL  - leder LK  

Roald Olsen   Byåsen IL  - vara 

Ida Mogstad   Surnadal IL   - vara 

 

For komitéene vises sammensetningene til egen beretning fra fagkomiteene. 

 

Sør-Trøndelag skikrets består pr. 31. mars 2023 av 88 klubber, og er landets største skikrets i 

antall medlemmer med 17.131 registrert pr. 31.12.2021 (tallene pr. 31.12.2022 er ikke klare 

enda). 

Nedgangen i medlemmer fortsetter som i forrige tingperiode og er markant i forhold til 

toppåret 2015. For de ulike grenene varierer likevel utviklingen av tallene i tingperioden, der 

alpint og freeski har oppgang i medlemmer fra registering for 2020 til registrering for 2021. 

 

 
 

 

MØTER OG ARBEIDSFORM 

 

Styremøter 

Hovedfokus på styremøtene har vært økonomioppfølging samt rapportering og diskusjoner 

om sportslige aktiviteter og utvikling.  
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I perioden har det vært avholdt 13 styremøter. 

 

Styret har hatt spesiell oppmerksomhet på følgende saker i denne perioden: 

• Aktivitet 

• Arrangement 

• Anlegg 

• Økonomi 

• VM 2025 Nordiske grener Trondheim 

• Samarbeid med Nord-Trøndelag Skikrets om samarbeid for å få effekt av VM 2025 

• Kontakt mot Trøndelag idrettskrets, NSF, Trondheim kommune og Trøndelag 

fylkeskommune. 

 

Høstmøtet 2021 

Høstmøtet 2021 ble endelig gjennomført fysisk igjen etter to år med koronapandemi og 

restriksjoner. Det ble avholdt onsdag 27. oktober i Granåsen der hovedtema på fellesdelen var 

det gode treningsmiljøet og skiidretten som attraktiv møteplass. 

Følgende var tema: 

• «Tanker om veien videre for Sør-Trøndelag skikrets» v/ kretsleder Torbjørn 

Mæhlumsveen 

• «Det gode treningsmiljøet» v/ Karina Andersen Aas 

• «Bredde og rekruttering – hva er nøkkelen til å gjøre skiidretten attraktiv?» 

Innlegg fra 3 klubber: 

o «Børsa IL og Skaun IL – hvordan samarbeider vi for å få med flest mulig?» 

o «Fjellørnen IL – fra ingen til stor hoppaktivitet i nærmiljøanlegget» 

o «Freidig Freeski – hvordan har vi rekruttert til en dobling av medlemmer?» 

• «Barnas mini-VM – stor satsning frem mot VM i 2025» v/ Live Spilker, prosjektleder 

Barnas mini-VM 

• «VM 2025 – hvordan skal vi samarbeide med skikrets og klubber?» v/ Ingvil Snøfugl, 

leder samfunnskontakt og kommunikasjon, og Kristin Mürer Stemland, leder strategi 

og forretningsutvikling 

 

Grenvise fagmøter etter fellesdelen for freeski, hopp og kombinert, og langrenn. 

 

Vårmøtet 2022 

Vårmøtet 2022 ble gjennomført onsdag 11. mai i Granåsen, der hovedtema på fellesdelen var 

hvordan skileikanlegg kan utvikles til å bli et rekrutteringsanlegg for alle skigrener: 

• «Mån Skileikanlegg – rekrutteringsanlegg for skigrenene» v/ Øistein Formo, Tessand 

IL og Mån Skianlegg 

I tillegg var det innlegg av Barnas mini-VM og Ski-VM 2025, samt utdeling av Sør-

Trøndelag skikrets Hedersbevisninger 2021. 

 

Grenvise fagmøter etter fellesdelen for hopp, kombinert og langrenn, i tillegg gjennomførte 

freeski sitt fagmøte digitalt 12. mai. 

 

Høstmøtet 2022 

Høstmøtet 2022 ble gjennomført onsdag 19. oktober i Granåsen.  
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Hovedtema på fellesdelen var frivillighet og motivasjon med innlegget «Gråkallparken – ren 

dugnadsånd!» v/ Stian Karlsen. 

 

I tillegg status fra skikretsen v/kretsleder Torbjørn Mæhlumsveen om Ski-VM 2025 og 

samarbeid med VM-ledelsen og Nord-Trøndelag Skikrets. 

 

Grenvise fagmøter etter fellesdelen for freeski, hopp og kombinert, og langrenn. 

 

 

SKIKRETSKONTORET 

 

Skikretskontorets bemanning 

Skikretskontoret har i perioden bestått av administrasjonssjef Stian Eckhoff 100 % stilling 

frem til 31.08.2022 der Anders Myrland overtok fra 15.08.2022. I tillegg Erik Andresen i 

50 % stilling frem til 30.06.2021, og Ingrid Narum som skiutvikler fra 01.06.2021 (100 % fra 

01.08.2021). 

 

Kretskontoret har i perioden hatt tilhold i Helse- og arenabygget i Granåsen. 

 

De viktigste oppgavene for administrasjonen har vært: 

• Servicekontor for klubbene 

• Støttefunksjon for kretsstyret, grenkomiteer, utvalg og kretslag 

• Økonomi- og regnskapsarbeid 

• Personaloppfølging (skiutvikler, trenere og støtteapparat til Team) 

• Utarbeidelse og oppfølging av sponsor og arbeidsavtaler 

• Administrasjon av Team Elon Midt-Norge, Team Midt-Norge (senior langrenn), 

junior kretslag langrenn og Granåsen Skiteam 

• Forberede og gjennomføre vårmøte, høstmøte og skikretsting 

• Oppfølging av saker mot NSF, kommune og fylkeskommune 

• Samarbeid med videregående skoler, spesielt Heimdal VGS 

• Samarbeid med Trondheim kommune, Trøndelag fylkeskommune, Olympiatoppen 

Midt-Norge og idrettskretsen 

• Samarbeid Nord-Trøndelag skikrets 

• Samarbeid med Ski-VM 2025 

• Idrettsregistreringen/samordnet rapportering 

• Informasjon og utvikling av nettside og Facebook-side 

• Oppfølging FIS lister 

• Administrerer klubboverganger  

• Terminliste 

• Utdanning og kompetanseutvikling 

 

Skiutvikler 

Bakgrunn for å opprette stillingen var for å komme tettere på klubbene med fokus på bredde 

og rekruttering. «Skiutvikler skal være en ressurs for våre klubber, og jobbe aktivt for mer 

aktivitet og kompetanse i hele skikretsen.».  

Stillingen er forankret i handlingsplanen til skikretsen. 

 

Hovedoppgaver for skiutvikler: 

• Ansvar for klubb- og kompetanseutvikling i skikretsen 
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• Ansvar for kommunikasjon og dialog med klubbene 

• Prosjektansvar og adm. oppgaver knyttet til stillingens ansvarsområde 

 

 

ØKONOMI 

Styret og administrasjon har jobbet aktivt for å ha god økonomisk kontroll. Skikretsen hadde 

et overskudd i 2021 på kr. 527 091,- og et overskudd for 2022 på kr. 666 485,-.  

 

Aktiviteten i 2021 ble noe påvirket av pandemi, men det var en stor økning av aktiviteten fra 

året før. Noe som bidro til økt omsetning og mindre overskudd enn 2020. Allikevel er det et 

solid overskudd også i 2021. To faktorer bidrar til overskuddet i 2021:  

• Fremdeles noe reduserte kostnader på grunn av at det var mindre aktivitet og reise i 

forbindelse med trening og konkurranse på grunn av restriksjoner i forbindelse med 

pandemi. 

• Stabilt innsalg av sponsorer/bidrag. 

2021 ga en økt omsetning mot 2020 og skikretsen var nesten tilbake til nivået før pandemien. 

 

I 2022 var det en stor økning i omsetning, noe på grunn av et år der konkurranser og 

samlinger var på et høyt nivå med mye reisevirksomhet for de fleste grenene.  

2022 regnskapets høye overskudd skyldes i stor grad at det ble fakturert ut kostnader som 

skikretsen hadde hatt i regnskapsårene 2020 og 2021. Dette gjelder i all hovedsak avdelingen 

Team ELON Midt-Norge (langrenn).  
 

Det henvises til fullstendig regnskap med noter. 

 

 

KOMMUNIKASJON 

Som følge av mål og tiltak i handlingsplan om å komme tettere på klubbene har skikretsen i 

perioden vært bevisst på en tydelig kommunikasjonsplan: 

• Informasjon fra skikretsen publiseres på nettsidene til skikretsen og deles videre på 

skikretsen sin offisielle Facebook-side. Dette er skikretsens viktigste 

informasjonskanaler. I tillegg sendes det jevnlig ut nyhetsbrev til klubbene med 

relevante nettsaker for å sikre at alle klubber får informasjon. 

• Egne Facebook-grupper for sonene brukes som supplement for å nå ut til klubbene. 

• Instagram-konto for skikretsen brukes for å synliggjøre aktivitet/tiltak i 

skikretsen/komiteer, klubber osv. 

• Vår-/Høstmøte og sonemøter er også viktige kommunikasjonsarenaer med klubbene. 

Skikretsen har hatt god kontakt med media i perioden. 

 

  

ORGANISASJON 

Hopp og kombinert slo sammen sine grenkomiteer etter vedtak på Skikretstinget 2021. Det 

vises til egen evaluering av sammenslåingen i komiteens beretning for perioden. 

Skikretsen vil fortsatt ha fokus på å styrke samarbeidsformer på tvers av klubber, som eks. 

sonemodellen, og samarbeid med andre kretser. 
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RAPPORTERING PÅ HANDLINGSPLAN 

• AKTIVITET 

Mål om økt aktivitet i klubb: 

Skiutvikler i skikretsen har i perioden jobbet aktivt med å komme i kontakt med klubbene og 

alle grenmiljøene. Dette gjennom: 

- klubbesøk 

- sonemøter 

- grenkomitemøter  

 

Sonemøter og møter med grenkomiteene har vært viktige arena for kontakt med klubbene, 

og for å få fram behov og ønsker som grenene og klubbene har for å utvikle klubbaktiviteten. 

• Høsten 2021 gjennomførte skiutvikler, sammen med soneledere, sonemøter i alle 5 

soner, og høsten 2022 ble det gjennomført sonemøter i 3 av sonen. Totalt har i 

overkant av 30 ulike klubber deltatt på sonemøtene. 

• Skiutvikler har i stor grad deltatt på komitemøter i grenene i perioden. 

 

Klubbesøk er gjennomført med styre/tillitsvalgte for å bli bedre kjent og se på muligheter for 

klubben, eller som temakvelder for tillitsvalgte, trenere, foreldre og andre med temaer 

klubben ønsker sette fokus på (f.eks. barn og skiidrett, rekruttering eller trenerrollen). Det er 

gjennomført 10-12 klubbesøk hvert år i perioden. I tillegg kommer en del klubboppfølging 

utenom de avtalte besøkene. 

 

Skiutvikler erfarer at det gir mest varig effekt om man skaper et ønske/behov fra klubb selv 

om bistand og ønske om besøk. Synlighet om hva skikretsen og skiutvikler kan bistå med 

vært viktig, både gjennom å synliggjøre tiltak i klubb og med tilgjengelig informasjon. 

Skikretsen har i perioden utviklet en samleside på nettsiden for utvikling av aktivitet i klubb: 

https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/utvikle-din-klubb/  

 

Desentralisert trenerkurs/kurs – kompetanseutvikling: 

Det er gjennomført årlige trenerkurs og TD-/arrangørkurs i langrenn i sonene, og trenerkurs i 

freeski og dommerkurs i hopp på tvers av klubbene i kretsen.  

 

Trenerkurs (modulkurs) i klubb på en kveld har vært et viktig kompetansetiltak for trenere og 

foreldre i klubbene. Dette er et lavterskel kompetansetiltak (inspirasjonskveld) som har fått 

gode tilbakemeldinger både fra erfarne og nye trenere og foreldre i skiidretten. Tiltaket har 

som mål å gi flere mer kompetanse om variert og artig skiaktivitet og utvikling av 

skiferdigheter for barn og unge, og i tillegg senke terskelen for å ta trenerutdanning. Det er 

gjennomført 10 klubbtiltak første året og ca. 15 klubbtiltak andre året i perioden. 

 

Mål om økt aktivitet i sone: 

Sonesamlinger har vært et godt etablert tiltak i skikretsen de siste årene gjennom 

soneansvarlig i langrennskomiteen og med soneledere i 4 av 5 soner. Dette er viktig arenaer 

for utøvere og klubber for å skape gode miljø på tvers av klubbene. 

 

Sonesamlinger er åpne for alle (grener/idretter) i alder ca. 11-16 år, og klubb/klubber står som 

arrangør i samarbeid med soneleder. Det er gjennomført 1-4 sonesamlinger per sone hver høst 

i perioden. Det har vært gode tilbakemeldinger fra utøvere, foreldre og klubber på tilbud om 

https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/utvikle-din-klubb/
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og gjennomføring av soneaktivitet i perioden. Deltakelsen har variert noe, særlig på samlinger 

før høstferie. 

 

Sonelederene er viktige ressurspersoner for gjennomføring av sonesamlinger og dialog med 

klubbene. Sonelederene har også hatt god dialog med skiutvikler i perioden, og har vært 

viktig bidragsytere for å kompetansetiltak både på sonesamlinger og for etterspørsel fra 

klubber. 

 

Sonesamlingene er etablerte treffpunkt og det er potensiale for samlinger på tvers av grener 

der det er ønske om det fra grener/grenmiljø. 

 

• ARRANGEMENT 

Mål om større spenn i arrangement: 

Det er et ønske om å få flere til å delta på arrangement, samt få de som deltar til å delta 

lengre. Dette er også et arbeid som har vært vektlagt fra forbundet sentralt – utklipp fra 

Norges Skiforbunds handlingsplan: 

 

3.  Arrangementsutvikling  

3.1. Iverksette nye arrangementskonsepter gjennom oppsøkende virksomhet og 

kompetansehevende tiltak  

3.2.  Synliggjøre gjennom egne skirenn gode konkurranseformer som setter utøveren i 

sentrum  

3.3.  Tilby opplæring av arrangører og bidra til at frivillige får gode opplevelser på 

arrangement 

 

1. del av arbeidet bestod i å konkretisere kretsens målsetninger med hvorfor man ønsker å se 

på utvikling av arrangement. Det kom opp flere punkter bl.a.: 

• Senke terskelen – enkelt å gjennomføre, enkelt å delta 

• Variasjon i arrangement gir flere mulighet til å lykkes 

• Arrangement er en viktig del av skiidretten for rekruttering av barn og foreldre 

• Arrangement er gøy – gir opplevelser, «turan som tælle» 

• Turer og deltagelse på arrangement bidrar til selvstendighet og mestring 

 

2. del bestod i å innhente «fakta» fra utøvere og arrangører. Ønsket var å få kommentarer 

direkte fra de som føler utfordringene på kroppen, fremfor bare bruke egne erfaringer som 

kunnskapsgrunnlag. Det ble derfor laget et spørreskjema tilpasset til utøvere og et tilpasset 

arrangører. Gjennom spørsmålene kunne man komme med innspill og erfaringer, samt 

hvordan fremtidens skirenn og arrangement kan være. Skjema ble publisert på nettsidene til 

skikretsen og delt videre i aktuelle informasjonskanaler, og lå ute vinteren 2022. Det kom inn 

omtrent 70 svar, 56 av disse fra utøvere.  

 

3. del har bestått i å dele resultat fra undersøkelse, samt annen informasjon med arrangører, 

grener og andre. I tillegg oppfølging fra arrangører om behov for enkelt verktøy og 

kompetanse, bl.a. mal på sjekklister for arrangement og kompetanse på tidtakersystem. Det 

meste av informasjonsdelingen har foregått via skiutvikler som har vært rundt på klubbesøk 

og deltatt på møter med gren, samt at nyttig informasjon og verktøy om arrangement er lagt ut 

på skikretsens nettsider. 
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Selv om det ville vært ønskelig med flere svar på undersøkelsen, var det allikevel nyttig og 

interessant å se hvilke tanker den yngre generasjon har om hva som gjør det interessant å delta 

på arrangement. Det har vært et godt og nyttig supplement til våre tanker og erfaringer. 

Videreføring av arbeidet blir gjort av skiutvikler i samarbeid med gren. Fokus på artige og 

fengende arrangement fortsetter også i neste handlingsplan.  

 

• ANLEGG 

Mål om flere skileikanlegg: 

Anleggsutvalget i samarbeid med skiutvikler har i perioden jobbet med å nå ut med 

kompetanse for utvikling av skileik- og rekrutteringsanlegg gjennom å: 

• videreutvikle nettsiden for anlegg: https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/anlegg/  

• kartlegge ressursperson for bistand til anleggsutvikling 

• vise til gode eksempler og deler erfaringer 

 

Skikretsen har i perioden gjennomført 4 anleggsbefaringer for skileik-/rekrutteringsanlegg 

med påfølgende rapport og oppfølging, og har i tillegg kartlagt behov og ønsker hos klubbene 

for utvikling av skileikanlegg gjennom en kartlegging høsten 2022.  

Skikretsen ser også at flere klubber og skianlegg har mer fokus på å tilrettelegge og tilpasse 

anleggene til mer rekrutterende skiaktivitet med utforming av terreng vinterstid. Tilgjengelig 

informasjon og kompetanse fra skikretsen er viktig for å støtte opp om og inspirere til flere 

gode rekrutterende anlegg. 

 

Skikretsen har i perioden også jobbet med å etablere et prosjekt sammen med Norges 

Skiforbund, Trøndelag fylkeskommune og Nord-Trøndelag Skikrets for å etablere flere 

skileikanlegg. Prosjektet har som mål å opprette tilskuddsordning og tilbud om 

anleggsrådgivning som skal bidra til bygging og drift av attraktive, innovative og lett 

tilgjengelige anlegg for skileik og helårsaktivitet. Gratis utlån av utstyr i nærheten av anlegget 

er også en del av prosjektet. 

Prosjektet er i fase med å sikre ekstern finansiering og har som mål om å starte opp med noen 

piloter vår/høst 2023. 

 

Skileikanlegg har vært tema på vår- og høstmøter i skikretsen i perioden. I tillegg arrangerte 

skikretsen sammen med Nord-Trøndelag skikrets et arrangør- og anleggsseminar høsten 2022 

i Stjørdal med den sosiale møteplassen som hovedtema. 

 

For øvrig vises til egen rapport fra Anleggsutvalget. 

 

Mål om å sikre tilgang til trening i kommersielle anlegg: 

For idretter som er avhengig av treningsmuligheter i kommersielle anlegg, alpint og freeski, 

har skikretsen hatt som prioritert mål i perioden å bidra inn mot aktuelle klubber for at de kan 

få til avtale med anleggseier som sikrer treningsmuligheter. Det har for aktuelle klubber vært 

krevende å få tilgang til anlegg for gjennomføring av treninger og renn, noe som har ført til 

flytting og avlysninger av aktiviteten. 

Skikretsen har vært i dialog med aktuelle klubber og vil fortsette dette arbeidet i ny periode 

for å være en støtte/bidragsyter dersom det er ønskelig og naturlig. 

 

Generelt for arbeid med handlingsplanen har skikretsen i perioden hatt fokus på å ha temaer 

på vår- og høstmøtene som støtter opp om mål og tiltak i planen. 

 

https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/anlegg/
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BREDDE OG REKRUTTERING 

Det jobbes bra med rekruttering i mange lag selv i utfordrende snøforhold gjennom 

skisesongene, og vi ser at flere klubber har fokus på konkrete tiltak for å rekruttere både barn 

og foreldre. Til tross for dette har vi hatt en nedgang totalt i medlemsmassen (ca. 5 %) i siste 

tingperiode, og det må for kommende periode målrettet jobbes videre med konkrete tiltak i 

alle ledd for både å rekruttere nye medlemmer og holde på fleste mulig lengst mulig.  

 

Skikretsen stimulerer til økt rekruttering i klubbene gjennom tiltak i handlingsplanen som 

m.a.: 

• Stimulering til nye aktivitets- og rennformer 

• Stimulering til bygging av rekrutteringsanlegg 

• Tilskudd til åpne samlinger for barn og ungdom 

• Subsidierte kurs for trenere, foreldre og andre frivillige 

• Klubbesøk og klubbutviklingstiltak 

 

I tillegg er skikretsen pådriver for at klubbene arrangerer Telenor Karusellen. 

 

Mer utfyllende om bredde og rekruttering står under rapportering på handlingsplan. 

 

Paraidrett 

Skikretsen har, i samarbeid med Norges Skiforbund Para (NSF Para) og Paraidrettssenteret i 

Trøndelag, arrangert samlinger for syns- og bevegelseshemmede i langrenn og alpint gjennom 

tingperioden. I langrenn også i samarbeid med Nord-Trøndelag Skikrets. 

• Høst 2021:  Åpen dagssamling langrenn (barmark), Trondheim 

• Høst 2022:  Åpen dagssamling langrenn (barmark), Trondheim 

• Vinter 2023:  Åpen dagssamling langrenn (ski), Trondheim 

Åpen dagssamling langrenn (ski), Inderøy 

Åpen kveldssamling langrenn (ski), Trondheim 

Åpen helgesamling alpint, Vassfjellet 

 

Dette er lavterskeltilbud for utprøving av langrenn og alpint med god veiledning på utstyr og 

utvikling av skiferdigheter, og er også samlinger for de som ønsker å trene sammen. Parallelt 

har NSF Para og Paraidrettssenteret i Trøndelag arrangert ledsagerkurs. 

 

Målet er å skape miljø for paraidrett i skikretsen og Trøndelag, og at flere med 

funksjonsnedsetting får prøve langrenn og alpint. Skikretsen vil fortsette det gode samarbeidet 

med NSF Para, Paraidrettssenteret i Trøndelag og Nord-Trøndelag Skikrets om felles 

samlinger kommende periode, og i tillegg støtte opp om klubber som ønsker å starte opp 

paratilbud. 

 

 

TOPPIDRETT 

Sør-Trøndelag skikrets befester sin posisjon som den ledende skikretsen også innen toppidrett 

med flest landslagsutøvere og gode resultater både nasjonalt og internasjonalt i alle våre 

grener.  

Granåsen Skiteam, Team Elon Midt-Norge, Trønderhopp og TrønderAlpin er alle etablerte 

team i Trøndelag for utøvere fra regionen og/eller hele landet, og rekrutterer årlig utøvere og 
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ledere opp på landslagsnivå. I tillegg har skikretsen gode regions- og kretslagstilbud for flere 

grener. 

 

Det er et utstrakt samarbeid med flere skigymnas/videregående skoler, og innenfor flere av 

grenene er det også et bra samarbeid med Olympiatoppen. 

 

For øvrig henviser styret til de grenvise årsrapportene når det gjelder toppidrett. 

 

 

SKIKRETSENS EIERSKAP 

VM nordiske grener Trondheim 2025 

Selskapet Ski-VM Trondheim 2025 AS eies av Norges Skiforbund (60 %), Sør-Trøndelag 

skikrets (30 %) og Trondheim kommune (10 %).  

 

Forventninger fra eierne til Ski-VM Trondheim 2025 AS: 

• Arrangere «The best Nordic WSC ever» 

• Arrangere prøve-VM i 2024 

• Mesterskapet skal være med å sette standarden for fremtidige VM innenfor miljø og 

bærekraft 

• Rekruttere frivillige fra Trøndelag, men et mesterskap for hele Norge – skape et stort 

engasjement 

• Generere et overskudd som går tilbake til skisporten både for å sikre fremtidige 

arrangement i Granåsen og til rekrutteringsarbeid regionalt og nasjonalt. 

 

Sommeren 2021 ble Berit Svendsen ansatt som daglig leder/VM-sjef for Ski-VM 2025, og 

høsten 2021 ble ytterligere 5 personer ansatt i VM-organisasjonen. Høsten 2022 valgte 

Svendsen å fratre sin stilling og Åge Skinstad ble ansatt som VM-sjef fra januar 2023.  

VM-organisasjonen består per april 2023 av 9 ansatte. 

 

På slutten av 2022 ble eierne enige om gjennomgang av styresammensetning da prosjektet 

gikk inn i en ny fase hvor styrets kompetanse og sammensetning måtte endres og styrkes 

deretter. Tidlig i 2023 ble det gjort utskiftninger i styret og styret for Ski-VM 2025 består nå 

av: 

 

Styrets leder:   Åsne Havnelid 

Nestleder:   Kjell Bjarne Helland 

Styremedlem:   Eldar Rønning 

Styremedlem:   Knut Erik Dybdal 

Styremedlem:   Gunhild Dugstad 

Styremedlem:   Tove Nedreberg 

Styremedlem:   Siri Darell 

 

Skikretsens formelle påvirkning og styring ivaretas gjennom eiermøte der representanter fra 

Norges Skiforbund, Sør-Trøndelag skikrets og Trondheim kommune møter styreleder i Ski-

VM 2025. Videre ivaretas påvirkning og styring gjennom generalforsamling i VM-selskapet. 

Skikretsen er også representert med to medlemmer i Hovedkomiteen for Ski-VM 2025. Første 

møte i hovedkomiteen ble avholdt på Ullevål 27. januar 2023. 

 

I henhold til samarbeidsavtale mellom Norges Skiforbund, Trondheim kommune og Sør-

Trøndelag skikrets som gjelder roller og ansvar etter tildeling av Ski-VM Nordisk 2025 i 
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Granåsen, er partene enige om overskuddsfordeling fra arrangementet iht. samarbeidsavtale. 

Sør-Trøndelag skikrets sin andel av et evt. overskudd er i størrelsesorden 3-4 mill. kr. gitt et 

budsjettert overskudd på mellom 20-40 mill. kr. etter Ski-VM 2025. 

 

Det åpnes for å komme med forslag til bruk av et eventuelt overskudd på Sør-Trøndelag 

skikrets sitt ting 10. mai 2023. 

 

Granåsen Aktivum AS 

Skikretsen er involvert og hovedaksjonær sammen med Norges Skiforbund i 

arrangørselskapet Granåsen Aktivum AS. Siden mai 2021 har selskapet kun hatt frivillige 

ressurser, og siden oktober 2021 blitt drevet uten daglig leder. Nødvendige praktiske forhold 

gjeldende selskapet har blitt håndtert av styreleder. 

Granåsen Aktivum AS har ikke hatt noen arrangement i perioden da Granåsen har vært under 

utbygging til Ski-VM 2025. Våren 2022 kom selskapet til enighet med VM Trondheim 2025 

AS om ansvarsfordeling på verdenscuparrangementer frem til VM 2025, der VM-selskapet vil 

stå som ansvarlig for arrangementene.  

 

 

VM NORDISKE GRENER TRONDHEIM 2025 

Ønskede effekter av Ski-VM 2025 

I 2022 ble skikretsen enig med VM-organisasjonen om å strukturere samarbeidet og hvordan 

best samarbeide frem mot VM 2025. Skikretsen ble utfordret på å formulere de tre viktigste 

effektene som skikretsen ønsker å få ut av VM 2025, og inviterte med Nord-Trøndelag 

skikrets inn i dette samarbeidet. 

Sammen har skikretsene blitt enig om 3 ønskede effekter av VM 2025: 

1. Styrke rekruttering og flest mulig, lengst mulig 

2. Styrke og utvikle arrangementskompetanse i hele regionen. Samt muliggjøre større 

arrangement i regionen. 

3. Utvikle bredde- og rekrutteringsanlegg i regionen 

 

Tiltaksplan er utarbeidet med bakgrunn i workshop på Steinkjer 23.11.2022 og med 

prioritering av tiltak i etterkant. Planlegging og gjennomføring av tiltak vil skje i tett 

samarbeid mellom administrasjonen, skiutvikler/skiklubbutvikler, de nordiske grenkomiteene 

og klubbene i skikretsene. Det jobbes også for at vi skal få et tettere samarbeid med VM-

komiteen på flere av tiltakene.  

 

Status på prosjektet vinter 2023 er at det fremdeles er i en tidlig fase og at det fra høsten 2023 

og frem til ski-VM 2025 settes i gang flere av tiltakene. Dette er tiltak og ønskede effekter i 

regionen som det også er mål om å videreføre etter Ski-VM i 2025. 

 

#påveimotVM2025 

Det lokale forankringsarbeidet i perioden frem til tildeling av Ski-VM 2025 ble ledet av Sør-

Trøndelag Skikrets. Her kom det frem flere tiltak som er blitt videreført i perioden: 

• Klubbkvelder/inspirasjonskvelder – bistå med kompetanse for foreldre, trenere og 

andre frivillige til målrettede rekrutteringstiltak. 

• Sonesamlinger og soneaktivitet gjennomført – positiv respons og god aktivitet i yngre 

grupper. 
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• Samling og temadager for elevene ved skilinjene ved de videregående skolene i 

Trøndelag – gjennomført i samarbeid med Heimdal vgs, Meråker vgs, Steinkjer vgs og 

OLT Midt-Norge. 

• Samarbeid OLT, Team Elon Midt-Norge, Trønderhopp og Granåsen Skiteam. Etablert 

fast samarbeid mellom teamene på vei mot VM 2025. Arbeidet er godt i gang og 

organiseres av Olympiatoppen Midt-Norge.  

 

Tiltak fra prosjektet vil fortsette gjennom skikretsens handlingsplan og samarbeid om effekter 

av VM sammen med Nord-Trøndelag skikrets. 

 

Barnas mini-VM 

Prosjektet Barnas mini-VM ble startet i forbindelse med NM på ski i Granåsen i 2021 og som 

en del av forankringen på vei mot VM 2025. Formålet med arrangementet er at barna kan 

delta på et lavterskel skirenn i nærområde med fokus på skileik og skiglede, i tillegg til at 

klubbene får arrangørkompetanse. 

 

Vinteren 2021/2022 inngikk eier Sør-Trøndelag skikrets et samarbeid med Norway Events for 

gjennomføring av et utvidet prosjektet med 16 skirenn arrangert rundt om i hele Trøndelag.  

Sesongen 2022/2023 tok VM-organisasjonen over eierskapet og drift av Barnas mini-VM 

sammen med Norway Events, og arrangementet ble gjennomført i hele Norge inkludert 10 

arrangement i Trøndelag. 

 

Live Spilker har vært prosjektleder siden starten av Barnas mini-VM. 
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Alpinkomiteen har bestått av: 

 

Ketil Aagesen         Freidig Alpin Leder, ansvar; økonomi, FIS, NM, fagmøte                      

Nils Inge Aasgard   Surnadal Alpin Medlem 

Eirik Sem      Freidig Alpin Medlem 

Odin Sande   Oppdal Alpin          Medlem 

Marius Møbius Oppdal Alpin           Medlem 

Hege Enoksen Freidig Alpin Medlem 

 

Krets-samlinger 

Krets-samlinger; vi videreførte våren 2022 opplegget fra tidligere år med åpne 

kretssamlinger hovedsakelig utenom sesong. Vi har brukt innleide trenere fra Freidig 

i tillegg til foreldretrenere fra både Oppdal og Freidig, dette har gitt oss god 

fleksibilitet og kontinuitet. Det har også vært bra foreldredeltagelse på samlingene 

slik at den praktiske gjennomføringen med transport og losji har fungert bra. 

Hovedmengden av løperne som har deltatt på ski samlingene har vært fra gruppene 

U14 og U16, men det har også vært med yngre utøvere fra U12/U10 klassen da drevet 

i parallell i klubbregi. 

 

Det har i perioden mai – desember 2022 vært avholdt ca 1350 samlingsdøgn for 

U14/16. Ca 50% av deltakelsen fra Freidig Alpin. 

 

Rekruttering 

Vi har 3 klubber i Sør-Trøndelag som rekrutterer til aktivt alpint; Surnadal, Freidig 

og Oppdal Alpin. Ifølge klubbene er det god rekruttering, men etter hvert frafall når 

det blir løypekjøring, og deltakelse på renn.  

 

Freidig Alpin opplever fremdeles stor pågang og generell vekst etter de siste års 

utvidet tilretteleggelse i Vassfjellet Vinterpark. Freidig Alpin hadde i 2022 i tillegg og 

alene 14 FIS løpere. 

 

Vi har mange løpere på skigymnas; Oppdal Alpin elite og Trysil, og nye rekrutteres 

inn. Nivået for å komme inn er økende, så det er kamp om plassene. Det er pr dato ca 

45 løpere totalt på OAe og løperne presterer nå i FIS bedre enn noe annet skigymnas. 
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Trønder Alpin, Vangslia Alpinklubb, vårt universitets lag, er nå etablert og har vært i 

drift åtte siste sesonger. De sportslige resultatene er svært gode og etter landslag er 

Trønderalpin det vanskeligste laget å komme inn på. 

 

Det pågår en prosess som gjelder skigymnas i Trondheim grunnet stor pågang på 

landslinje plasser på Oppdal Videregående. Regional idretten er ikke fornøyd med 

den begrensede tilgangen til gymnasplasser på Oppdal og fylket har besluttet at 

Heimdal Videregående vil være den skolen som skal se på videre etablering. STSK 

bidrar i prosessen. 

 

Økonomi 

AK har god kontroll over økonomien, med prosjektregnskap for hver 

samling/aktivitet. Vi hadde i 2022 et overskudd på kr 38.544,- med akkumulert 

resultat kr 618.094,-. Vi mener å ha god kontroll og solid økonomi.  

 

Administrativt 

Alpinkomiteen har hatt ca 5 formelle komite’ møter hver sesong. Flere uformelle 

møter i skibakken, pr. mobiltelefon og epost for å diskutere løpende saker. 

Planleggingsmøte og evalueringsmøte for samlingsplan og sportslig satsing ble holdt i 

Granåsen hver vår.  

 

Ola Evjen, Freidig Alpin, sitter som leder i Alpinkomiteen, NSF. Ola ble valgt på 

ekstraordinært ting 2017 og gjenvalgt for 2 år i 2022. Eirik Sem er region-TD. Dag 

Herrem er medlem av anleggskomiteen i skikretsen.  

 

Geir Fische representerer STSK i styret Oppdal Alpin Elite. Marius Møbius er daglig 

leder for OAe og TrønderAlpin, Vangslia Alpinklubb. 

 

Arrangement 

Vinteren 2021/22 har Alpint avholdt renn etter plan.  

 

For toppidretten arrangerte Freidig 3 FIS renn i Slalom og 3 FIS renn i Storslalom. 

Oppdal 1 FIS Renn Storslalom og 1 i Slalom.  
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Anlegg 

Vassfjellet Vinterpark i Freidig Alpins eie utførte vesentlige oppgraderinger i 2022, da 

inkludert ny stolheis. Tilrettelegging for idretten er svært god. 

 

Det er fremdeles utfordringer for Oppdal Alpin, Oppdal Alpin Elite og Trønderalpin 

vdr tilgang til anlegg for trening. Dette da anlegget i Oppdal drives av en reell 

kommersiell aktør. Alpin idrett trenger anleggseiere som er villige til å satse innen 

snø legging for å åpne bakkene tidligst mulig i sesongen og legge forholdene til rette 

for den aktive alpinist.  Det krever samarbeid og dialog for å skape forståelse for de 

utfordringer som vi har.  

 

Toppidrett 

Flere av kretsens løpere tilknyttet Oppdal Alpin elite har gode plasseringer og flere 

seire i FIS-renn og Jr.-NM. Timon Haugan er etablert i World-cup laget og Fredrik 

Møller på Europacup lag. 

 

 

 

Ketil Aagesen 

(sign.) 

Leder AK 
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Komiteen 
 
Stig Gråberg      TRONDHEIM Leder 
Bjerkan, Rasmus     KLÆBU  Medlem 
Drøpping, Halvor*    SURNADAL  Medlem 
Kåsen, Ola      ÅLEN   Medlem 
Anita Bones**    STJØRDAL  Medlem 
 
*stedfortreder sesongen 2022/2023 Øystein Fiske 
** stedfortreder sesongen 2022/2023 Bjørn Gunnar Benjaminsen 
 
Økonomi 
Freeski Sør-Trøndelag skikrets har i perioden hatt stabil økonomi og spesielt takket 
være samarbeidsavtale med Pipelife Norge som har sikret tilbud om kretslag for 
satsende utøvere. Pipelife Norge har også bidratt med arrangementstilskudd til våre 
arrangører.  
 
Freeski har god økonomi og som prinsipp er det ikke brukt mer penger enn 
budsjettert. For sesongen 2022/2023 har freeski komiteen valgt å benytte noe 
oppspart egenkapital for å videreutvikle tilbudet til kretslaget. 
 
 
Arrangement 
 
Kretscup – Pipelife Show&Style 
 
Show & Style har lange tradisjoner i freeski sammenheng i Sør-Trøndelag og har som 
hovedmål å samle utøver på tvers av klubbene til konkurransetrening for å senere 
delta i Norgescup og NM. Løypa tilpasses for yngre utøvere og har enklere og mindre 
elementer enn NC og NM. Dette også for å skape rekruttering i anleggene i kretsen. 
 
Klubbene som arrangerer Show & Style, slopestyle, Big air eller begge deler, fikk 
sesongen 2021/2022 et økonomisk tilskudd fra kretsen på kr 4000,- for hvert renn de 
arrangerte.  
 
 
Norges cup 
 
Sesongen 2021/2022 arrangerte Freidig Freeski Norges Cup i slopestyle i Vassfjellet 
Vinterpark. Arrangementet var svært godt gjennomført av Freidig Freeski som også 
ble kåret til "host og the year" på freeski banketten samme år. 
 
Sesongen 2022/2023 ble det arrangert to Norges Cup konkurranser i Sør-Trøndelag 
skikrets på samme helg, hhv lørdag og søndag. Freidig Freeski arrangerte Norges Cup 
slopestyle i Vassfjellet Vinterpark og Ålen Freeski arrangerte Norges Cup Big Air i 
Ålen skisenter. 
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Anlegg 

Klubbene i Sør-Trøndelag har forskjellige utgangspunkt for hvor gode 
treningsfasiliteter de har i sesong. Noen anlegg drives kommersielt og prioriterer ikke 
park i like stor grad slik at dette kun vil være et tilbud deler av sesongen. Det er en 
stor utfordring for sporten å ha tilgang til trengingsfasiliteter gjennom hele sesongen, 
for freeski komiteen er det en prioritering å bidra til at det kan legges til rette for 
anlegg med "hel sesong" som kan vare fra november til april. Satsende utøvere må i 
stor grad oppsøke treningsmuligheter utenfor regionen for å kunne trene mot 
konkurranser. 

Freeski komiteen følger opp et pågående prosjekt om å etablere en arena for Big air i 
Granåsen, som kan være treningsanlegg og konkurranseanlegg for både 
klubbmesterskap og worldcup. Dette er et prosjekt tilknyttet eksiterende 
infrastruktur i området og med en beskjed investering er det her potensiale til å 
utvikle et tilbud som vil være svært viktig i videre utvikling av talenter i regionen 
samtidig som det også åpner muligheter for større konkurranser. 

 
Skoletilbud 

Freeski komiteen har også ført dialog med Sør-Trøndelag fylkeskommune for å 
utvikle et toppidrettstilbud for freeski i videregående skole. Dette ser nå ut til å kunne 
føre frem til et resultat og et tilbud kan komme på plass høsten 2024. 

 
Kretslag 
 
Det har i perioden vært uttak til kretslag hvor 9-10 utøvere har fått tilbud om 
deltakelse i "Team Pipelife". Tilbudet har hatt fokus på å være et tilbud for utøvere 
som har ambisjoner om utvikling og deltakelse i Norges cup, dette har vært et godt 
mottatt tilbud som har gitt avkastning i form av utøvere som har mulighet til å hevde 
seg nasjonalt. For å få til et best mulig tilbud med begrenset budsjett har samlinger 
vært gjennomført i Vassfjellet Vinterpark med Gustav Granøien som trener. Det var 
trener til stede under NM 2022 og 2023.  
 

Resultater (utvalgte høydepunkter) 
 
2021/2022 
Vebjørn Gråberg og Even Alme Loftås var begge tatt ut til juniorlandslag. 
 
Internasjonalt 

• Vebjørn Gråberg deltok i både world cup og europa cup og kvalifiserte til finale i flere 
europa cup konkurranser 

• Even Alme Loftås deltok i europa cup og junior vm 
 

Norges cup/NM 
• Vebjørn Gråberg: 1. Plass NC slopestyle Dombås. 3.plass NM slopestyle Trysil 

• Karl Emil Skog: 3.plass NC Big Air Kongsberg 

• Even Alme Loftås var skadet deler av sesongen, men deltok i NM 

• Gustav Granøien: 3. plass NC Slopestyle Dombås og 1.plass NC slopestyle Vassfjellet 

• Sander Kleivnes: 3. plass NC Slopestyle Vassfjellet 
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• I tillegg har disse utøverne deltatt med gode resultater; Alfred Blomstrand Harang, 
Edvard Magga Ødegård, Isak Drøpping, Mads Andre Auran, Tage Østerlie, Jarand 
Husby Haugen, Kristian Heide, Isak Heide 

 

2022/2023 
Vebjørn Gråberg ble tatt ut på rekruttlandslag etter å ha vært på juniorlandslag 
foregående sesong. 
 
Internasjonalt 

• Vebjørn Gråberg deltok i world cup konkurranser med en 17.plass i Chur (Big Air) og 
18.plass i Chorvatch (Slopestyle) som beste resultat. Ble også Norgesmester i Big Air i 
2023 

• Even Alme Loftås deltok i europa cup med en 15.plass i La Clusaz (slopestyle) og 
7.plass i Mottolino Livigno (Slopestyle) som beste resultat  
 

Norges cup/NM (utvalgte resultater, NM gjennomføres etter denne rapporten) 
• Even Alme Loftås: 1. Plass Dombås Slopestyle og Big Air Ålen. 3.plass Kirkerud Big 

Air og Vassfjellet Slopestyle. 

• Sander Kleivnes: 1.plass Vassfjellet Slopestyle 

• Leon Vist Benjaminsen: 3. plass jr. Vassfjellet Slopestyle og 1.plass jr. Myrkdalen 
Slopestyle. Leon vant også "rookie of the year" prisen som ble utdelt under NM i 
Trysil 2023. 

• Mads Andre Auran: 4. plass Vassfjellet Slopestyle 

• Edvard Magga Ødegård: 4.plass jr. Ålen Big Air og 14.plass NM jr. Big Air 

• Signe Roaldset-Fiske: 7.plass NM Big Air jr. 

• I tillegg har disse utøverne deltatt med gode resultater: Alfred Blomstrand Harang, 
Niklas Rannem Grønnesby, Isak Heide, Kristian Fjelnset, Martin Sørlie, Ole Olsen, 
Trym Bjerkan, Kristian Heide, Patrik Grinstad, Szymon Zaleszny  

• NM blir arrangert helgen 31.mars til 2.april hvor det vil være bred deltakelse av 
utøvere fra Sør-Trøndelag skikrets 
 

Hovedlandsrenn 
• Signe Roaldset-Fiske deltok som eneste jente og vant dermed både slopestyle og big 

air 

 
Freidig Freeski har gjort seg godt bemerket og ble for sesongen 2021/2022 tildelt 
prisen "Årets arrangør" for sin gjennomføring av Norges cup i Vassfjellet Vinterpark. 
For sesongen 2022/2023 ble de også tildelt prisen "Årets klubb". 

 
Rekruttering 

Freeski har opplevd god rekruttering de siste årene og ser ut til å være stabil med 
tanke på de siste to sesongene. I enkelte klubber er det kommet til flere engasjerte 
foreldre som har vært positivt for å sikre kontinuitet på verv og klubbstyring. 

Det er vinteren 2023 gjennomført 3 treninger i Stokkanbakken i Trondheim med 
tanke på å bidra til å etablere et lokalt miljø. Det ble benyttet landslagsutøvere som 
trenere på øktene som fikk god oppslutning og som ble godt mottatt.  

Det er også gjennomført kurs i trampoline sikring for trenere samt at alle trenere har 
fått tilbud om trener 0 kurs digitalt. Det er fortsatt behov for å utdanne både trenere 
og dommere og vil være viktig også kommende sesong. 
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INNLEDNING  

 

Denne årsrapporten vil i hovedsak ta utgangspunkt hopp- og kombinertkomiteens aktivitet i 

perioden. På Sør-Trøndelag skikrets sitt ting 17.06.2021, ble det vedtatt å slå sammen 

hoppkomiteen og kombinertkomiteen til en felles komite som et forsøk i kommende 

tingperiode. Dette hadde utgangspunkt i et felles ønske om at dette kunne bidra til tettere 

samarbeid mellom miljøene som har utøvere i begge grener på krets og i klubbene, og en 

besparelse og mer effektiv bruk av folk til komitearbeid og frigjøre ressurser til arbeid ut i 

krets og klubb.   

 

Komiteen som ble valgt var:  

Narve J. Langmo, Fjellørnen IL (leder) 

Ola Morten Græsli, Tydal IL (nestleder/GST styremedlem) 

Irma Richardsen, Orkdal IL   

Anders Aune, Byåsen IL   

Jo Wesche Fossheim, Byåsen IL  

Jon Bjarne Gujord, Surnadal IL (trakk seg etter kort tid da han ikke hadde utøver eller 

forbindelse til miljøet lengre) 

 

Etter vedtaket som ble fattet på tinget lå det ingen forslag på medlem som representerte 

Trønderhopp. Dette ser komiteen på som beklagelig, men mulig forklaring på hvorfor dette 

skjedde kan være at valgkomiteen i liten grad var informert og involvert i forslaget med å slå 

sammen komiteene og hvilke konsekvenser og representasjon som skulle være til stede. I vår 

evaluering ønsker vi at dette kommer på plass ved neste periode for å optimalisere arbeidet og 

for at forsøket skal være i henhold til vedtaket om sammenslåing av komiteene.   
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Komiteens evaluering av forsøksordning:   

Komiteene har selv evaluert forsøket ved å gjennomføre en såkalt SWOT analyse over 

styrker, svakheter, muligheter og trusler. Vi har kommet fram til følgende punkter gjennom 

denne analysen. 

 

Styrker  Svakheter  Muligheter  Trusler   

  Står sterkere sammen, 

flere som drar i samme 

retning får å få barn og 

unge inn i og være i 

hopp og 

kombinertmiljøet  

Mindre synlig i 

krets, færre 

personer i styre og 

snakke om hopp 

og kombinert 

andre råd og 

utvalg  

Få mer ut av 

menneskelige 

ressurser gjennom 

samhandling  

Svekka økonomi, to 

forskjellige idretter blir 

aldri en. 

 

  Vi har to miljø/ grener 

hvor flere jobber med 

det samme/ 

hoppbakken  

Sprer ressurser 

utover større felt. 

Kan gå ut over 

både bredde og 

topp.  

Få bredere fokus på 

skiidrett  

Samarbeidsutfordringer, 

opptatt av ulike deler. 

Verdsetter ulikt. 

 

  Større fokus på basis 

skiferdigheter/ 

allsidighet  

  Jobbe enda mer 

strukturert mot 

samme mål, frigjør 

ressurser til også å 

jobbe mot 

grenspesifikke mål. 

Færre stemmer i styrer og 

utvalg. Skjevfordeling 

demokratisk i forhold til 

andre grener. Kunnskap om 

grenene i styre og utvalg 

blir mindre. 

 

  Færre folk som blir 

sittende i 

komitearbeid. Frigjør 

ressurser til å jobbe 

mer praktisk i klubb og 

krets  

  Modell for hvordan 

andre grener kan 

samarbeide tettere 

både praktisk og 

organisatorisk  

   

  Mer samhandling 

mellom klubber og 

grener. Drar på 

hverandres renn. Mer 

felles renn eksternt og 

internt i krets (eks 

felles regionale renn) 

       

  Felles arrangement, 

letter arbeidet for 

arrangører. Bruker 

dommere, TD en gang 

i stedet for to f. eks. 

       

    Kommet i gang, på god vei til å lykkes med, bør fortsette.  

  

 

    Er startet på eller ser tendens til at vi kan komme til å kunne til å 

skje, bør vurdere hvilke mottiltak/ tiltak. 

 

    Stopp opp vurder. Tiltak/ mottiltak bør iverksettes. 
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Vår sammenfatning av denne analysen og evaluering er at styrkene og mulighetene er større 

enn svakheter og trusler, og at sammenslåingen av komiteene bør fortsette og videreutvikles. 

Vi ser at vi jobber godt sammen, og ser og tar tak i felles utfordringer med rekruttering og 

hvordan rekruttere og behold barn og unge i våre grener. Vi har startet med å koordinere og 

informere ut i krets og klubber om tilbud i begge grener. Vi har fått samla gode ressurser som 

tar ansvar både internt i komiteen og ut mot miljøet. Vi ser et større potensiale i samarbeidet 

og komitearbeidet med å jobbe mer strukturert i komiteen og ut mot klubber. Da vil vi lykkes 

i å være et enda bedre redskap for flere. I komiteen har vi hatt størst fokus på bredde og 

rekruttering og arbeidet ut mot klubber. Vi i komiteen har en holdning om at man utsetter 

valget av gren til utøvere lengst mulig til at utøver er klar og moden for dette. Dette skjer ofte 

når man skal velge skole og gren gjennom toppidrettssatsninger som vi har igjennom 

Trønderhopp og Granåsen skiteam. Teamene og toppidretten er en viktig ressurs og en 

motivasjonsfaktor for både topp og bredde. Samhandlingen bør derfor styrkes og bedres i 

kommende periode. Det at Trønderhopp ikke har vært representert i komiteen har gjort det 

vanskeligere å jobbe med denne samhandlingen. Men vi ser det har gått bedre i forhold til 

kombinert og GST hvor vi har hatt representasjon i komiteen.   

 

Den viktigste forutsetningen for at arbeidet skal lykkes videre er god forankring i våre grener 

og i kretsens styre. Dersom ikke styret tar aktivt valg og har en tydelig holdning prinsippene i 

vedtaket av sammenslåing vil konklusjonene bli motsatt. Trusselen om at grenene forvitrer 

eller blir bli behandlet som en gren vil kunne føre til at rammene både organisatorisk og 

økonomisk vil da få direkte konsekvens for aktivitet i begge grenene. Grenene vil da gå fra å 

ønske sammenslåing til å ikke ønske det. Det er ikke slik at man kan samordne alt. Hopp kan 

organiseres med bare et anlegg og en aktivitet, mens kombinert må også organiseres med 

aktivitet både med utstyr og anlegg for hopp og langrenn. Når en kommer til et visst nivå, blir 

dette vanskeligere og mer komplekst å koordinere og samorganisere. På dette nivået må 

utstyr, anlegg og aktivitet optimaliseres opp mot toppidrett, og en må operere med to separate 

grener som man konkurrerer i.   

 

Konklusjon: Vi innstiller på at det gode samarbeidet fortsetter og at vi fortsetter med en felles 

komite for hopp og kombinert. Dette forutsetter at vi følger de prinsipper som ble vedtatt for 

sammenslåing av komiteene i forrige tingvedtak, og at styret i større grad henter ut effektene 

av en sammenslåing både i forhold til hopp- og kombinertkomiteen men også i forhold til den 

helhetlige organiseringen av Sør-Trøndelag skikrets styre og sammensetning.   

 

På vegne av hopp- og kombinertkomiteen 

 

Ola Morten Græsli og Narve J. Langmo  
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ØKONOMI 
Regnskapet for Trønderhopp og hoppkomiteen ble regnskapsmessig splittet i 2018 for å 

synliggjøre hva som er Trønderhopp og hva som er kretsaktivitet. Hoppkomiteen har et 

mindre budsjett som de disponerer. Dette brukes i hovedsak til rekrutteringstiltak, samt noe 

støtte i forbindelse med nasjonale renn på aldersbestemt nivå. Som vi ser er det god kontroll 

på økonomien. Vi har positivt resultat som vi ønsker å bruke til vedtatte tiltak inneværende 

periode for å øke aktiviteten ute i klubbene og kretsen.  

 

Kombinertkomiteen er synonymt med Granåsen skiteam. Teamet og komiteen har en solid 

økonomi som kan bidra til å styrke satsingen både inn mot gren og krets.  

 

Vi i komiteen ønsker å få en felles økonomisk strategi når det gjelder vår satsning ut mot 

utøvere og klubber i kretsen, spesielt med tanke på bredde og rekrutteringstiltak.  

 

Status for regnskapsåret 2021: avdeling hopp 

Overskudd:                             kr.   16.124 

Overført fra tidligere år:              kr. 123.056 

Akkumulert resultat:                    kr. 139.180 

  

Status for regnskapsåret 2022: avdeling hopp 

Underskudd:                                  kr.  40.704 

Overført fra tidligere år:             kr. 139.180 

Akkumulert resultat:                     kr. 179.884 

 

Status for regnskapsåret 2021: avdeling kombinert 

Overskudd:                                     kr. 171.788  

Overført fra tidligere år:              kr. 321.452 

Akkumulert resultat:                    kr. 493.240 

  

Status for regnskapsåret 2022: avdeling kombinert 

Underskudd:                                  kr. 140.345 

Overført fra tidligere år:               kr. 493.240 

Akkumulert resultat:                     kr. 633.585 

 
 
ARRANGEMENT SESONGEN 2021/22: 

  

Byåsen IL/ Granåsen 

Hadde to kretsrenn i rekruttanlegget denne sesongen. Ett renn er primært rettet mot yngre 

deltakere under 16. år. I tillegg arrangerte de Høgåsrennet som er en lang tradisjon i klubben. 

Dette er et renn som trekker til seg deltakere fra hele landet og i alle aldergrupper.   

Klubben arrangerte også Raw Air Stars turnering som er en rennkarusell som gjennomføres i 

forbindelse med Raw Air turneringen. Etter plan skulle Høgåsrennet inngå i Trøndersk 

hoppuke som dessverre måtte avlyses p.g.a værforholdene (rennhelg med renn i Knyken, 

Granåsen og Torsbustaden). 

Klubben gjennomførte også tre poengrenn.  

   

Orkdal IL/ Knyken  

Orkdal IL arrangerte ett landsrenn i Knyken, dette var et renntilbud i alle bakkestørrelser og 

alle aldre. Og det kom deltakere fra hele rennet. Rennet ble flyttet til mars, og Midt-Norsk 
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mesterskap i hopp og kombinert for aldersgruppen 13-16 år ble gjennomført i samme 

anledning.   

Klubben arrangerte også Raw Air Stars renn og klubbrenn.   

Trønderhoppskolen ble arrangert i anlegget i august, og Orkdal IL bidrog med ressurser i 

forbindelse med det tekniske arrangementet.  

  

Fjellørnen IL/ Mellia  

Fjellørnen arrangerte 2 klubbrenn i forbindelse med Raw Air Stars turneringen.   

 

Trønderhopp arrangerte Trønderhoppskole for aldersgruppen 0-16 år i Knyken i august.   

Granåsen skiteam arrangerte i mars kombinertfest som i samarbeid med Byåsen IL, med 

aktivitet for barn og unge under 16 år, og markering av gode resultater av egne utøvere i 

verdenscup og OL i Beijing.   

  

ARRANGEMENT SESONGEN 2022/23:  

 

Byåsen IL/ Granåsen 

Hadde to kretsrenn i rekruttanlegget denne sesongen. Ett renn er primært rettet mot yngre 

deltakere under 16. år. I tillegg arrangerte de Høgåsrennet som er en lang tradisjon i klubben. 

Dette er et renn som trekker til seg deltakere fra hele landet og i alle aldergrupper. Rennet 

inngikk i den nye regioncupen, Trøndercup, som ble etablert denne sesongen i samarbeid med 

Nord-Trøndelag skikrets og Sparebanken 1.  

Klubben arrangerte også Raw Air Stars turnering som er en rennkarusell som gjennomføres i 

forbindelse med Raw Air turneringen.   

Klubben gjennomførte også tre poengrenn.    

 

Orkdal IL/ Knyken  

Orkdal IL arrangerte ett landsrenn i Knyken, dette var et renntilbud i alle bakkestørrelser og 

alle aldre. Og det kom deltakere fra hele rennet. Rennet inngikk i den nye regioncupen, 

Trøndercup, som ble etablert denne sesongen i samarbeid med Nord-Trøndelag skikrets og 

Sparebanken 1.  

Klubben arrangerte også Raw Air Stars renn og klubbrenn.   

Hopp- og kombinertskole ble arrangert i anlegget i august i samarbeid med Trønderhopp og 

Granåsen skiteam, og Orkdal IL bidrog med ressurser i forbindelse med det tekniske 

arrangementet.   

 

Fjellørnen IL/ Mellia  

Fjellørnen arrangerte 3 klubbrenn i forbindelse med Raw Air Stars turneringen.   

 

Trønderhopp og Granåsen skiteam arrangerte hopp- og kombinertskole for aldersgruppen 0-

16 år i Knyken i august. 

  

 

AKTIVITET SESONGENE 2021/22 OG 2022/23  

 

Klubb: 

Byåsen IL Hopp og kombinert  

Hoppskole: Granåsen, starter i januar og avsluttes i februar. Byåsen hopp og kombinert 

inviterer også langrennsgruppa i anlegget. I denne perioden er det god rekruttering.  
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I juli åpnet rekruttanlegget for sommerhopping, Byåsen inviterte da til åpen treningssamling 

der flere utøvere fra andre klubber også deltok. 

I september startet aktiviteten også opp med åpen treningssamling, ut over høsten er det også 

tilbud om barmarkstrening og innetreninger noe av dette i samarbeid med Trønderhopp og 

GST ung.   

Treninger vinter og sommer på tirdager og torsdager. 

 

Orkdal IL 

Vintersesongen: Treninger tirsdager i anlegget. Egen trener.   

Sommersesongen: Trønderhoppskole i regi Trønderhopp i august.   

Etter Trønderhoppskolen startet faste treninger tirsdager og torsdager i samarbeid med 

Trønderhopp og GST ung sine treninger.   

 

Fjellørnen IL/ Mellia hoppanlegg 

Vintersesongen: Åpen bakke to helger i januar. Arrangement åpent for alle, også de som ikke 

har prøvd hopping før.  

Treninger tirsdager i januar-mars. 

Høstsesongen: Samarbeid med langrennstreninger, legges inn hopp aktivitet i 

barmarkstreninger og basishall/ turnhall.  

 

Krets-/komitearbeid: 

Sesongen 2021/22 hadde komiteen 5 møter.   

Saker det ble jobbet med denne sesongen:   

Arrangement og terminliste. Forsøk på Trønderskhoppuke. Evaluere Trønderhoppskolen. 

Rekrutteringstiltak, skipakke, aktivitetsopplegg Mini Raw Air og Kombinertskoler. Hvordan 

etablere gode rekruttanlegg rundt om i kretsen, hvordan sikre drift og vedlikehold av de vi 

har. I tillegg ble det gjennomført dommerkurs for fire nye dommere fra klubbene. 

 

Sesongen 2022/23 hadde komiteen 6 møter.   

Arrangement og terminliste. Etablere hopp- og kombinertskole til lavere pris og en skole for 

begge grener. Arrangementsstøtte for klubber som påtar seg åpne arrangement på tvers av 

klubber. Young Stars i samarbeid med langrennsklubb. Tettere samarbeid med NTS, etablere 

regionklubb.. Hvordan etablere gode rekruttanlegg rundt om i kretsen, hvordan sikre drift og 

vedlikehold av de vi har.   

  

Nyvinningen Hopp- og kombinertskole. Utgangspunktet i at det har vært to konkurrerende 

tilbud om en Trønderhoppskole i regi Trønderhopp og en kombinertskole i regi GST/ NSF 

kombinert. Sesongen 2022/23 slo man sammen disse. I samarbeid med SMN fikk man 

sponset arrangementet slik at det bare var en deltakeravgift på 1000 kr. Samlinga er åpen for 

utøvere fra hele landet og har hoppøkter og langrennsøkter i programmet. Samt kursing og 

teoriøkter med utøvere fra GST og Trønderhopp.   

I forbindelse med at komiteene i Sør-Trøndelag skikrets og Nord-Trøndelag skikrets innleda 

et samarbeid om å etablere en Trøndersk hopp og kombinertcup, ble det gjennomført samling 

i Knyken og Steinkjer. I forbindelse med samlinga i Steinkjer ble det gjennomført en bankett 

som sosialt møtepunkt for alle utøvere. Premiering for cupen ble gjennomført i rennet på 

Namsos dagen derpå.   

  

På aldersbestemt nivå deltok utøvere i aldersgruppen 12-16 år på flere region- og landsrenn.  
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Denne aldersgruppen har et treningstilbud gjennom Trønderhopp og GST ung. Det 

gjennomføres av trenere fra Trønderhopp, og GST har tilbud om å delta på 

langrennstreninger.   

Utøvere deltok på Kombinertsamlinger i Trysil, Tolga og hovedrenn og hovedlandsrenn i 

Midtstua. Enkelte utøvere deltok både i hopp og kombinert, og enkelte i bare hopp. 

Hopputøvere deltok også på NSF hopp sin sommersamling og finale hopptreff i Vikersund.  

 

Toppidrett, junior- og senioraktivitet hopp og kombinert: 

I Sør-Trøndelag skikrets har vi toppidrettsteam tilknyttet hopp og kombinert. De har sitt tilbud 

i tilknytting til toppidrettsteamet, Granåsen skiteam for kombinert og Trønderhopp for hopp. 

Begge teamene har et nært samarbeid med Heimdal videregående skole og Olympiatoppen 

som ligger i anlegget i Granåsen. Gjennom disse teamene får vi tilflyttet en del utøvere fra 

andre kretser i landet som benytter seg av dette tilbudet. Det fører til at vi til stadighet har 

landets beste utøvere også på landslagsnivå fysisk til stede i Granåsen. Noen av disse 

representerer også klubber i Sør-Trøndelag skikrets.  

Teamene er opptatt av å ha et godt samarbeid med krets og klubber i Sør-Trøndelag. Dette er 

viktig for å sikre søkere og tilhørighet til team og krets. Teamene bidrar med trenerressurser 

både på hopp- og kombinertskoler, treninger i klubb og teamet GST/ Trønderhopp 

ung. Teamene bidrar til at vi til enhver tid har landets beste utøvere og sin treningshverdag i 

Granåsen. Med dette følger også landets beste trenerer ressurser og tilhørende støtteapparat. 

Teamene gjør at vi har et komplett hopp- og kombinertmiljø i kretsen fra bredde til toppidrett 

på øverste nivå, og at Sør-Trøndelag og Granåsen er en attraktiv region og regionanlegg å 

komme til uansett nivå.   

 

Granåsen skiteam trekker til seg utøvere fra hele landet og har mange utøvere ut over Sør-

Trøndelag skikrets i tillegg til de lokale utøverne fra Sør-Trøndelag skikrets. I Granåsen 

skiteam finner du også landets beste kvinnelige utøvere. Disse damene kommer fra skikretser 

utenom Sør-Trøndelag skikrets.   

 

Trønderhopp er et av fire toppidrettsteam i Norge og det eldste teamet. Trønderhopp trekker 

til seg utøvere fra hele landet, men hovedsakelig fra midt og nord-delen av landet.   

 

Begge team trener i Granåsen, og har et tett samarbeid med Heimdal videregående skole og 

Olympiatoppen. Våren 2021 ble bakkene revet, for ombygging til VM i Nordiske grener 

2025. Dette ble en utfordrende tid for teamene, hvor de måtte innrette sin aktivitet med mye 

reising for å få trene i hoppbakker. Høsten 2021 ble helårsanlegget i Bjørkbakken ferdigstilt, 

og dette letta på reiseaktiviteten for teamene. Men allikevel mangla de treningsbakke/ stor 

bakke. Februar 2023 ble ombygde bakker i Granåsen igjen åpnet for hopping.  

 

Antall utøvere:  

Gjennom NSF hopp har vi en aktivitetsregistreing som går ut over registrering av lisenser. 

Denne gir oss en bredere oversikt over antall aktive utøvere og fanger opp flere utøvere som 

enten er for unge til å betale lisens, eller som ikke deltar i renn som krever at du har løst ut 

lisens. Dette gjelder utøvere over 13 år. Utøvere som registreres rapporteres inn fra klubber 

med aktivitet gjennom renn, treninger og hoppskoler. Her telles aktive som deltar på aktivitet 

ut over 3 ganger årlig.   

 

2021:  

9 klubber, 226 aktive utøvere  
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2022: 

12 klubber, 188 aktive utøvere  

 

Vi har en liten nedgang i antall utøvere. Dette skyldes hovedsakelig to forhold. En klubb 

rapporterer ikke inn at de har gjennomført hoppskole og mister da om lag 20 utøver på dette. I 

tillegg ser vi en generell tendens på at når korona er over, går antallet aktive ned i de fleste 

klubber og miljø. Forklaringen på det er at aktivitetstilbudet for øvrig da øker gjennom åpning 

av samfunnet etter korona. Tallen for inneværende sesong er ikke gjennomført, men vi kan 

gjennom foreløpige tall se at aktivitet gjennom deltakelse på renn er økende.   

  

Resultater: 

Etter at barn og unge er 12 år kan man rangere gjennom konkurranser.   

Vi ser at kretsen har utøvere som presterer på nasjonalt nivå både i Hopp og Kombinert 

gjennom Hovedlandsrenn og hovedrenn sesongen 2021/22 og 2022/23. Her har vi utøvere 

som tar de edleste medaljer, fra Orkdal IL Alvin Lee som vinner HL i sin klasse både i hopp 

og kombinert. Og Kjersti Græsli gjør det samme. Kjersti og Alvin, deltar også på Youth Cup 

og presterer på høyt internasjonalt nivå her begge sesonger. På juniornivå er sesongen 

2021/22 noe svakere noe som kanskje avspeiler at teamene ikke har en treningsbakke. 

Sesongen 2022/23 derimot er noe bedre med bronse i Jr.NM (Isak Andreas Langmo) stor 

bakke, og sølv i lagkonkurranse (Isak Andreas Langmo, Jesper Nilsen Ingebrigtsvold og 

Jakob Alvsåker Walset). To utøvere som deltar i Jr.VM i Canada (Isak Andreas Langmo og 

Kjersti Græsli), og en i Nordisk landskamp i Finland (Jakob Alvsåker Walseth). 

 

Fra Sør-Trøndelag og Trønderhopp har man på seniornivå utøvere som har prestert med 

resultater på høyt nivå i Norgescup, COC og verdenscup. Både Iver Olausen og Bendik 

Jakobsen Heggli på COC, og Heggli debuterte også i verdenscup.   

Sesongen 2022/23 ble Bendik Jakobsen Heggli tatt inn på landslaget i hopp.   

Sesongen 2021/22 hadde teamet meget gode resultater i norgescup, verdenscup og sist men 

ikke minst medaljører i Olympiske leker fra Sør-Trøndelag skikrets (Jørgen Graabak, to gull 

og en sølv, og Espen Bjørnstad gull i lagkonkurransen).   

Sesongen 2022/23 hadde teamet meget gode resultater i norgecup, verdenscup og sist men 

ikke minst medaljør i VM i Planica fra Sør-Trøndelag skikrets (Jørgen Graabak, gull i 

lagkonkurransen).   

For øvrig har teamene utøvere fra andre kretser som prestere på høyt nivå internasjonalt.   

 

  

ANLEGG 

 

Knyken skisenter:  

Helårsanlegg. Fem bakker i størrelsene K10, K20, K30, K50 og K68. Plast i alle bakker og en 

heis som brukes hele året. Anlegget har også tilhørende rulleskiløyper, så er gjennom dette et 

helårsanlegg for begge grenene hopp og kombinert. Anlegget er flittig brukt av klubb, krets, 

andre kretser og team, og brukes også til landssamlinger da det er gode fasiliteter for 

overnatting og muligheter for å organisere mat. Anlegget eies og drives av Orkdal IL og deres 

gode samarbeidspartner Knykenfolket. Det jobbes med å få på plass enda en heis for bruk i 

bakkene fra K30 og nedover. Dette vil øke antall hopp, og slik føre til mer aktivitet og bedre 

aktivitet.   

 

Granåsen skisenter/rekruttsenter: 

Komplett anlegg til sammen med bakkestørrelse fra K5 – K124.   
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Anlegget er nå når det står ferdig et komplett helårsanlegg for hopp og kombinert med 

rulleskiløyper inkludert i anlegget. Anlegget har til sammen 8 bakker; K5, K10, K16, K28, 

K40, K60, K90 og K125. Det er en heis i tilknytning til rekruttanlegget og en stolheis til de to 

største bakkene.  

 

Anlegget eies av Trondheim kommune og Byåsen IL. De to største bakkene driftes av 

Trondheim kommune, mens bakkene i rekruttanlegget driftes i samarbeid med Byåsen IL og 

Trondheim kommune. I denne perioden er det satt ned to arbeidsgrupper hvor kretsen deltar 

med medlemmer som ser på muligheter for å forenkle driften, med at anlegget driftes av 

Trondheim kommune, etter modell som i anlegget i Midtstulia/ Holmenkollen. I den 

forbindelse jobbes det også med renoveringer spesielt tilløpet med oppgradering. Dersom ikke 

gjøres noe her snarlig blir bakken bli stengt på helårsbasis. Nå er den stengt for 

sommerhopping.   

 

Mellia hoppsenter: 

Vinteranlegg som eies og driftes av Fjellørnen IL (Indre Fosen kommune). Anlegget har fire 

bakker, og er under renovering. Høsten 2022 ble K10 ombygd med ny profil til K7, og tatt i 

bruk sesongen 2022/23. Våren 2023 skal K25 ombygges til en K20. I tillegg justeres K35 ned 

til K30. Den største bakken er en K50 og har behov for små justeringer av profil, og 

renovering av tilløp og fartsbru, som enda ikke er fastsatt i tid. Alle bakkene har vært i bruk i 

begge sesongene. Det jobbes også med å få på plass en tauheis som vil betjene de tre største 

bakkene.  

  

  

 
 

Første hopp i Granåsen etter ombygging til VM 2025, 1. februar 2023 (foto: Ole Martin Wold). 
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Langrennskomiteen (LK) i tingperioden 2021-2023 har bestått av: 

Leder:   Håkon Solvik, Rindal IL   
Nestleder:  Maj Helen Nymoen, Strindheim IL 
Medlem:  Jens Petter Estil, Byåsen IL   
Medlem:  Gøril Holmvassdal, Ranheim Skiklubb 
Medlem:   Ronny Ingebrigtsen, Bratsberg IL 
Medlem:  Live Spilker, Byåsen IL 
Medlem:   Kristian Tettli Rennemo, Byåsen IL 
Medlem:  Erik Husby, Skaun IL 

Fratrådte høsten 2021 pga. stilling i Norges Skiforbund 
 
LK har hatt 11 møter i tingperioden. Referat fra alle møter er lagt ut på skikretsens 
nettsider. I tingperioden har LK hatt områdeansvarlige for soneopplegg, 13-16 år, 
junior, senior, Sparebank1 Cup/KM og økonomi/administrasjon. Årsrapporten er 
også satt opp etter denne strukturen og ansvarsfordelingen.  
 
Prioriterte hovedmål i Handlingsplan 2021-2023 for Sør-Trøndelag Skikretsen har 
vært: 
 
Aktivitetsutvikling 

• Oppsøkende virksomhet ut i sone/klubb for å hjelpe med artige aktiviteter for 
barn og unge  

• Økt aktivitet i sone  
• Trenerkompetanse  
• Samarbeid, felles utvikling  
• Enda mer tydelig aktør fra 15 år og opp 
• Samlinger, kretslag, fellesaktiviteter, VGS m.m.  
• Styrke samarbeid 
• Legge til rette for / pådriver for å styrke samarbeid mellom klubb / VGS / 

Høyere utdanning  
• Kretsen er påkoblet løpere gjennom vgs., skigymnas, kretslag, høyere 

utdanning  
 
Arrangementsutvikling  

• Større spenn i arrangement 
• Bistå klubbene og sørge for at flere større arrangement for junior/senior 

holdes i regionen – kostnadsreduksjon  
• Finne spennende arrangementsformer  
• Bidra med penger til arrangement  
• Arrangere arrangementsfora  
• Løfte fram klubber som har varierte arrangement  
• Være «på» når arrangement søkes  
 

Anleggsutvikling  
• Flere skicross/skileikanlegg  
• Sikre tilgang til trening, der aktivitet drives i kommersielle anlegg. Bidra med 

avtalekompetanse mm. (Alpine grene)  
• Bidra til noen kraftsenter/regionanlegg med snøproduksjon f.eks. 
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Langrennskomiteen er hovedsakelig godt fornøyd med oppfølging av punktene fra 
handlingsplanen, spesielt under aktivitetsutvikling, noe rapporten for øvrig skal vise. 
LK har også oppfordret til og sørget for arrangement med nye konkurranseformer, og 
endelig har en klubb i skikretsen (Strindheim IL) igjen søkt og fått Norgescup for 
junior kommende sesong. Anleggsutvikling er fulgt opp av anleggsutvalget i 
skikretsen. 
 

Klubb- og kompetanseutvikling 
 
Sør-Trøndelag Skikrets ansatte 2021 Ingrid Narum som skiklubbutvikler for å bedre 
kontakten mellom krets og klubb og skape økt aktivitet ute i klubbene. Ingrid har 
gjort en formidabel jobb med kurs-, aktivitets- og kompetansetiltak ute i klubbene: 

• Temakveld for trenere 
• Klubbutvikling, besøk i klubbene 
• Kurs i sonene, trenerkurs for trenere/foreldre 
• Sonemøter – dialog med klubbene og samarbeid mellom klubbene ifm. 

sonesamlinger 
• Trener 1-kurs og Trener 2-kurs 
• TD- og arrangørkurs (obligatorisk for arrangører av Sparebank1 Cup og KM), 

rydding av TD-lister har synliggjort stort behov for flere TD-er 
• Flere skileikanlegg - befaringer og kompetanse 

 
Vi opplever at klubbene jobber godt med rekruttering, og det er stor aktivitet lokalt 
ute i klubbene. 
 
Før skisesongen 2022/2023 investerte langrennskomiteen i aktivitetsutstyr for 
skicross/skileik med mobile orgeltramp- og hoppelement med støtte fra NSF 
Langrenn. Utstyret kan enkelt tas i bruk som supplement inn i skitrening og skileik 
på hjemmebane for klubbene, og lån av utstyret er gratis for klubbene. Utstyret har 
vært utlånt til klubber både på skitrening og skirenn. 
 
 

Rekruttering 
 
Skiaktiviteten lokalt ute i klubbene ser fortsatt ut til å være god i forbindelse med 
trening, skileik, poengrenn o.l., men samtidig ser vi at deltagelsen på skirenn i de 
fleste årsklasser fortsatt går ned. Dette har tiltatt de siste par sesongene, så mye kan 
tyde på at Covid ser ut til å ha hatt en negativ effekt spesielt på deltagelse i skirenn på 
kretsnivå. 
 
Vi opplever at frafallet i bygdene, dvs. de minste klubbene og miljøene, er det største 
rekrutteringsproblemet, der antall deltagere på skirenn stadig ser ut til å gå nedover, 
mens en del byklubber har veldig mange aktive, både på bredde- og kretsnivå. Det 
oppleves samtidig at aktiviteten samles i færre og større miljø også i byklubbene. 
 
Noe av årsaken til frafallet på bygda tror vi ligger i demografi, forrige generasjon 
langrennsløpere som vokste opp på bygda har flyttet til byen og er i dag foreldre og 
ledere i byklubber. Sønner og døtre av de gamle ildsjelene fra bygda bor altså i byen. 
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Ellers er nok mye av forklaringen at barn og unge i dag (og foreldrene deres) 
prioriterer aktiviteter som sosiale medier, gaming og innendørsidretter, selv om man 
erfarer at også lagidrettene sliter med frafall. Vi erfarer også at langrennssporten har 
et lite omdømmeproblem, og negative oppslag om frafall, snømangel, kostnadsnivå 
og fluordebatt i media hjelper oss ikke akkurat til å øke rekrutteringen. 
 
Klimautfordringer er nok også en faktor, men de siste par sesongene opplever vi at 
snømangel i anleggene ikke har vært en stor utfordring i seg selv. Slik sett har 
varierende værforhold vært en like stor utfordring, men dette skulle vi være vant med 
i Trøndelag. 
 
Hva gjør vi så med det? Vi må gjøre det vi kan for å synliggjøre den flotte 
skiaktiviteten vår, med positivitet og fremsnakk av verdens vakreste og sunneste 
idrett. Langrenn er faktisk i utgangspunktet en billig idrett å drive frem til man 
kommer på et høyt nivå, men kostnadsreduserende tiltak som felles smøreopplegg, 
byttekvelder og utstyrsinnkjøp til utlån er likevel viktige tiltak for å redusere 
barrierene for å delta. Vi ønsker å gjøre det mer attraktivt å være med, og jo flere vi 
er, jo bedre blir fellesskapet og miljøet, derfor er kompetanse blant aktivitetsledere og 
støtteapparat viktig. Samtidig jobber vi for mer varierte og spennende arrangement, 
og for flere og bedre nærmiljøanlegg lokalt, tilpasset behov for alle aldre og nivå. 
 
Samtidig er det viktig å senke terskelen for å bli med i skifamilien. Foreldrene må 
aktiveres og engasjeres for å rekruttere nye barn, også de som ikke kjenner 
langrennssporten. Klubbene bør vere bevisst på hvordan de tar i mot nye barn og 
foreldre. Det er ofte snakk om helt banale ting, få ut enkel informasjon det ikke er gitt 
at alle kjenner til, sosialt og inkluderende miljø også for foreldrene, inkludere de i 
oppgaver i klubben osv.. 
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Soneopplegg (11-14 år) 
 
Sør-Trøndelag Skikrets består av 5 soner; Neadal, Orkladal, Trondheim, Fosen og 
Gauldal. For 5-6 år siden tok LK et initiativ for å blåse liv i aktiviteten i sonene igjen, 
og med litt forbedring hvert år vil vi si at alle sonene med unntak av sone Fosen 
fungerer godt i dag. Det ble utarbeidet en ”soneveileder” for å veilede soneleder til 
oppgaver for å skape aktivitet. I samarbeid og dialog med LK og administrasjonen i 
skikretsen skal soneleder påse at oppgavene i soneveilederen utføres. 
Hovedmålgruppen for soneopplegget er 11-14 år, mens kretssamlinger for 15-16 år 
også rullerer på de forskjellige sonene. LK koordinerer aktivitet på tvers av sonene, og 
dette opplegget gikk sesongen 2022/23 som et årshjul med 17 sone- og 
kretssamlinger spredt rundt om i sonene, noe LK ser seg godt fornøyd med.  
 
Sportslig opplegg 

• Månedlige dagsamlinger i sonene, første lørdag i måneden september – desember 

• Arrangeres av enkeltklubber eller klubbsamarbeid 

• Trenere er klubbtrenere og soneledere 

• Egenandel for å dekke klubbenes kostnader til samlinger 

• Øvrige kostnader dekkes av LK 

• Informasjon via egne sonesider på Facebook 
 

 
 
Soneledere 2021/22 

Neadal   Nils Even Fuglem, Selbu IL 
Trondheim   Live Spilker, Byåsen IL 
Gauldal   Berit Tovmo, Singsås IL 
Orkladal   Erik Husby, Skaun IL 
Fosen    Ubesatt 
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Soneledere 2022/23 
Neadal   Nils Even Fuglen, Selbu IL 
Trondheim   Live Spilker, Byåsen IL 
Gauldal   Berit Tovmo, Singsås IL 
Orkladal   Ragnhild Wingan, Kyrksæterøra IL 
Fosen    Ubesatt 
 
 

15-16 år 
 
Sportslig opplegg 

• Månedlige åpne kretssamlinger med 1 overnatting, som fordeles på sonene, 
første helg i måneden august – desember samme helg som sonesamlinger 

• Kretsleder: Tore Berdal – leder på alle samlinger, Hovedlansrenn og 
Ungdommens Holmenkollstafett (nytt fra sesongen 2022/23) 

• Felles overnatting på Hovedlandsrenn og Ungdommens Holmenkollstafett 
• Felles base på HL og like luer på HL-stafett 
• Egenandel for å dekke klubbenes kostnader til samlinger 
• Informasjon via egen Spond-gruppe og sonesider på Facebook 
• Ulike arrangører hver samling gir nye treningsmiljø (både anlegg og trenere) 
• 3-4 treningsøkter med variert innhold, felles måltid, overnatting, sosialt på 

kveldstid og ‘’faglig input’’ 
• Målet med kretssamlingene 

1. Godt treningsutbytte  
2. Skape sosialt samhold 
3. Ha det gøy! 
→ Godt tilbud for både større og mindre klubber 

Det har vært jevnt over vært gode tilbakemeldinger på opplegget, der utøvere og 
foreldre opplever at det har skjedd et løft i det generelle kretstilbudet, spesielt etter at 
man sesongen 2022/23 utvidet fra å ha dagsamlinger i sonene til å ha kretssamlinger 
med overnatting for 15-16 år. Det har vært ca. 35 påmeldte på samlingene siste 
sesong. Med så mange deltagere har den største utfordringen for kretsleder vært å 
følge opp enkeltutøvere underveis på samlingene.  
 
Kong Haralds Ungdomsstafett 
Sør-Trøndelag Skikrets stilte begge sesonger to lag i Kong Haralds Ungdomsstafett i 
Holmenkollen for aldersgruppen 15-16 år, og følgende utøvere ble tatt ut 
 
2023: 
Lag 1 - Hanna Fløttum Bones, Halvor Sellesbakk, Ingrid Wollan Benum, Henrik Garmo Hov 
Lag 2 - Vilde Nordgård Leiren, Linus Stjern Strand, Guro Hovin Storlimo, Iver Lund Gjerde 

 
2022: 
Lag 1 – Ingrid Wollan Benum, Henrik Garmo Hov, Marie Wollan Benum, Olav Fugelsøy 
Lag 2 – Ida Bjørgen, Iver Lund Gjerde, Nora Hafsmo, Halvor Kvennås 
 
Felles smøreopplegg 
Det er også verdt å nevne at man har gjennomført forsøk med felles smøreopplegg på 
Midt-Norsk Mesterskap i Molde i 2022 og på Hovedlandsrennet i Meråker i 2023, 
med mål om at dette skal være kostnadsbesparende (for utøvere, klubber og kretser), 
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skape mer like forutsetninger, mindre fokus på utstyrskrav og mer fokus på miljø. 
Tilbakemeldingene har stort sett vært gode, og tyder på at dette er riktig vei å gå. 
 

 
 
 

Junior 
 
Junior – Åpent Kretsopplegg 
 
LK har sammen med langrennstrenerne ved Heimdal Videregående skole stått for det 
sportslige opplegget med åpne samlinger og koordinert det praktiske under 
Norgescup og NM junior sammen med juniorkoordinator Ane Valås (2022/23). 
Felles smøreopplegg med LK sin testserie med ski og åpen kommunikasjon rundt 
smøretips er også videreført disse to sesongene. 
 
Sportslig opplegg 2022/23:  

• Samarbeid med Heimdal vgs 
• 4 helge-/hjemmesamlinger i juni, august og oktober 
• Ukesamlinger: uke 37 i Savalen/Meråker, uke 47/48 i Sverige/Bruksvallarna 
• Avgift: kr. 2 000,- for alle åpne helgesamlinger. Bindende påmelding før første 

samling. Ukesamlinger til selvkost, kostnader fordeles på alle utøvere 
• Informasjon og oppdateringer på egen Facebook-gruppe og Spond  
• Rennopplegg: Ledere, smøreboder, testing av smøreprodukter og organisering 

av overnatting 

Hjemmesamlinger har hatt ca. 35 utøvere, og ukesamlinger ca. 60 utøvere. 
Utøverevalueringene fra åpent opplegg har gått på gode og varierte samlinger, bra 
sosialt med mat på hjemmesamlinger og sosialt innhold for øvrig. Samtidig vil flere 
gjerne ha flere reisesamlinger og flere trenere, noe som ikke nødvendigvis er forenlig 
med foreldre og LK sin vurdering mtp. kostnader. 
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Junior - Kretslag 
 
Der man tidligere sesonger bare har hatt et åpent juniortilbud, ble det for sesongen 
2022/23 tatt ut et kretslag for junior med 15 utøvere. Dette som en forløper til et 
kommende regionlag i en skissert (men forsinket) samarbeidsmodell gjennom 
Trøndelag Fylkeskommunes ordning for spisset toppidrett, mellom de videregående 
skolene med spisset toppidrettstilbud for langrenn, de trønderske skikretsene og 
Olympiatoppen. 1 utøver takket nei til tilbudet. 

Sportslig opplegg for kretslag 

• Individuell oppfølging og tett dialog med trener gjennom treningsåret, der 
planer og utviklingsarbeid er sentralt 

• Tre testrunder iht. Olympiatoppen Midt-Norges testregime, test av laktat, Vo2 
maks, styrke og testrenn 

• Ekstra oppfølgingstimer på rulleskimølle – video og teknikkoppfølging 

• 2-3 samlinger med de beste fra Meråker og Steinkjer VGS 

• Fellesøkter med Team Midt-Norge (senior) 

• Deltagelse på alle åpne samlinger (som beskrevet ovenfor) 

• Avgift: kr. 5 000,- for ekstra oppfølging iht. sportslig kretslagsopplegg  

 
Juniorkretslag 2022-23: 
Eva Ingebrigtsen      Bratsberg IL 
Selma Nevin      Byaasen Skiklubb 
Petronella Haram     Strindheim IL 
Mabel Ovedie Herskedal Amundsen  Byaasen Skiklubb 
Mali Eidnes Bakken     Rindal IL 
 
Henrik Kvennås     Byåsen IL 
Sture Thoresen     Heimdal Ski 
Casper Kvam Grindhagen    Byaasen Skiklubb 
Peder Rygg      Byaasen Skiklubb 
Adrian Cornelius Kaasbøll    Byåsen IL 
Morten Skaanes     Strindheim IL 
August Lunde     Byåsen IL 
Olve Løseth      Buvik IL 
Niklas Almås      Byåsen IL 

Trenere: Espen Emanuelsen (jenter) og Jens Petter Estil (gutter) 
Styringsgruppe: LK Sør-Trøndelag Skikrets 
 
Junior – ny samarbeidsmodell krets og VGS 
 
Ny modell for spisset toppidrett har vært diskutert i flere år, og en utredning og 
veileder for spisset toppidrett ble presentert fra Trøndelag Fylkeskommunes side i 
tingperioden. For at de videregående skolene med spisset toppidrettstilbud innenfor 
langrenn skal bli rangert som såkalte A-idretter og for å få dedikerte 
samarbeidsmidler ligger det et krav på idretten (skikretsen) om å gjøre 100 % 
treneransettelse og inngåelse av et regionsamarbeid med de samme videregående 
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skolene og Nord-Trøndelag Skikrets, et samarbeid som skal kvalitetssikres og 
godkjennes av Olympiatoppen. 
 
Arbeidet med samarbeidsmodellen har vært meget tidkrevende og utfordrende, med 
høringer og politisk behandling, og med mange parter som har særinteresser de vil 
ivareta, samtidig som fylkeskommunen og Olympiatoppen stiller en del krav som gjør 
at alle parter i praksis er pålagt å tilpasse seg disse kravene for å få til et samarbeid.  
 
Basert på innspill fra klubber, foreldre, utøvere, OLT, VGS-er og kravene fra 
fylkeskommunen, har følgende faktorer vært viktige for Sør-Trøndelag Skikrets i en 
samarbeidsmodell: 

• Et spisset tilbud til de beste 
• En rød tråd fra juniornivå og opp til elite seniornivå i Trøndelag 
• Forutsigbarhet for de som kommer opp 15-16-årsklassen og skal begynne på 

idrettslinje på VGS 
• «Idretten tar det ansvaret de ikke har tatt tidligere» 
• En toppidrettsmodell iht. Olympiatoppens krav 
• Et godt sportslig tilbud og best mulig utviklingsmuligheter for alle juniorløpere 
• Et fellesskap og godt miljø blant løperne i kretsen som bidrar til at flere holder 

på lenger, det skal finnes løpere fra Trøndelag over hele resultatlista 
• Plass på regionlag uavhengig av skoletilhørighet 

 
I skrivende stund jobbes det med å ferdigstille budsjett, stillingsbeskrivelse og 
samarbeidsavtale for å tilpasse det sportslige opplegget for junior til 
samarbeidsmodellen, herunder også uttak av et regionlag for junior i Trøndelag og 
trenere ansatt i skikrets. De økonomiske rammene i en avtale med de videregående 
skolene er ikke 100 % avklart, men hvis dette går etter planen håper vi samarbeidet 
skal være på plass fra sesongen 2023/24. 
 
 

Senior 
 

Før sesongen 2021/22 ble langrennskomiteene i skikretsene i Nord-Trøndelag, Sør-
Trøndelag og Møre og Romsdal enige om et samarbeid på tvers av kretsene om et 
felles regionlag for seniorer på nivået under Team ELON Midt-Norge, da kalt Team 
Midt-Norge Elite.  
 
I evalueringen av de foregående sesongene kom det både fra løpere og klubber i Sør-
Trøndelag skikrets også frem at det var sterkt ønskelig med et godt sportslig tilbud 
også til seniorløpere som ikke var kvalifisert til et krets- eller regionlag. For å 
imøtekomme disse ønskene ble det derfor også opprettet et tilbud for alle satsende 
seniorløpere, kalt Team Midt-Norge Rekrutt. Dette tilbudet er i stor grad bygd på et 
samarbeid med Team Midt-Norge (Elite), der det er lagt opp til flere felles 
hjemmesamlinger med base i Trondheim, ukentlige fellesøkter og kompetansedeling 
fra trenere på Elite-laget, og siste sesong med egen trener for dette nivået. Et klart 
mål med dette har vært å gi et tydelig signal overfor juniorer og unge seniorløpere 
som vurderer om de skal satse videre eller ikke. 
 
For første gang (i historien?) har man altså klart å samle alle klubber i Trøndelag 
rundt et felles opplegg og samarbeid som skal favne alle seniorløpere på nivået under 
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regionlaget Team ELON, og det er lagt opp til en midt-norsk seniorsatsing på 3 
nivåer: 

 
Nivå 1 - Team Elon Midt-Norge 
Nivå 2 - Team Midt-Norge, kalt Team Midt-Norge Elite i sesongen 2021/22 
Nivå 3 - Team Midt-Norge Rekrutt 
Teamene eies av skikretsene i Midt-Norge og alle 3 nivåene har hatt en tilnærmet lik 
styringsmodell: 

Eiergruppen: som består av LK-ledere og administrasjonssjefer i de 3 skikretsene 
og sportssjef, fungerer som et styre for teamene. Eiergruppen skal godkjenne 
teamenes budsjett, uttak (etter uttak til landslag/Elon) og alle saker av prinsipiell og 
administrativ art for teamene. 

Styringsgruppe Team Midt-Norge: Team Midt-Norge ledes av en styringsgruppe 
oppnevnt av partene. Styringsgruppen består av inntil 6 representanter fra 
eierkretsene, og skal ha minst 4 møter pr. sesong. Det vil være naturlig at 
medlemmene i Styringsgruppen består av LK-medlemmer, foreldre og andre med 
nær tilknytning til seniormiljøet i langrenn i regionen. Styringsgruppen ledes av 
sportssjef for seniorlangrenn i Midt-Norge, som er ansvarlig for å delegere oppgaver i 
Styringsgruppen. Styringsgruppen er ansvarlig for den løpende drift og økonomi iht. 
budsjett for teamet og rapporterer til sportssjef, som skal rapportere til Eiergruppen. 
 
Styringsgruppe ELON: Team Elon Midt-Norge ledes av en styringsgruppe 
oppnevnt av partene. Styringsgruppen består av inntil 4 representanter fra 
eierkretsene, utnevnt av Eiergruppen, samt 1 representant fra både Olympiatoppen 
Midt-Norge og Norges Skiforbund, og skal ha minst 4 møter pr. sesong. 
Styringsgruppen ledes av sportssjef for seniorlangrenn i Midt-Norge, som er 
ansvarlig for å delegere oppgaver i Styringsgruppen. Styringsgruppen er ansvarlig for 
den løpende drift og økonomi iht. budsjett for teamet og rapporterer til sportssjef, 
som skal rapportere til Eiergruppen.  
 
Sør-Trøndelag Skikrets er forretningsfører for begge team og utfører administrative 
tjenester etter nærmere avtale. Trener- og støtteapparat rapporterer til 
styringsgruppen i sportslige saker, og til Sør-Trøndelag skikrets i administrative 
saker. 

Sportssjef for midt-norsk seniorlangrenn, en rolle som ble innført fra sesongen 
2022-23, og dette har vært Olaf Lurvik. Sportssjefens rolle kom etter en evaluering 
sesongen 2021/22, der det kom frem at samarbeidet mellom teamene og 
ansvarsfordelingen i styringsgruppen i Team ELON ikke var optimal. Sportssjefens 
oppgaver på kort sikt har vært å få på plass «den røde tråden» i seniorsatsingen, med 
et godt samarbeid og deling kunnskap på tvers av teamene, en god prestasjonskultur 
og systematisere aktiviteten i teamene gjennom et årshjul. 
 
Senior Nivå 3 - Team Midt-Norge Rekrutt 

Dette er et åpent tilbud til alle satsende seniorer i Midt-Norge, og har bestått av 20-
25 utøvere. Tanken bak dette tilbudet er at det skal være mulig å satse langrenn i 
Trøndelag, uansett nivå som senior, og spesielt myntet på å ivareta de yngre 
seniorene som kommer fra juniornivå uten å bli tatt ut på et av regionlagene. 
Trener sesongen 2022/23 har vært Einar Moxnes. Det ble valgt å ha egen trener for 
dette tilbudet etter en evaluering fra sesongen før, da utøverne ble fulgt opp av 
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trenerne på nivå 2, Team Midt-Norge. Smøreansvarlige har vært Hans Christian 
Christoffersen og Haldor Aasbø. 

Sportslig opplegg: Grunnpakke med 1-2 fellesøkter i uka og hjemmesamlinger i 
Trondheim sammen med Team Midt-Norge, med trøkk og matching. Individuell 
treneroppfølging for de som bestiller det, og tilbud om felles snøsamling som betales 
av utøver til selvkost. Reise- og smøreopplegg ifm. nasjonale konkurranser (selvkost).  
 
Senior Nivå 2 - Team Midt-Norge 

Sportslig opplegg med tett oppfølging av 2 trenere, ukentlige fellesøkter i Trondheim, 
20-25 samlingsdøgn (inkl. hjemmesamlinger, 1-2 snøsamlinger), felles samling med 
Team Elon og felles team-bekledning. Reise- og smøreopplegg ifm. nasjonale 
konkurranser (selvkost). 

Ambisjon for Team Midt-Norge 

• Rekruttere løpere til regionlag (Team Elon Midt-Norge) og landslag 

• Prestere på høyt nasjonalt nivå i Norges Cup, Skandinavisk Cup og NM (Topp 
10-plasseringer, samt flere topp 30) 

• Ivareta midt-norske talenter som havner utenfor regionlag 

• Bidra til en «rød tråd» i midtnorsk langrenn fra junior- til elitenivå 

Treningsmodell 

• Mange fellesøkter, færre samlingsdøgn = kontinuitet i den daglige treninga 

• Begrensede ressurser – bruke disse på det vi mener er viktig: kvalitetssikre 
den daglige treninga og godt konkurranseopplegg på vinteren 

• Stort lag, flere positive sider enn negative = god matching, mindre sårbart og 
godt miljø 
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Team Midt-Norge Elite 2021/22 
Julie Victoria Berg    Leksvik IL 
Guro Bostad     Strindheim IL 
Alise Einmo     Strindheim IL 
 
Olve Johansen Rye    Byneset IL 
Ole Morten Flataker   Hommelvik IL 
Magnus Harr Lian    Klæbu IL 
Even Solem Michelsen   Byåsen IL 
Martin Julian Buvarp   Byåsen IL 
Vegard Sivertsgård    Tydal IL 
Edvin Ingebrigtsen    Bratsberg IL 
Kristoffer Jullum Fiskvik   Varden IL 
Magnus Øyaas Håbrekke   Byåsen IL 
Karsten André Vestad   Molde og Omegn IF 

Trenere: Mats Iversen og Magnus Stensås 
 
Team Midt-Norge 2022/23 (Elite-begrepet fjernet) 
Julie Victoria Berg    Leksvik IL 
Alise Einmo     Strindheim IL 
Tale Bruheim Breding   Henning Skilag 
Aurora Myhre    Byåsen IL 
 
Olve Johansen Rye    Byåsen IL 
Ole Morten Flataker   Hommelvik IL 
Magnus Harr Lian    Klæbu IL 
Even Solem Michelsen   Byåsen IL 
Martin Julian Buvarp   Byåsen IL 
Vegard Sivertsgård    Tydal IL 
Edvin Ingebrigtsen    Bratsberg IL 
Kristoffer Jullum Fiskvik   IL Varden 
Magnus Øyaas Håbrekke   Byåsen IL 
Lars Gunnar Skjevdal   Tydal IL 
Magnus Thorstensen   Strindheim IL 
August Bertheussen Falkanger  Byåsen IL 
 
Trenere: Mats Iversen og Magnus Stensås 
 
Styringsgruppe TMN 2021-22: 
Styringsgruppeleder   Kristian Tettli Rennemo   
Koordinator Overnatting  Ketil Fiskvik 
Koordinator Smører TMN   Tor Michelsen  
Medlem                    Ingvild Harr Lian 
Medlem                                 Maj Helen Nymoen 
Medlem               Haldor Aasbø 

Styringsgruppe TMN 2022-23: 
Styringsgruppeleder   Ingvild Harr Lian   
Koordinator Overnatting  Ketil Fiskvik 
Koordinator Smører TMN   Tor Michelsen  
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Medlem                    Kristian Tettli Rennemo 
Medlem                                 Maj Helen Nymoen 
Medlem               Janne Sylvia Bjerkeli Krohn 
 
Hovedsponsorer: Sparebank1, Asko, KLP og Fjøssystemer. 
 
Senior Nivå 1 - Team ELON Midt-Norge 2022/23 
 
Sportslig opplegg for de 10 beste løperne under landslagsnivå i regionen, med 100 % 
trenerressurs, rundt 60 samlingsdøgn i året og ukentlige fellesøkter i Trondheim. 
Trenere, ledere og støtteapparat for Team Elon Midt-Norge skal ha mål om å utvikle 
seg til internasjonalt nivå, og har hatt utøvere som har prestert i toppen i Norgescup, 
Skandinavisk cup og kvalifisert seg til WC. Teamet har hatt et velfungerende 
smøreteam som også har fungert som en kunnskapsbase for øvrige team og utøvere i 
regionen. 
 
Team ELON Midt-Norge (TEMN) er støttet økonomisk og sportslig av Norges 
Skiforbund og er et prioritert A-prosjekt for Olympiatoppen Midt-Norge, og får 
gjennom dette tilført god fagkompetanse og har system for testing tilrettelagt av 
Olympiatoppen og trener. Regionlaget har som mål å være det beste regionlaget i 
Norge, og har rekruttert utøvere, smørere og støttefunksjoner inn til NSF og landslag. 

Visjon: Team Elon Midt-Norge skal utvikle utøvere til å bli fremtidige OL- og VM-
deltagere for Norge. 
 
Team ELON Midt-Norge 2021/22 
Berit Mogstad    Strindheim IL 
Kathrine Harsem    IL Varden 
Hanne Wilberg Rofstad   Byåsen IL 
 
Sindre Grønflaten    Fjellørnen IL 
Ole Jørgen Bruvoll    Lierne IL 
Håkon Skaanes    Strindheim IL 
Geir Kristian Hoås    Lånke IL 
Kristoffer Berset    Strindheim IL 
Andreas Fjorden Ree   Støren Sportsklubb 
Pål Trøan Aune    Steinkjer Skiklubb 
 
Trener: Kristian Skrødal  
Assistenttrener og altmuligmann: Jørgen Sæternes Ulvang 
 
Team ELON Midt-Norge 2022/23 
Berit Mogstad    Strindheim IL 
Kathrine Harsem    IL Varden 
Hanne Wilberg Rofstad   Byåsen IL 
 
Sindre Grønflaten    Fjellørnen IL  
Ole Jørgen Bruvoll     Lierne IL  
Håkon Skaanes    Strindheim IL 
Geir Kristian Hoås    Lånke IL 
Kristoffer Berset     Strindheim IL 
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Karsten Andre Vestad   Molde og Omegn IF 
Jan Thomas Jenssen    Hommelvik IL 
 
Trener: Kristian Skrødal 
 

 
 
Hovedsponsorer Team ELON Midt-Norge 
Elon 
Sparebank1 SMN 
Melby 
Spar 
KS Struktur 

 
Styringsgruppe TEMN 2021-22: 
Styringsgruppeleder   Knut Erling Flataker  
Medlem NSF                              Eirik Myhr Nossum  
Medlem OLT                 Atle Kvålsvoll/ Arnstein Finstad 
Medlem NTS                          Ketil Fiskvik 
Medlem MR                       Helge Gautvik 
Medlem STS    Arnt Harald Aaslund 
 
Styringsgruppe TEMN 2022-23: 
Styringsgruppeleder   Knut Erling Flataker  
Medlem NSF                              Eirik Myhr Nossum  
Medlem OLT                 Atle Kvålsvoll/ Arnstein Finstad 
Medlem NTS                          Øyvind Slungård 
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Medlem MR                       Helge Gautvik 
Medlem STS    Øystein Sæther 
 
 
 
Landslagsutøvere 2021-2023 
 
Kvinner Elite:   
Anne Kjersti Kalvå   Lundamo IL   2021/22 og 2022/23 
Marte Skaanes   Strindheim IL  2022/23 
Julie Myhre    Byåsen IL   2022/23 
 
Menn Elite Distanse: 
Didrik Tønseth   Byåsen IL   2022/23 
 
Menn Elite Sprint: 
Johannes Høsflot Klæbo  Byåsen IL   2021/22 og 2022/23 
Even Northug   Strindheim IL  2022/23 
 
Rekrutt: 
Julie Myhre    Byåsen IL   2021/22 
Marte Skaanes   Strindheim IL  2021/22 
Jan Thomas Jenssen  Hommelvik IL  2021/22 
Andreas Fjorden Ree  Støren Sportsklubb  2022/23 
 
Junior: 
Eva Ingebrigtsen   Bratsberg IL   2022/23 
Henrik Kvennås   Byåsen IL   2022/23 
 
 

Sparebank1-Cup/KM/Terminliste 
 
SpareBank1 Cup og KM er for utøvere fra 13 år til senior i Sør-Trøndelag Skikrets. 
KM-renn teller i Sparebank1 Cup og alle deltagere som fullfører minst 4 renn får 
deltagerpremie. Langrennskomiteen tildeler SpareBank 1 Cup og KM samt Midt-
Norsk Mesterskap hvert 3. år basert på innkomne søknader fra klubbene. 
 
Sparebank1-Cup 2021/2022 
 
Totalt deltok 272 utøvere, 96 jenter og 176 gutter fra 13 år og oppover. 102 utøvere 
fullførte cupen (deltok på minst fire renn). Til sammenligning deltok 308 utøvere i 
sesongen 2019/20. 
 
Arrangører:  

Rindal IL    Normaldistanse F* 
Byåsen IL    KM Normaldistanse F 
Surnadal IL    KM Sprint F 
IL Leik    KM Langdistanse F 
Buvik IL    Langrennscross F 
Byaasen Skiklubb   Duathlon K+F 
Strindheim IL  KM Stafett 
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Ranheim Skiklubb  KM Sprintstafett 
 
* Rennet i Rindal måtte flyttes til midten av januar pga. strenge Covid-restriksjoner, og ble omgjort fra klassisk til 
fristil pga. værforholdene. 
 

Enkelte renn hadde svært lav deltakelse, og LK ønsket å prøve nye 
arrangementsformer i sesongen 2022/23. Det var også en del negative 
tilbakemeldinger på Granåsen som arena for de yngre. 
 
Sparebank1-Cup 2022/2023  
 
Totalt deltok 243 utøvere, 80 jenter og 163 gutter fra 13 år og oppover. 91 utøvere 
fullførte cupen (deltok på minst fire renn). 
 
Arrangører:  

Tydal IL    Normaldistanse F 
Byåsen IL    KM-helg, Normaldistanse F og Sprint F 
Støren Sportsklubb   Normaldistanse Fellesstart K 
Byaasen Skiklubb   Supersprint og Downhill F 
Buvik IL    Fellesstart F 
Ranheim Skiklubb  KM Stafett 

 
* Første KM-renn for Byåsen ble omgjort fra klassisk til fristil pga. værforholdene. 

 
Det ble sesongen 2022/23 valgt å ikke arrangere KM sprintstafett, KM langdistanse 
og duathlon/skibytte. Disse øvelsene ble erstattet med fellesstart, supersprint og 
downhill. 
 
Midt-Norsk Mesterskap 2023 for aldersgruppen 13-16 år ble arrangert 11. og 12. 
februar av Selbu IL ved Selbuskogen Skisenter, med 169 deltagere. Spesielt verdt å 
nevne kan det være at man lørdagens sprintkonkurranse ble arrangert på en ny måte, 
med prolog og 3 heat med opp- og nedrykk der kjønn og klasser ble mikset på 
alderstrinnene 13-14 år og 15-16 år. Resultatlister ble likevel satt opp pr. klasse, basert 
på plasseringspoeng. 
 
Terminliste og andre arrangement 
 
Sesongen 2021/2022 startet med snømangel, Covid-restriksjoner og 
smittevernplaner fra midten av desember til midten av januar, men deretter var det 
høy aktivitet, med klubbrenn, sonerenn, kretsrenn, KM og Sparebank1-Cup. Det var 
generelt noe lavere deltakelse på renn enn før pandemien, og sesongen ble videre 
også preget av sykdom blant mange. Terminlista ble veldig full mot slutten av 
sesongen (mars), pga. flytting av renn og sent innkomne rennsøknader fra klubbene. 
 
Sesongen 2022/2023 hadde en litt utfordrende start snømessig, med kulde og 
barfrost, men fra midten av desember kom snøen. Det er tendenser til at vinteren 
kommer senere enn tidligere, og arrangement i desember kan være utfordrende. De 
fleste arrangement ble gjennomført på oppsatt dato. Vi hadde håpet på større 
renndeltakelse i år, men de fleste renn rapporterer om færre deltakere også denne 
sesongen. En trend er også at vi opplever at terminlista får konkurranse av nasjonale 
renn som Ungdommens Holmenkollrenn og Ungdomsbirken som prioriteres framfor 
Sparebank1-Cup. 



62 

 

 

Langrenn (kretsrenn og sonerenn):  
Det var terminfestet 45 krets- og sonerenn sesongen 2021/2022 hvorav 2 ble avlyst. 
Det var terminfestet 45 krets- og sonerenn sesongen 2022/2023 hvorav 3 ble avlyst. 
 
Turrenn:  
Det var terminfestet 14 Turrenn sesongen 2021/2022 hvorav 1 ble avlyst 
Det var terminfestet 16 Turrenn sesongen 2022/2023 hvorav 3 ble avlyst. 
 
Avlysninger var stort sett pga. vær- og føreforhold. Ett renn i romjula 2021 ble avlyst 
pga. Covid. 
 
Vi har dessverre erfart at deltagelsen på turrenn fortsatt er fallende. Flere lokale 
turrenn har allerede blitt nedlagt, og vi ser at flere arrangører «teller på knappene» 
og vurdere nedleggelse på grunn av svak deltagelse og at det lite eller ingen økonomi 
igjen i å arrangere turrenn. 
 
Det er fortsatt noen få større populære turrenn, men veldig få i vår krets. LK har som 
mange andre stilt seg spørsmålene om turrenn er utgått på dato og turrenn 
noensinne vil få sin renessanse? Vi registrerer stor skiaktivitet blant folk, selv om 
man ikke det skjer i organiserte former. Et nykjørt skispor ifm. turrenn var en lokal 
«happening» tidligere. I dag er det en «tråkkemaskin i hver grend», og i motsetning 
til i turrennenes storhetsperiode på 70- og 80-tallet har «alle» i dag hytte med 
oppkjørte skispor i nærheten av denne og betaler frivillige løypeavgifter. Derfor er det 
dessverre mye som tyder på at det er få som da bryr seg med å delta i turrenn.  
 
Økonomi  
Langrennskomiteen har et mål om å ikke gå underskudd på et regnskapsår, men det 
er noe utfordrende å forholde seg til kalender-/regnskapsår når man budsjettmessig 
stort sett forholder seg til skisesong (mai-april). I praksis er det bare ett helt 
regnskapsår man direkte kan påvirke i en tingperiode (2022 i denne tingperioden), 
ellers er det andre halvår av ett (2021), og første halvår av det siste (2023). 
 
Årsunderskuddet for 2022 ble på kr. 39.293,-., mens overskuddet for 2021 ble på kr. 
83.430,-. Langrennskomiteen hadde et akkumulert overskudd over tid på kr. 
420.750,- ved utgangen av 2021. Det vises for øvrig til fullstendig regnskap for 
skikretsen.  
 
Oppsummert 
LK gikk inn i denne tingperioden med et klart mål om å strukturere de forskjellige 
nivåene med sportslige opplegg som legger til rette for bredde og topp, dvs. «Best 
mulig, flest mulig, lengst mulig». I «Best mulig» definerte vi et mål om «Bedre 
resultater» og det mest realistiske målet for Sør-Trøndelag Skikrets til å være beste 
krets målt ut fra antall aktive (vi kan nok aldri bli flest), samtidig som vi fortsatt 
skaper enere og legger til rette for samarbeid og profesjonalisering på reise- og 
smøreopplegg, inkludert et mer forutsigbart kostnadsnivå for kretsens utøvere. 
 
Det sportslige nivået på sør-trønderske langrennsutøvere har delvis blitt kritisert og 
satt søkelyset på, bl.a. av media. Årsrapporten nevner ikke enkeltresultater, men de 
siste par årene mener vi å ha motbevist dette, med flere utøvere i verdenstoppen og 
gode topprestasjoner og stor bredde i toppen i alle nasjonale renn og mesterskap og 
på alle aldersnivå.  
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Sør-Trøndelag Skikrets er fremdeles en stor og markert skikrets med stor 
breddeaktivitet og høyt toppnivå, det som er mer bekymringsfullt er antall utøvere 
som stiller til start på skirenn, med en markert nedgang de siste årene. Her har vi 
dessverre ikke klart å snu trenden. 
 
Andre aktuelle tema og utfordringer i tingperioden og som ikke er nevnt ellers i 
årsrapporten har vært: 

• Fluorforbud og praktisering av dette 

• Smittevernprotokoller 

• Spiseforstyrrelser 

• Kostnadsreduserende tiltak – reisefordelingsprinsipp NC/NM junior og senior 

• Like distanser for kvinner og menn 

• Tøffe vs. lettere løyper; distanser og løypeprofiler 

• Klubbekledning ifm. NM-stafett 

• Opprydding av gamle fordringer og viderefakturering av ikke-fakturerte 
utøverkostnader 

 
 
For Langrennskomiteen 2021-2023 
 
 
Håkon Solvik 
Leder LK 
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Anleggsutvalget 
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Årsrapport anleggsutvalget 2021-2023 
Skianlegg er en forutsetning for å kunne drive med skiidrett og skiaktivitet. Den innsatsen 

som legges ned av ildsjeler og frivillige i lag og klubber i skikretsen er uvurderlig og 

nødvendig for at barn og unge, eliteutøvere og mosjonister i alle aldre skal kunne utøve 

allsidig skiaktivitet, trene og konkurrere i de forskjellige skigrener. Stor takk rettes til dere! 

 

 

Anleggsutvalgets sammensetning og arbeid 

Anleggsutvalget har i tingperioden bestått av de tre ting-valgte representantene Dag Herrem 

(alpinanlegg, tidtakingssystem og PBL (Plan- og bygningsloven)), Gunnar Smiseth 

(langrennsanlegg, snøproduksjon, ansv. løypekjøring Jervskogen og omkringliggende 

løypenett,) og Kari Hovin Kjølle (skipolitikk, bygg og anlegg og PBL (Plan- og 

bygningsloven)).  

 

 
 

Våre mål for anleggsutvalgets arbeid er nært knyttet til NSFs strategidokument 2021-2024 

med anleggsutvikling som viktig innsatsområde, samt verdifundamentet i NIF. Tiltak i 

handlingsplanen er rettet mot tilrettelegging for skiaktivitet basert på grunnverdier som glede, 

fellesskap, helse og ærlighet. Tiltak som ikke er gjennomført i perioden, vil videreføres for 

gjennomføring i neste tingperiode. Gjennomførte tiltak vedr anlegg i skikretsens 

handlingsplan er rapportert i Styrets beretning.  

 

Anleggsutvalget og administrasjonen har i perioden bistått med aktiv veiledning og deltagelse 

i konkrete prosjekter, eller henvist videre til anleggsrådgiver og/eller opprettet kontakt med 

riktige ressurser for å løse et spesifikt anleggsbehov. Det har dreid seg om råd både i 

forbindelse med planlegging av nytt anlegg eller oppgradering/ endringer i eksisterende 

anlegg. 

  

I denne tingperioden har ansettelsen av Ingrid Narum som skiutvikler for klubbene i kretsen 

vært et svært viktig grep for å bistå klubbene, og være et operativt bindeledd mellom 

Vi skal skape skiglede for alle barn og unge som ønsker å være med på 
aktiviteten. 
 
Rekruttering til idretten sier noe om hvor attraktiv, tilgjengelig og inkluderende 
aktiviteten er, for alle, uavhengig av forutsetninger og bakgrunn.  
 

• Vårt viktigste formål er å tilrettelegge for god aktivitet for alle barn og unge. 

Aktiviteten skal fremme sunne verdier og god helse, og bidra til utviklingen av hele 

mennesket.  

 

• Idretten er en viktig sosialiseringsarea, og vi ønsker å være en sentral del av barn og 

unges oppvekst og hverdag. Vi må ta det ansvaret og skape gode møteplasser og trygge 

rammer for alle som ønsker å være med.  

 

• Skiidretten må gjøres enda mer tilgjengelig, både med tanke på nærhet, innhold og 

kostnader. 

 

• Aktivitetstilbudet må gjenspeile barn og unges ønsker, behov og ambisjoner, noe 

som betyr at vi må være i forkant av samfunnsutviklingen og tiden vi lever i.  

 

NSFs strategiplan 2021-2024 
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skikretsens organer og klubbene. Noe rådgiving mht anleggsarbeid og spørsmål omkring 

utvikling av anlegg har vært meget godt ivaretatt av henne, ikke minst har hun vært en sterk 

pådriver i det viktige arbeidet med å få etablert flere skicross- og skileikanlegg i Trøndelag og 

finansiering til disse (se Styrets beretning). Ingrid har gjennomført flere befaringer angående 

utvikling og opparbeidelse av skileikanlegg, og rapporter er utført for Selbuskogen, Surnadal 

og Tydal. Hun har bidratt med å innhente inspirerende ildsjeler til foredrag knyttet til anlegg 

og aktivitet på vår- og høstmøter (som bl.a. Mån skileikanlegg og Gråkallen Vinterpark). 

 

Møter og arbeidsform 

Anleggsutvalget har i perioden gjennomført 4 fysiske møter og noen møter på teams. Videre 

er kommunikasjon og dialog gjennomført pr epost og telefon. 

 

Utover anleggsutvalgets egne møter er følgende møteaktiviteter gjennomført ifbm anlegg: 

• To møter vinteren 2021/2022 med Trondhjems skiklub vedr Gråkallen Vinterpark 

• Møte 14.11.22 NSF Anlegg og STS v/ adm og anleggsutv. om nasjonal anleggsplan 

• Møte/ befaring 06.04.22: Granåsen skileik-/rekrutt- og basisanlegg, og BigAir-bakke 

• Møte 02.06.22 mellom TRFK, TK og STS for gjensidig oppdatering av anleggsarbeid 

• Møte 17.06.22 med Trondheim kommune vedr K60 Granåsen sammen med Håvard 

Lie, daglig leder for Trønderhopp. 

• Arrangør- og anleggsseminar 22.11.22 på Stjørdal i samarb med NTS (se progr. under)  

• Møte/seminar i regi av KUD 16.01.23 om spillemiddelordningen og nye retningslinjer  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROGRAM 22.11.22 – «ANLEGG SOM SOSIAL ARENA» : 

• Rekrutterende anlegg – skape møteplass for mange brukergrupper  

Marianne Myklebust, anleggsrådgiver Norges Skiforbund, delte sine erfaringer og 

kompetanse med utvikling av rekrutterende anlegg og hvilke muligheter dette gir for 

aktivitet, bl.a på Ankerskogen ved Hamar 

 

• Hovedlandsrennet langrenn 2023 Meråker: Hvordan skal vi gjennomføre 

arrangementet med nye konsept og løyper som er tilpasset deltakerne? 

Tor-Arne Hetland, rennleder, presenterte nye ideer som skulle prøves ut i 

arrangementet: nytt konsept for langrennscross, et helt nytt og uprøvd smøreopplegg for 

alle, og løyper som skal passe for aldersgruppen ut fra homologerte løyper. 

 

• Anlegg som sosial arena: 

o Bjørkbakken – mer enn en hoppbakke 

Rolf Åge Berg, primus motor for utvikling av Bjørkbakken, fortalte om 

hvordan de har utviklet et aktivitetsområde i tilknytning til hoppbakken. 

 

o Utleira IL – våre anlegg som viktig møtearena og som engasjerer nærmiljøet 

Pål Wahl, daglig leder i Utleira IL, delte erfaringer om hvordan deres anlegg 

har blitt bydelens nye samlingssted med aktivitet fra morgen til kveld. 

 

o Vassfjellet Vinterpark – Fra gammelt og utslitt til Hele Byens Fristed 

Stian Henriksen, daglig leder Vassfjellet Vinterpark, presenterte hvordan de har 

lyktes med å gjøre Vassfjellet Vinterpark til den mest attraktive fritidsarenaen 

vinterstid i Trondheimsregionen, for alle.  

 

• Gode prosesser og planlegging for å oppnå «rett anlegg på rett plass» 

       v/Hans Jørgen Renå og Gisle Løseth, rådgivere Trøndelag fylkeskommune 
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Program og presentasjoner fra seminaret ligger på skikretsens hjemmeside. Ingrid har vært en 

god støtte og pådriver også for anleggsutvalget når det gjelder framdrift på gjennomføring av 

oppgaver og informasjonsdeling. Hun har oppdatert og komplettert med nyheter, informasjon, 

råd og tips ifbm anlegg på skikretsens nettside: Anlegg STS  

 

I tingperioden har arrangementsansvarlig i skikretsstyret, Trond Heggem, deltatt i 

anleggsutvalgets møter og vært innlemmet i arbeidet med felles seminar med NTS, for å 

oppnå et sterkere og bredere fokus på utviklingen av anlegg i tråd med utvikling og endringer 

av arrangementskonsepter, konkurranseformer og skiaktiviteter.  

 

Anleggsutvalget har levert innstillinger til høringsutkast ifbm skianlegg for behandling i 

skikretsstyret, samt innstilling til årlig prioritering av skianlegg i Trondheim kommune knyttet 

til idrettsrådets rullerende prioriteringsliste for tildeling av spillemidler.  

 

 

Anleggsutvikling – eierskap, nybygging, oppgradering og drift 

Det er viktig å merke seg at de anleggene som kort omtales i denne årsrapporten kun er de 

som i løpet av tingperioden har meldt inn til skikretsens administrasjon eller til 

anleggsutvalget om anleggsbehov, anleggsutvikling, oppgraderinger, eller endringer i 

anlegget. Omtalt status for enkelte anlegg kan av den grunn være mangelfull nå våren 2023. 

 

Enkelte anlegg er omtalt i de andre årsrapportene, hhv alpinanlegg i Årsrapport 

Alpinkomitéen, anlegg for brettaktiviteter og freeski i Årsrapport Freeski, og hoppanlegg i 

Årsrapport hopp- og kombinertkomitéen. 

 

I tingperioden har noen anlegg vært under oppgradering og fornying for å gi økte muligheter 

til helårs og allsidig aktivitet, og enkelte planlagte nyetableringer er satt i prosess.  

 

 

 
Enkelte andre planlagte nyetableringer er satt på vent i en periode, og andre er av ulike 

årsaker i langvarig prosess. Blant annet kan nevnes at anlegg i randsonen av Trondheim 

fortsatt møter tildels sterk motstand, og prosessen med regulering ifbm 

renovering/reetableringer og utvikling av anlegg har tatt mye lengre tid enn hva som var 

planlagt. Dette gjelder Gråkallen Vinterpark, som har nedskalert anlegget fra tidligere vedtatte 

reguleringsplan, samt Strindamarka Næranlegg (tidligere kalt Skiarena Øst) som nå er under 

regulering uten rulleskiløype.  

 

Ildsjeler i Selsbakk IF i Trondheim har siste året lagt tilrette for allidrett og et enkelt skileik-anlegg 
for et femtitalls barn i nabolaget (bildet i midten over).  
I Merlia hoppanlegg på Fosen har det vært hopparrangement for alle, også for de som ikke har 
hoppet før (bildet over til høyre). Der har de også lagt til rette for felles barmarkstreninger i 
langrenn og hopp.  

 

https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/anlegg/
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Presset på areal generelt og markagrensa rundt byer og tettsteder gjør det spesielt utfordrende 

med etablering eller renovering av anlegg. Dette gjelder både tidligere og planlagte 

tilrettelagte areal, stier og løyper i randsonen av bebyggelsen og nære der folk bor. Paradokset 

er at det kan være en meget bærekraftig løsning å tilrettelegge med anlegg for skiaktivitet og 

annen idrettslig aktivitet inntil bebyggelsen og i grensa til markaområder. Det fremmer god 

folkehelse og et aktivt liv for store deler av befolkningen i alle aldre, også for personer med 

nedsatt funksjonsevne. 

 

Tildelte spillemidler til skianlegg i STS i 2022  

Etterslepet med tildeling av spillemidler er ikke blitt mindre med årene, og det må fortsatt 

forventes minimum 4-5 år ventetid før en tildeling blir utført. En god forberedelse som kreves 

før søknad om spillemidler - med innmelding til kommunal plan og til skikretsen, 

skisser/tegninger, budsjett og kostnadsestimat - er viktig å få gjennomført så snart som mulig 

etter vedtak er gjort i klubben/idrettslaget om utbedringer/videre utbygginger/etablering av 

anlegg. En søknad bør prioriteres sendt så snart det er mulig når avgjørelser er tatt. 

 

 
 

Dagens tekniske og planmessige krav til skianleggene gjør det nødvendig for alle anleggseiere 

og anleggsdrivere å ha kontakt med anleggsutvalget for å sikre den nødvendige ekspertise og 

forankring i kommunale planer. Informasjon om søknad og spillemidler finnes bl.a i 

skiforbundets fagportal anlegg: NSF Anleggsweb, hvor også serie av webinarer blir lagt ut om 

bl.a spillemidler. God informasjon om spillemidler og søknader finnes ellers hos Trøndelag 

fylkeskommune, samt Trondheim kommune og de fleste kommuner i kretsen. 

 

Det ble tildelt til sammen kr 173.308.000,- til ordinære idrettsanlegg i Trøndelag i 2022. 

Av disse midlene ble vår skikrets tildelt tilsammen kr 8.020.500,- for ordinære skianlegg, 

fordelt som følger:  

 

Ålen skisenter, Rehabilitering av skiheis   kr     553.000,- 

Leksvik skisenter, lysløype     kr     504.000,- 

Jervskogen skisenter, langrennsløype   kr     148.000,- 

Jervskogen skisenter, lysløype    kr     745.000,- 

Skjetnemarka skianlegg, Melhus - løypetrasé kr     167.000,- 

Selbuskogen skisenter, undergang/kulvert  kr     750.000,- 

Selbuskogen skisenter, lysløpe   kr     631.000,- 

Granåsen skisenter, rulleskiløype fase 2  kr  1.984.000,- 

Granåsen skisenter, helse-/arenabygg/idrettshus kr  1.150.000,- 

Granåsen skisenter, helse-/arenabygg /aktivitetssal kr     862.500,- 

Bratsberg langrennsanlegg, løypetrasé   kr     526.000,- 

 

Det ble tildelt til sammen kr 19.879.000,- til nærmiljøanlegg i Trøndelag i 2022. Til 

nærmiljøanlegg i vår skikrets ble det tildelt til sammen kr 1.346.000,-, fordelt som følger:   

 

Merlia hoppanlegg, K20     kr     277.000,- 

Skjetnemarka skianlegg, Melhus - skileik   kr     208.000,- 

Ramsjøen skianlegg      kr     561.000,- 

VIKTIG: Alle anlegg må være forankret i skikretsens anleggsplan for at man skal 
være berettiget til å søke om spillemidler. Dette er svært viktig at alle anleggseiere 
og -drivere forholder seg til, og sørger for å melde inn til 
skikretsen/anleggsutvalget. 

https://www.skiforbundet.no/fagportal/anleggsweb/
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Knyken skisenter - barmarksløype     kr     300.000,- 

 

Anlegg alpine grener 

Status: 

En middels vinter med mye regn i februar etterfulgt av betydelig snøfall gjorde sesongen 

utfordrende.  

 

Steinan skitrekk, Stokkanbakken og Gråkallen Vinterpark er i drift på dugnadsbasis. Kald 

ettervinter og mye snø har gjort det mulig å holde lenge åpent denne vinteren. Det har 

generelt vært stor aktivitet i bakkene. Ingen større investeringer er gjennomført. Stokkan har 

noe snøproduksjon, men alle disse små anleggene har behov for tilgang på grunnleggende 

snøproduksjon for å sikre stabil drift. Surnadal har god aktivitet og leverer gode forhold. 

Ingen større investeringer er gjennomført der.  

 

Vassfjellet har gjennomført 6x FIS, Norgescup Slopestyle og Hovedlandsrenn U16.  

Oppdal har gjennomført 6xFIS delt i to runder pga stort snøfall.  

 

Det er generelt veldig godt samarbeid mellom klubbene i kretsen, med god utnyttelse av felles 

ressurser.  

 

Vassfjellet vinterpark 

Fra å være nedslitt og slitent, er anlegget på 4 år blitt et moderne anlegg og en komplett 

vinterpark. Vassfjellet er det eneste kommersielt drevne alpinanlegget i Norge eid av et 

idrettslag, og er dermed fortsatt et ikke-kommersielt idrettsanlegg. Anlegget drives 

kommersielt for å sikre inntekter til oppgraderinger og en bærekraftig drift. Med mer enn 1,5 

mill. heisturer i 2023 er anlegget nå et av de ti største i Norge.  

 

Vassfjellet vinterpark fikk NSFs anleggspris i 2021 som nyskapende forbildeanlegg. Anlegget 

er en suksesshistorie på landsbasis, og leverer solide resultater med landets laveste priser på 

sesongkort. Vinterparken er blitt et komplett anlegg for idretten, og rekrutteringen til Freidig 

alpin og Freeski har skutt i været. Kanskje like viktig er det at idrettsanlegget har blitt et 

sosialt møtested for hele byens befolkning – «Hele byens fristed». Nye brukergrupper er 

kommet til i alle aldersgrupper. På noen få år er antall besøkende firedoblet, av disse er mer 

enn 2/3 under 18 år.  

 

Vassfjellet begynner å nærme seg avslutning på fase 2, samlede investeringer er 170 mNOK.  

• Ny 6 seters stolheis i november, heisen har passert 760 000 turer per 01/04/23.   

• Utvidet serveringstilbud 

• Egen heis for Freidig alpin sin treningsbakke under bygging  

• Gjenstår lys og vann opp til toppen, samt reservekilde for snøproduksjon.   

• Ny utforløype fra masta er under planlegging (WC Damer) 

Stolheisen åpner for sykkel på sommeren og helårs drift av anlegget fra tidligst 2023.  

 

Oppdal  

Situasjonen for alpint på Oppdal er fortsatt krevende. Oppdal Hovden kom seint i gang med 

snølegging. Det er utfordrende å få til et godt samarbeid med heiseier, Wenaasgruppen. 
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Hovden er til salgs, Oppdal IL ønsker å kjøpe anlegget, men prisen diskuteres. Anlegget må 

oppgraderes vesentlig. Klubben jobber med å finne en riktig løsning for idretten i anlegget i 

Hovden, og NSFs anleggsrådgiver Marit Gjerland har deltatt i flere møter.   
 

Gråkallen Vinterpark  

Tilrettelegging for egenorganisert idrett blir stadig viktigere slik at barn og unge har en arena 

de kan søke aktivitet, miljø, trivsel og glede. Gråkallen Vinterpark skal være et anlegg med 

lav terskel for deltakelse, være et tilbud i nærområdet for uorganisert og organisert aktiv 

ungdom, studenter og andre aktive, og med et lavterskelområde for barn og foreldre og 

personer med nedsatt funksjonsevne. Det er det eneste bynære rekrutteringsanlegget for 

brettaktiviteter, et rimeligere alternativ og for andre et supplement til aktivitet i de andre 

større anleggene. Prosjektet er et samarbeidsprosjekt mellom NTNUI og Trondhjem skiklubb.  

 

Gjennom 12 år har det vært jobbet med Gråkallen Vinterpark. Skikretsens ting i 2013 ga sin 

tilslutning til etablering av Gråkallen vinterpark i Trondheim, og anleggsutvalget har i hele 

tingperioden vært involvert i prosjektet og gitt det høyeste prioritet for skianlegg i Trondheim 

kommune. Eget støtteskriv til anlegget ble levert både av NSF og skikretsen høsten 2022. 

 

Planene er så nedskalerte at man kan se på det som en «oppgradering» av et allerede etablert 

brett/ski-park-område. Det er planlagt utviklet i hovedsak som en fornying av eksisterende 

løype-traséer i Litjgråkallen-området til et moderne skiparkanlegg og rekrutteringsarena for 

all ski- og brettsport.  

 

 

 
Skistua, Gråkallen, Nordrenna og Vinterparkområdet på Litjgråkallen er kulturhistoriske 

områder for skiaktivitet og friluftsliv fra slutten av 1800-tallet. De må brukes, utvikles, 

fornyes og holdes i hevd. Rustadrenna er en av de historiske traséene, og holdes fortsatt i 

hevd, men må utbedres. Løypa passerer rett forbi Studenterhytta. Hytta vil være en viktig 

sosial arena for studentene som benytter seg av tilbudet i Gråkallen Vinterpark.  

 

Parallelt har Gråkallparken og Instruktørbakken holdt liv i området og gitt glede til mange 

barn, unge og unge voksne. Gråkallparken drives i dag som egenorganisert anlegg, primært 

for brettkjørere. Det er betydelig aktivitet i parken, alt arbeid gjøres i hovedsak på dugnad 

ledet av Stian Karlsen (som siste året har fått ansettelse i Trondhjems skiklub), men det er 

ikke bærekraftig på sikt. Det er behov for oppgradering av heisen og en ny liten heis. For å 

Gråkallen og Litjgråkallen sett fra Geitfjellet.  
Bildet til venstre viser nåsituasjonen og bilde til høyre viser fullt utbygd anlegg og med alle 
kulturhistoriske nedfarter holdt i hevd.  

Foto: Trondhjem skiklub 



71 

 

 

holde gløden og pågangsmotet oppe hos de frivillige må det være utsikter til å utvikle 

området. Gråkallen Vinterpark ble kåret til årets park i 2020.  

 

Haugsdalen alpinanlegg, Fosen 

Eier og driver av anlegget har bestemt seg for å gi seg og vil selge alpinanlegget, som er 

Fosens eneste. Administrasjonen v/ Anders Myrland har innledet samarbeid med 

fylkeskommunen for å forsøke å finne en løsning for videre drift. En mulig løsning kan være 

at flere idrettslag går sammen om å eie og/eller drifte anlegget. Det er uavklart om noen vil ta 

over og drive anlegget videre.  

 

 

Skileik/basisanlegg/flerbruk 

Granåsen idrettspark 

Fase 2 av utbyggingen av Granåsen hverdagsanlegg/VM-anlegg har vært i gang i hele 

perioden. Nye hoppbakker er ferdige og ble tatt i bruk 01.02.23. Arenabygg med 

garderobefasiliteter i kombinasjon tribuner, flerbruks skytterhall inni bakken og 

fleraktivitetsområde på taket, skibru og flytting av skiskytterarena er under utførelse. Bystyret 

vedtok i 2022 å øke investeringsrammen for fase 2 til 791mNOK.  

 

En Vinteraktivitetspark, med komplettering for et variert og permanent basisanlegg mellom 

Litjåsen/Høgåsen, inkl rekruttbakker hopp og med bl.a en ny Big Air-bakke ved siden av 

rekruttbakkene, er under planlegging og lagt til fase 3 av utbyggingen (Granåsen idrettsby). 

Skikretsen ved skiutvikler, Freeski og anleggsutvalget forutsettes å delta mer aktivt inn i 

videre planlegging av området i kommende tingperiode. Fotballhall er planlagt bygget i 

området for «idrettsby» og vil lånes ut til VM for å dekke funksjon som bl.a et mediasenter. 

 

 

Anlegg nordiske grener 

Hopp og kombinert 

Merlia hoppanlegg, rekruttanlegg hopp på Fosen 

• to eldre bakker med riktig profil, K50 og K30(35) utbedres 

• to minste bakker oppgraderes til næranlegg hhv K20 og K8 – her er det gjenopptatt 

aktivitet etter 30 år 

• Renovering av Merlia hoppanlegg utføres på dugnad, hvor utøvere på aldersbestemt 

nivå og foreldre deltar i arbeidet med å få ryddet og renovert bakkene.  

 

Ferista, Byåsen 

• Byaasen skiklub planlegger en tufte-park (fått 100’ fra TK til innkjøp), og vil bygge et 

nytt servicebygg ute på sletta som tidtakerbod, smørebod etc.   

• Hoppbakkene: Den store bakken planlegges fjernet, slik at de kan rendyrke anlegget 

for de mindre hopperne, inntil 25 meter k-punkt. 

 

Granåsen rekruttanlegg hopp 

• Dette er en svært viktig bakke med tanke på rekruttering da spranget mellom K 40 - K 

90 blir for stort for de fleste. Uten en bakke K 60 som fungerer for hopping – ingen 

rekruttering da de aller fleste barn vil falle fra, og en utbedring er svært viktig å få 

gjennomført. 
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• Plan om at deler av masseuttak fra nye hoppanlegget kan legges i K-60 for å utbedre 

tilløpet til helårs bruk. 

• Utbedring er sendt til byggesak og ferdig behandlet. Trønderhopp& BIL sine 

kostnadsberegninger for prosjektering, massetransport og utbedring tilløp er justert. 

 

Haraldstu/Øyangen skianlegg 

Lensvik IL har etablert et kompakt skileikområde ved Øyangen for hele familien, med 

lysløype, turløype, skileikanlegg og et klubbhus med etterlengtet toalett og kjøkken. Dette er 

et område som vil bli brukt hele året og ikke bare om vinteren.  

 

Idrettslaget har planer om opparbeidelse av rekrutt-hoppbakker. Men det er usikkert mht 

videre framdrift av anlegget. Det er et svært lite miljø blant aktive foreldre/voksne.  

 

 

Langrennsanlegg 

Jervskogen skisenter 

• Skileik/skicross er ferdigstilt 2021 med 2 kuleløyper, 2 små hoppbakker, plass til 

«slalåm». Div. andre kuler og doseringer, naturlig kuleløype i terrenget. Bygget fra 

grunnen av på utsiden av skistadion, lyssatt med ledd lyskastere. Bygging av skileik 

pris ca. kr 300.000.-  50% finansiering med spillemidler, resten er egenkapital. 

• Nytt lysanlegg til ledd, skiftet 70 stolper og 140 armaturer, samt nye stålmaster rundt 

stadion og lyssatt skileikområde. Pris kr. 2.800.000.- inkl mva. 50% finansiering med 

spillemidler, resten dekkes av Malvik kommune.  

• Utvidelse av snøproduksjonsanlegget inkl ny lanse for skileikområdet. Pris ca. kr 

350.000.- 50% finansiering med spillemidler, resten egenkapital. 

• Ny tråkkemaskin innkjøpt, levering nov. 2023, toppfinansieres av Malvik kommune. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hauka skianlegg 

Primært er det behov for en nøktern/enkel oppgradering av bygningsmassen, samtidig som 

løypetraséen må utbedres. I utgangspunktet er det et ønske om å utarbeide en helhetlig og 

Ramsjøen Arena  
 
Skaun IL og Børsa IL 

• Samarbeidsprosjekt 
• Snøproduksjon 
• Skileik 
• Mål om produksjon høsten 

2022 
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langsiktig utviklingsplan for Hauka Skiarena. Slik situasjonen er nå har ski og skiskyting hver 

sin "rigg" av stadionområdet ifbm arrangement, mens de ser muligheter for endringer som kan 

gi en felles måte å avvikle arrangement på. Dette vil forenkle gjennomføring av arrangement 

og permanente løsninger kan etableres. 

 

Flere møter er avholdt, og NSF og anleggsrådgiver Fritjof Rannem er koplet på. Alternative 

løsninger er skissert, og anlegget er meldt inn til kommunal plan. Snøproduksjonsanlegg 

planlegges etablert. 

 

Selbuskogen skisenter 

• Utvidelse av lysløypa og rulleskiløypa vestover ca. 1 km. mot ny parkeringsplass  

• Ny undergang under fylkesvei 705 for atkomst fra skisenteret til løypenettet og 

turløyper i Strandfjellet. 

 

«Kjølbrottet» skiarena - Jårakjølen  

IL Leik planlegger etablering av et nytt skianlegg, fortrinnsvis beregnet på langrenn og 

skileik, for å være føre var for klimaendringer og sikre snøsikkert område for skiaktivitet.  

Forarbeid til reguleringsplan er utført, og reguleringsarbeid planlegges igangsatt for utvidelse 

av løypenettet. Planskisser for området er utarbeidet, med område for skileikanlegg og en 

løypetrase på 5 km. Løypenettet går gjennom 3 kommuner; Melhus, Skaun og Orkland. 

 

 
 

Reguleringsplan skal utarbeides, med plankart for skiløypetrase, stadionområde, eventuell 

plassering av nybygg, parkeringsplass og vegadkomst, samt tilhørende 

reguleringsbestemmelser. Behovet for en større parkeringsplass er en utfordring som ikke er 

løst enda. Trøndelag fylkeskommune bekoster og gjennomfører arkeologiske undersøkelser 

av området. Trafikkanalyse og naturmangfoldsvurdering.  

 

Strindamarka næranlegg (Skiarena Øst) 

Strindamarka Næranlegg er et samarbeidsprosjekt fra 2012 og hvor skiavdelingene i sju 

idrettslag med tilknytning til området er initiativtagere og har inngått et formelt samarbeid - 

Strindheim IL, Utleira IL, Nidelv IL, Ranheim Skiklubb, Jonsvatnet IL, NTNU og 

Trondhjems skiklub. Disse klubbene representerer flere tusen aktive skiløpere.  

 

Reguleringsplan er utarbeidet, og er i prosess og under behandling. Opparbeidelse av 

rulleskiløype som funksjon er tatt ut av planforslaget etter motstand fra befolkningen. 
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Forslaget viser løypetraséer/et løypenett på totalt 3,3 km, fordelt på fire sløyfer. Det er lagt 

opp til en etablering av et stadionområde med nødvendige fasiliteter slik som arenabygg med 

funksjoner for tidtaking og speaker, kafe/kiosk, garderober og lager av utstyr. Det er også 

avsatt områder nært skistadion som skal opparbeides for skileik, inspirert av skileiken ved 

Skistua.  

 

Skipolitiske målsettinger for anleggsarbeidet  

Skipolitiske målsettinger  

All idrettslig aktivitet, organisert eller uorganisert, er viktig for folkehelsa, fysisk og psykisk 

sett for alle, uansett alder, kjønn, funksjonsevne, og kulturell og sosial bakgrunn. Skiaktivitet 

er stadig i sterk grad knyttet til og avhengig av skianlegg for variert utøvelse av allsidig 

skiferdighet, fra nærmiljøanlegg for aktiv start til treningsanlegg, konkurranseanlegg og 

anlegg for aktivitet livet ut. 

 

 
 

Anleggsutvikling i Norge – oppgaver, ansvarsdeling og -roller  

Det er skikretsens oppgave som en del av Norges Skiforbund å stimulere til og bistå i 

tilrettelegging for skiaktivitet. I NSFs strategiplan 2021-24 er mål og ansvarsdeling for 

anleggsutviklingen formulert som følger:  

 

NSFs strategiplan 2021-2024 – for en mer bærekraftig utvikling 
Å bidra til en mer bærekraftig utvikling er viktig for skiglede og skiaktivitet. 
Menneskeskapte klimaendringer påvirker skiidretten negativt allerede. 
  

• Vinteren blir kortere og varmere, og den negative utviklingen kan akselerere eksponentielt 

fremover om ikke gode krefter trekker sammen i riktig retning.  Det må arbeides videre 

med klimavennlige løsninger for snøproduksjon og teknologi for bevaring av snø.  

 

• For Skiforbundet innebærer en bærekraftig utvikling også andre områder enn klima og 

miljø, blant annet utdanning, likestilling og mindre ulikhet.  

 

• Skiidretten skal være en del av hverdagsintegreringen i samfunnet, og den skal gi 

livslang bevegelsesglede. 

Vi tar FNs bærekraftsmål på alvor og skal være en pådriver nasjonalt og internasjonalt. 
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Sentralt i skiforbundet har NSFs anleggsrådgiver Marit Gjerland gjort grep for å styrke og 

profesjonalisere arbeidet med skianlegg i Norge, bl.a kan nevnes:  

• Anleggsseksjonen er styrket med Marianne Myklebust, som har lang erfaring med 

skileik og basistrening og har kjørt en del piloter i NSF. 

• Tommy Rudihagen, vil bidra til å profesjonalisere anleggsarbeidet. Han er 

siv.ing/siv.øk/jurist. Han har utarbeidet en mini-veileder til søknad om midler til 

nærmiljøanlegg. Veilederen er lagt ut på skiforbundets fagportal anlegg:  

NSF Anleggsweb 

• Fagkomité kompetanse Anlegg har hatt 3-4 møter i halvåret (anleggsutvalgets leder er 

medlem i fagkomiteen). Komitéen har bl.a planlagt og gjennomført temabaserte 

webinarer, senest 26.04.23 om spillemidler og finansiering av skianlegg. Webinar om 

snøproduksjon ble arrangert 09.05.23 i samarbeid med Park og idrett.  

• Samarbeid med Bergen Kraft er opprettet for å utarbeide et verktøy for å redusere 

strømprisene for skianlegg – dvs kunne produsere snø til en rimeligere pris uansett tid 

på døgnet.  

• Samarbeid med andre aktører for å genere mer økonomisk støtte til realisering av 

skileikanlegg – støtte i tillegg til spillemidler nærmiljøanlegg. Arbeid pågår for 

Trøndelag med samarbeid med TRFK og TK og SMN (se Styrets beretning). En 

tilsvarende modell er benyttet i Nordland med betydelig økonomisk støtte fra annen 

aktør til etablering av skileikanlegg. 

 

Anleggsplan 

Nasjonal anleggsplan 

NIF har i flere år arbeidet med etablering av anleggspolitisk program. Inn mot denne har 

særforbundene fremmet sine prioriterte prosjekter. NSF bygger sine innspill på en grundig 

prosess i sine særkretser, og det er derfor ønskelig at dette arbeidet også flettes sammen med 

en nasjonal anleggsplan.  

  

https://www.skiforbundet.no/fagportal/anleggsweb/
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NSF har igangsatt arbeid med utforming av en nasjonal anleggsplan for skianlegg, og som vil 

være en overordnet anleggsplan bygget på kretsenes anleggsplaner. I arbeidet er det viktig å 

lytte til klubbenes behov, lokale innspill utgjør en masterplan for skiidretten. Samtidig 

stimulerer forbundet til at anleggsutviklingen er i tråd med skipolitisk dokument, og på det 

viset møtes vedtatte føringer med behov og «trender» i alle landets skimiljøer. Denne 

planstrukturen vil legges til grunn ved utforming av en nasjonal anleggsplan for ski. 

 
Skipolitiske spørsmål knyttet til arbeidet med anleggsplaner lokalt og nasjonalt  

Ett spørsmål er om vi har de anlegg vi trenger, et annet spørsmål er om de ligger der vi 

trenger dem.  

• Å ha nærhet til åpne og frie lavterskelanlegg som innbyr til spontan aktivitet krever at 

anleggene er i god stand og med utforming med elementer som «underviser». Der folk 

bor er det knapt med plass, og et av våre innspill er å gjennom spillemiddelordningen 

honorere idretter som lager felles konsepter der flere idretter utnytter areal og 

infrastruktur. Dette vil også være et intensiv for optimalisering av bedre 

energiutnyttelse både ved utbygging og bruk. 

Et tredje spørsmål er om det bør foreligge insentiver til klubber som tar et ekstraordinært 

ansvar og nedlegger et betydelig antall dugnadstimer - for å gi gode tilbud til allmennheten og 

langt utover egne klubbmedlemmer. 

• Hver km med skiløype bidrar til økt folkehelse. Mange klubber tar ansvar for 

tilrettelegging av tilbud som i all hovedsak benyttes av personer uten klubbtilhørighet, 

og en skiarena blir den naturlige skimøteplassen for alle som bor i nærheten og 

benytter løypene.  

For skiidretten er det et hovedanliggende å sikre snø i anleggene vi har, og gjøre dem 

tidsriktige med tanke på skisportens utvikling og klimautfordringene vi står ovenfor. Knapt 

noen idretter må lik skiidretten og skisporten ta inn over seg konsekvensene av global 

oppvarming. Med unntak av heisbaserte skianlegg, er så godt som alle åpne og fritt 

tilgjengelige for allmennheten når snøen har lagt seg på naturlig eller kunstig vis.  

• For skiidretten er det et være eller ikke være at det foreligger tilskuddsordninger som 

bidrar til etablering og oppgradering av energieffektive snøproduksjonssystemer.  

• Et snøproduksjonssystem er i seg selv et anlegg der snøen også kan være et 

byggemateriale som lett kan formes til variert og kreativ bruk. 

Skikretsens anleggsplan og politisk dokument anleggsutvikling 

Skikretsen har som mål å sikre arealer for utvikling av skianlegg for alle grener gjennom vår 

anleggsplan. Anleggsplanen skal gi informasjon om skiidrettens egne prioriteringer for 

anleggsutviklingen i årene fremover. Målet for gjeldende anleggsplan (2017-2020) har vært å 

legge til rette for anlegg der folk bor, og gi bistand, råd og tilslutning til hhv utbedring og 

oppgradering av anlegg og til nyetableringer - i tråd med NSFs utviklingsmodell SUM og 

Skipolitisk Dokument (SPD) 2016-2020 (NSFs strategiplan 2021-2024, delvis videreføring).  

 



77 

 

 

 
 

• Skianleggene i kretsen er kategorisert for å kunne gjøre de nødvendige prioriteringer 

mtp spillemiddelsøknader og søknader om midler til nærmiljøanlegg. 

• Alle anlegg som er meldt inn, er i bruk, eller under konkret planlegging, er lagt inn i 

planen og kategorisert.  

 
 

 

29.04.2023 

Anleggsutvalget STS 

Kari Hovin Kjølle, leder   Dag Herrem    Gunnar Smiseth 

 

Arbeidet med en revidert anleggsplan og politisk dokument for anleggsutviklingen i 
skikretsen vil gjennomføres i kommende tingperiode, med involvering av klubber, 
anleggseiere og anleggsdrivere. Skikretsens anleggsplan må justeres ihht NSFs 
strategiplan 2021-2024 mht mål nasjonalt, og ikke minst må vi etablere enighet om en 
anleggsutvikling i skikretsen med klima- og miljømessig, økonomisk og sosial bæreevne. 
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REGNSKAPSPRINSIPPER: 
 

Årsregnskapet er satt opp i samsvar med regnskapsloven og god regnskapsskikk. Selskapet har 
videre fulgt relevante bestemmelser i Norsk Regnskaps Standard utarbeidet av Norsk Regnskaps 
Stiftelse. 

 
Driftsinntekter 

Inntektsføring ved salg av varer skjer på leveringstidspunktet. Sponsorinntekter og tilskudd 
periodiseres og inntektsføres i den perioden/det år de gjelder. 

 
Omløpsmidler og kortsiktig gjeld 

Omløpsmidler og kortsiktig gjeld omfatter normalt poster som forfaller til betaling innen ett år 
etter siste dag i regnskapsåret. Omløpsmidler vurderes til laveste verdi av anskaffelseskost og 
antatt virkelig verdi (Laveste verdis prinsipp). 
Kortsiktig gjeld balanseføres til nominelt beløp på opptakstidspunktet. 

 

Fordringer 

Kundefordringer og andre fordringer føres opp i balansen til pålydende etter fradrag for avsetning til 
påregnelig tap. Avsetning til påregnelig tap gjøres på grunnlag av en individuell vurdering av de enkelte 
fordringene. I tillegg gjøres det for øvrige kundefordringer en uspesifisert avsetning for å dekke antatt tap. 

 

Andre fordringer er også gjenstand for en tilsvarende vurdering. 

 
Disponering av årets overskudd 

 

Årets overskudd er på 527.090. Overskuddet overføres annen egenkapitalen og er fordelt på de enkelte 
komiteenes akkumulerte resultat i forhold til hver enkelts årsresultat . 
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Sør-Trøndelag Skikrets 
 

ResuItatregnskap 

Note 2021 2020 

 
 

 
DRIFTSINNTEKTER OG DRIFTSKOSTNADER  

Driftsinntekter 
Sponsorer/salg 

  
629 709 

 
637 439 

Tilskudd  3 097 511 2 758 344 

Medlemskontingenter/deltakeravgift renn  641 429 760 020 

Egenandeler/kontingenter team  2 992 089 2 088 783 

Andre inntekter  18 826 227 886 

Fra kretsen  340 000 400 000 

Sum driftsinntekter  7 719 565 6 872 473 

Driftskostnader 
Materiell 

  
788 214 

 
706 738 

Lønnskostnad 1 2 550 333 2 036 225 

Avskrivninger  0 0 

Kostnader lokaler  150 241 236 616 

Leiekostnader  150 066 92 557 

Honorarer 2 505 672 745 732 

Kontorkostnader  40 549 95 362 

Reisekostnader  2 203 886 1 261 825 

Kontingenter/gaver  209 058 204 146 

Prosjektmidler  112 600 27 000 

Forsikringer/andre kostnader  160 569 71 871 

Til komiteene  340 000 400 000 

Tap på fordringer  0 50 106 

Sum driftskostnader  7 211 188 5 928178 

DRIFTSRESULTAT  508 376 944 294 

FINANSINNTEKTER OG FINANSKOSTNADER 
   

Finansinntekter 
Annen renteinntekt 

 
3 

 
25184 

 
24 790 

Annen finansinntekt  416 138 

Sum finansinntekter  25 600 24 928 

Finanskostnader 
Annen rentekostnad 

  
2 205 

 
2 814 

Annen finanskostnad  4 682 4 367 

Sum finanskostnader  6 886 7181 

NETTO FINANSPOSTER  18 714 17747 

 
 
 
 

 
ÅRSRESULTAT  527 090 962 042 

OVERF. OG DISPONERINGER 
Overføringer til annen egenkapital 

 

4 

 

527 090 

 

962 042 

SUM OVERFØRINGER OG DISPONERINGER  527 090 962 042 

 

 
IÅrsregnskap for Sør-Trøndelag Skikrets Organisasjonsnr. 971377771 
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Sør-Trøndelag Skikrets 

[ Årsregnskap for Sør-Trøndelag Skikrets Organisasjonsnr. 971377771 

 

 

Balanse pr. 31.12.2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

Trondheim 19. august 2022 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 Note 31.12.2021 31.12.2020 

 
EIENDELER 

   

Finansielle anleggsmidler    

Aksjer i Granåsen Aktivum AS 5 54 000 51 500 

Aksjer Ski-VM Trondheim 2025 AS  30 000 0 

Lån til Granåsen Aktivum AS 3 750 000 712 500 

Sum finansielle anleggsmidler  834 000 764 000 

Omløpsmidler    

Kundefordringer  1 879 143 1 397 425 

Andre fordringer 3 451 510 199 604 

Bankinnskudd, kontanter o.l. 6 3 375 040 3 379186 

Sum omløpsmidler  5 705 693 4 976 215 

SUM EIENDELER  6 539 693 5 740 215 

EGENKAPITAL OG GJELD 
   

Opptjent egenkapital    

Annen egenkapital 4 5 426 519 4 899 428 

Sum egenkapital  5 426 519 4 899 428 

Kortsiktig gjeld    

Leverandørgjeld  438 462 296 364 

Skyldig offentlige avgifter  260 245 192 373 

Annen kortsiktig gjeld  414 467 352 049 

Sum kortsiktig gjeld  1113174 840 786 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD  6 539 693 5 740 215 
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Sør-Trøndelag Skikrets 

Noter 2021 

[ Noter for Sør-Trøndelag Skikrets Organisasjonsnr. 971377771 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

Styret og administrasjon 

 
 

Avdelingen "styret og administrasjon" har et overskudd på 90.248. 

 
Komite Årets resultat Akk. resultat 

Styret 90.248 3.676.660 

Alpinkomiteen 160.895 579.551 

Freestyle 8.942 120.026 

Hoppkomiteen 16.124 139.180 

Kombinertkomiteen 171.788 493.240 

Langrennskomiteen 83.430 420.750 

Telemark 0 34.876 

Team Elan Midt-Norge - 4.337 - 83.566 

Team Sør-Trøndelag 0 13.082 

 
 

 
Team Elon Midt-Norge har tre likeverdige eiere i Nord - og Sør-Trøndelag Skikrets samt Møre 
og Romsdal Skikrets, men juridisk sett ligger teamet under Sør-Trøndelag Skikrets. Dette er 
beskrevet i en avtale mellom eierne. I praksis betyr dette at hver eier hefter for 1/3 av det 
påløpte underskuddet selv om økonomien håndteres av Sør-Trøndelag Skikrets. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

.. 
 

 

 
. 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
Note 1 - Lønnskostnad  

I år 

 

I fjor 

Lønn 2 524 671 2 209 763 
Arbeidsgiveravgift 378 435 330 236 
Pensjonskostnader 178 890 221 934 

Andre lønnsrelaterte ytelser -531 663 -725 708 

Totalt 2 550 333 2 036 225 

Det er kun daglig leder som mottar lønn direkte fra Norges Skiforbund. 

Norges Skiforbund har også ansvaret for pensjonsordningen for daglig leder. For daglig leder 
betaler Sør-Trøndelag Skikrets kun en egenandel på kr 100.000,-. Sør-Trøndelag Skikrets har 
nå plikt til å ha tjenestepensjonsordning for selskapets ansatt jfr. lov om obligatorisk 
tjenestepensjon. Denne ordningen er etablert. 
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Note 2 - Honorar 

Revisjons-/regnskapshonorar samt honorar selvstendig næringsdrivende i all hovedsak 

undervisning (trenere). 

 
Det er kostnadført godtgjørelse til revisor på totalt 85.875,- inkl. moms. Av dette gjelder kr 

79.000,- ordinær revisjon. 

 
 

Note 3 - Lån til Granåsen Aktivum AS 

Lån iflg.: 

1) Låneavtale datert 17.12.14 mellom Sør-Trøndelag Skikrets og Granåsen Aktivum AS. Lånet 

ytes ved at en del av utestående mellomværende mellom Sør-Trøndelag Skikrets og Granåsen 

Aktivum AS gjøres om til et ansvarlig lån. 
 

2) Låneavtale datert 19.12.18. lflg. ny låneavtale gjøres kr 503.500,- av mellomværende mellom 

Sør-Trøndelag Skikrets og Granåsen Aktivum AS om til et ansvarlig lån, dvs. at ny lånesaldo 

eks. renter pr. 31.12.18 er kr 712.500,-. 

 
3) Den 16.07.21 kjøpte Sør-Trøndelag Skikrets Trønderhopp sine aksjer i Granåsen Aktivum og 

overtok da også Trønderhopp sitt lån til Granåsen Aktivum AS på kr 37.500,-. Ny lånesaldo eks. 

renter pr. 31.12.21 er da kr 750.000,-. 

 
Renter beregnes med 3% p.a. og skal ikke være gjenstand for justering. Lånet skal nedbetales 

senest innen utgangen av 2025. Påløpte renter pr. 31.12.21 er kr 110.727. 

 

 
Note 4 - Annen egenkapital  

 Annen Sum 
 egenkapital egenkapital 

Pr 01.01. 4 899 428 4 899 428 

Tilført fra årsresultat 527 090 527 090 

Pr31.12. 5 426 519 5 426 519 

 
 

 
Note 5 - Aksjer i Granåsen Aktivum AS 

Sør-Trøndelag Skikrets eier 50% av aksjene i Granåsen Aktivum AS. Det tilknyttede selskapet 

har forretningskontor i Trondheim. Granåsen Aktivum AS hadde et overskudd på 2.027.821 i 

2021 og en egenkapital pr. 31.12.21 på - 72.485. 

 
 

 
. 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 

 
 
 

 

 
 

Note 6 - Bankinnskudd, kontanter o.l. 

Skattetrekkinnskudd utgjør pr 31.12. i år kr 137 769 og utgjorde pr 31.12. i fjor kr 99 607. 
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Sør-Trøndelag Skikrets 

[ Årsregnskap for Sør-Trøndelag Skikrets Organisasjonsnr. 971377771 

 

 

 

ResuItatregnskap 

Note 2022 2021 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ÅRSRESULTAT 666 485 527 090 

OVERF. OG DISPONERINGER 
Overføringer til annen egenkapital 

 

666 485 

 

527 090 

SUM OVERFØRINGER OG DISPONERINGER 666 485 527 090 

 

DRIFTSINNTEKTER OG DRIFTSKOSTNADER  

Driftsinntekter 
Sponsorer/salg 

  
1 119 563 

 
629 709 

Tilskudd  3 130 017 3 097 511 

Medlemskontingenter/deltakeravgift renn  821 285 641 429 

Egenandeler/kontingenter team  5 241 185 2 992 089 

Andre inntekter  (9 269) 18 826 

Fra kretsen  645 000 340 000 

Sum driftsinntekter  10 947 780 7 719 565 

Driftskostnader    

Materiell  680 246 788 214 

Varekostnad  160 625 0 

Lønnskostnad 1 2 802 613 2 550 333 

Avskrivninger 2 6 423 0 

Kostnader lokaler  316 149 150 241 

Leiekostnader  282 172 150 066 

Honorarer 3 983 972 505 672 

Kontorkostnader  74 532 40 549 

Reisekostnader  3 453 461 2 203 886 

Kontingenter/gaver  250 883 209 058 

Prosjektmidler  21 000 112 600 

Forsikringer/andre kostnader  101 502 160 569 

Til komiteene  645 000 340 000 

Tap på fordringer 4 520 125 0 

Sum driftskostnader  10 298 702 7 211 188 

DRIFTSRESULTAT  649 078 508 376 

FINANSINNTEKTER OG FINANSKOSTNADER 
   

Finansinntekter 
Annen renteinntekt 

 
5 

 
25 613 

 
25184 

Annen finansinntekt  4 008 416 

Sum finansinntekter  29 622 25 600 

Finanskostnader 
Annen rentekostnad 

  
597 

 
2 205 

Annen finanskostnad  11 617 4 682 

Sum finanskostnader  12 214 6 886 

NETTO FINANSPOSTER  17 407 18 714 
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Balanse pr. 31.12.2022 

Note 31.12.2022 31.12.2021 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Opptjent egenkapital 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
Skyldig offentlige avgifter 192 573 260 245  

Annen kortsiktig gjeld 393 226 414 467 

Sum kortsiktig gjeld 911 146 1113174  

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 7 004 150 6 539 693 
 
 
 
 
 

 C: 

Trondheim 24. april 2023 

 

EIENDELER 
Varige driftsmidler 
Driftsløsøre, inventar, kontormaskiner 

 

 
2 

 

 
113 465 

 

 
0 

 

Sum varige driftsmidler  113 465 0  

Finansielle anleggsmidler     

Aksjer i Granåsen Aktivum AS 6 54 000 54 000  

Aksjer Ski-VM Trondheim 2025 AS 7 30 000 30 000  

Lån til Granåsen Aktivum AS 5 750 000 750 000  

Lån til Ski-VM Trondheim 2025 7 300 000 0  

Sum finansielle anleggsmidler  1 134 000 834 000  

Omløpsmidler     

Kundefordringer 4 2 536 373 1879143  

Andre fordringer 5 415118 451 510  

Bankinnskudd  2 805 194 3 375 040  

 

Annen egenkapital 6 093 004 5426519  
Sum egenkapital 6 093 004 5 426 519  

Kortsiktig gjeld 
Leverandørgjeld 

 
325 347 

 
438 462 

 
 

 

Sum omløpsmidler  5 756 685 5 705 693 

SUM EIENDELER 

 

EGENKAPITAL OG GJELD 

 7 004 150 6 539 693 
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Sør-Trøndelag Skikrets 

Noter 2022 

 

 
 
 
 
 
 

 

Styret og administrasjon 

 
Avdelingen "styret og administrasjon" har et underskudd på 284.550. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Team Elan Midt-Norge har tre likeverdige eiere i Nord - og Sør-Trøndelag Skikrets samt Møre 

og Romsdal Skikrets, men juridisk sett ligger teamet under Sør-Trøndelag Skikrets. Dette er 

beskrevet i en avtale mellom eierne. I praksis betyr dette at hver eier hefter for 1/3 av det påløpte 

underskuddet selv om økonomien håndteres av Sør-Trøndelag Skikrets. 

 

 

 
 

Note 1 - Lønnskostnad  

 
I år I fjor 

Lønn 2 579 349 2 524 671 

Arbeidsgiveravgift 401 309 378 435 

Pensjonskostnader 260 519 178 890 

Andre lønnsrelaterte ytelser -438 565 -531 663 

Totalt 2 802 613 2 550 333 

Antall årsverk 5 4 
 

Det er kun daglig leder som mottar lønn direkte fra Norges Skiforbund. 

Norges Skiforbund har også ansvaret for pensjonsordningen for daglig leder. For daglig leder 

betaler Sør-Trøndelag Skikrets kun en egenandel på kr 100.000,-. Sør-Trøndelag Skikrets har 

plikt til å ha tjenestepensjonsordning for selskapets ansatt jfr. lov om obligatorisk tjenestepensjon. 

Denne ordningen er etablert. 

j Noter for Sør-Trøndelag Skikrets Organisasjonsnr. 971377771 
 

 

Komite Årets resultat Akk. resultat 

Styret - 284.550 3.392.110 

Alpinkomiteen 38.544 618.094 

Freestyle 76.023 196.049 

Hoppkomiteen 40.704 179.885 

Kombinertkomiteen 140.345 633.585 

Langrennskomiteen 39.293 460.043 

Telemark 0 34.876 

Team Elan Midt-Norge 616.126 532.560 

Team Sør-Trøndelag 0 13.082 
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Sør-Trøndelag Skikrets 

Noter 2022 

Organisasjonsnr. 971377771 [ Noter for Sør-Trøndelag Skikrets 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Note 3 - Honorar 

Revisjons-/regnskapshonorar, honorar til selvstendig næringsdrivende i all hovedsak trenere og 

til klubber ifm. samlinger. 

 
 
 

Note 4 - Tap på fordringer 

Tap på fordringer består av følgende pr. 31.12.: 

Konstaterte tap kr 162.915 

Avsetning tap på krav kr 357.210 

 

 
 

 

Note 2 - Driftsmidler  

Anskaffelseskost pr. 1/1 194 436 

+ Tilgang 119 888 

- Avgang 0 

Anskaffelseskost pr. 31/12 314 324 

Akk. av/nedskr. pr 1/1 194 436 

+ Ordinære avskrivninger 6 423 

+ Avskr. på oppskrivning 0 

Akk. av/nedskr. pr. 31/12 200 859 

Balanseført verdi pr 31/12 113 465 

Prosentsats for ord.avskr 20-33 
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Note 5 - Lån til Granåsen Aktivum AS 

Lån iflg.: 

1) Låneavtale datert 17.12.14 mellom Sør-Trøndelag Skikrets og Granåsen Aktivum AS. Lånet 

ytes ved at en del av utestående mellomværende mellom Sør-Trøndelag Skikrets og Granåsen 

Aktivum AS gjøres om til et ansvarlig lån. 

 
2) Låneavtale datert 19.12.18. lflg. ny låneavtale gjøres kr 503.500,- av mellomværende mellom 

Sør-Trøndelag Skikrets og Granåsen Aktivum AS om til et ansvarlig lån, dvs. at ny lånesaldo eks. 

renter pr. 31.12.18 er kr 712.500,-. 
 

3) Den 16.07.21 kjøpte Sør-Trøndelag Skikrets Trønderhopp sine aksjer i Granåsen Aktivum og 

overtok da også Trønderhopp sitt lån til Granåsen Aktivum AS på kr 37.500,-. Ny lånesaldo eks. 

renter pr. 31.12.21 er da kr 750.000,-. 

 
Renter beregnes med 3% p.a. og skal ikke være gjenstand for justering. Lånet skal nedbetales 

senest innen utgangen av 2025. Påløpte renter pr. 31.12.22 er kr 24.892,-. 

 
 
 

Note 6 - Aksjer i Granåsen Aktivum AS 

Sør-Trøndelag Skikrets eier 50% av aksjene i Granåsen Aktivum AS. Det tilknyttede selskapet 

har forretningskontor i Trondheim. Granåsen Aktivum AS hadde et underskudd på 75.346 i 2022 

og en egenkapital pr. 31.12.22 på - 147.831. 

 
 
 

Note 7 - Aksjer i/lån til Ski-VM Trondheim 2025 

Sør-Trøndelag Skikrets eier 30% av aksjene i Ski-VM Trondheim 2025 AS. lflg. aksjonæravtale 

datert 23.10.20 er det gitt et lån på kr 300.000. Lånet er et ansvarlig, usikret og rentefritt lån. 

 
 
 
 
 
 

. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



94 

 

 



95 

 

 



96 

 

 

 

 
 



97 

 

 



98 

 

 

 
 

 

 

 

 

ÅRSRAPPORT  
 

KONTROLLUTVALGET  
2021-2023 

 

 

  



99 

 

 

 

Kontrollutvalget 

Sør-Trøndelag skikrets 

 
Skikretstinget 2023 i Sør-Trøndelag Skikrets. 

 

 

Rapport fra Kontrollkomiteen for tingperioden 2021 – 2023. 

 

 

Kontrollutvalget er opprettet i henhold til Skikretsens lovparagraf 20 pkt 1, og på Idrettstinget i 2019 

ble det bestemt at alle organisasjonsledd innen idretten som har engasjert revisor, skal utvalget ha 

(minst) 2 medlemmer samt ett (minst) varamedlem. 

For tingperioden 2021 – 2023 har kontrollutvalget bestått av, Lars Inge Graabak (leder) og Tor Helge 

Hansen. 

 

Kontrollutvalget har hatt 2 møter i løpet av tingperioden, ett i etterkant av skikretsstyrets behandling 

av regnskapet for 2022, den 1. mai (2023). Det første året i tingperioden haltet det noe med å få ta del i 

referatene fra skikretsstyrets møter, men fungerer nå. 

 

Det er også å bemerke at KU skal i henhold til siste ting, bestå av 3 medlemmer og at begge kjønn skal 

være representert. Dette har ikke vært tilfelle siste periode. 

 

Mandat 

 

Kontrollutvalgets (KU) mandat er nedfelt i NIF’s lov § 2-12, jfr STS lov § 20. 

 

Hovedpunktene i mandatet er: 

 

# føre tilsyn med organisasjonens økonomi og økonomisk disposisjoner er i henhold til de 

vedtak som blir fattet av skikretstinget og skikretsstyret. 

 

# påse at skikretsens regnskapsførsel er pålitelig og at dets årsregnskap (og delrapporter) gir et 

riktig bilde av organisasjonens drift og finansielle stilling. 

   

# kontrollutvalget skal ha adgang til samtlige regnskaper og styreprotokoller /referat m.v. 

 

# kontrollutvalget skal avgi en beretning av det enkelte regnskaper. 

 

 

Det kan her tilføyes at NIF har utarbeidet veiledere for kontrollutvalg, og her skisseres både 

kontrollutvalgets arbeid og samarbeid med styret. Bl.a påpekes det at etter valg bør styret og KU 

møtes for å drøfte samarbeidsopplegget. 
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Ad årsregnskapet for 2021 og 2022 

Kontrollutvalget har fått seg forelagt både regnskap og revisors beretning for årene 2021og 2022. 

 

Kontrollutvalget hadde møte vedr. årsregnskapet 2021 og 2022 den 25.april2023. 

 

Regnskapet viste et positivt årsresultat på kr. 666 485 i 2022 og kr. 527 090 i 2021.  

Revisjonen hadde ikke merknader til regnskapet for årene 2021 og 2022 

. 

KU har ikke merknader til regnskapet utover at utvalget hadde merket seg at aktiviteten har   opp igjen 

etter en problematisk periode i forbindelse med pandemien.  

Dette gjenspeiler seg også økningen i omsetning. 

 

I tillegg ble mye av Team Elon’s aktivitet for 2021 fakturert i 2022. 

 

KU har ikke gått inn ide enkelte grenkomiteenes regnskap, men konstater at totalen ser sunn ut. 

 

 

Generelle bemerkninger til regnskapet og rutinene. 

 

Ved gjennomgang av rutinene vil vi bemerke at det i henhold til veilederen skal være dobbel attestant 

på alle utbetalinger. Hvordan dette ordnes i praksis får administrasjonen legge fram. 

 

Fordringer og tap har i perioden muligens vært større enn nødvendig, og fakturerings og 

oppfølgingsrutinene er viktige for å minske mulige tap. 

 

Kontrollutvalget vil gi honnør til såvel styret som administrasjonen for sitt arbeid gjennom 

tingperioden, og anbefaler at Skikretstinget godkjenner de framlagte regnskap for 2021og 2022. 

 

 

Trondheim, 01.05.2023 

 

Kontrollutvalget STS 

 

Lars Inge Graabak, leder     Tor Helge Hansen 
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Fra skipolitisk dokument: 
 
Vedlegg 2: Skikretsens mål  
 
Skikretsen skal:  
 
1. Aktivitetsutvikling  

1.1. Gjennom oppsøkende virksomhet, generell service og samarbeid med andre særidretter 
sikre at klubben kan tilby et helhetlig skitilbud  

1.2. Arbeide for åpne tilbud for alle, og bistå med kostnadsbesparende løsninger knyttet til 
utstyr, reise og opphold  

1.3. Styrke trenerutviklingen gjennom god kvalitet og økt tilgjengelighet på kurs og 
kompetansetiltak  
 
 
2. Anleggsutvikling  

2.1. Utarbeide anleggsplan som definerer langsiktige behov og god fordeling av anlegg på 
ulike nivåer, samt være pådriver og starthjelper til skiklubbens egen anleggs-utvikling  

2.2. Være pådriver og bistå skiklubben med å etablere snøsoner og snøsikre nærmiljøanlegg  

2.3. Bistå klubbene i å finne gode finansieringsmodeller ved etablering og drift og sammen 
med skiforbundet bidra til å sikre arealtilgang for skianlegg og turløyper  

 
 
3. Arrangementsutvikling  

3.1. Iverksette nye arrangementskonsepter gjennom oppsøkende virksomhet og 
kompetansehevende tiltak  

3.2. Synliggjøre gjennom egne skirenn gode konkurranseformer som setter utøveren i 
sentrum  

3.3. Tilby opplæring av arrangører og bidra til at frivillige får gode opplevelser på 
arrangement  
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Handlingsplan for Sør-Trøndelag skikrets 
 
 

 

 Hva Hvorfor Tiltak Hvem Når Ressurser Bevis 
 Delmål Hvilken 

effekt 
ønsker vi å 
oppnå 

Hvordan gjøre 
dette i praksis 

Hvem har 
ansvar for 
at det blir 
gjort 

Når skal 
målet 
være nådd 

Hvilke 
ressurser har 
vi til rådighet 

Når vet vi at 
målet er nådd 

A
kt

iv
it

e
t 

Økt aktivitet i 
klubb 
 

Følge opp 
behov til 
klubbene for å 
sikre et 
helhetlig 
aktivitets-
tilbud. 
Senke 
terskelen for å 
bidra i 
klubbverv. 
 

Oppsøkende 
virksomhet for å 
bistå til god 
aktivitet.  
Tilrettelegge for nye 
klubbmiljø for 
grener i etablerings-
/vekstfase. 

Skiutvikler 
 
 

Løpende 
mål og 
aktivitet 

Soneansvarlig 
Kursveiledere 
Grenledere 
Administrasjon 
 

Minimum 20 
besøk pr. år. 

Desentraliserte kurs 
(trener/arrangemen
t/leder) 

Skiutvikler 
 

Løpende 
mål og 
aktivitet 

Kursveiledere 
Grenledere 
Soneansvarlige 

Minimum 5 
trenerkurs pr. 
år (min. 1 
trenerkurs pr. 
sone og gren 
ila. perioden). 
 

Mer 
samarbeid 
mellom 
klubber 
 
 

Skape gode 
miljø 
 

Samlinger på tvers 
av klubber. 
Fellessamlinger på 
tvers av grener. 
 
 

Grenledere 
 

Løpende 
mål og 
aktivitet 

Soneledere 
Teamressurser 
Skiutvikler 
Administrasjon 

Tiltak i 
aktivitetsplan til 
hver 
grenkomite. 
1 fellessamling 
på tvers av 
grener pr. år. 

Skape miljø 
for paraidrett 

Flere med 
funksjonsneds
etting får 
prøve 
skigrener. 
Veiledning på 
tilpassing av 
utstyr.  
Skape sosiale 
møteplasser. 

Årlige samlinger for 
utprøving av alpint 
og langrenn for 
syns- og bevegelses-
hemmede. 
Ledsagerkurs i 
tilknytting til 
samlinger. 

Skiutvikler 
 

Løpende 
mål og 
aktivitet 

Skiforbundet. 
Paraidretts-
senteret i 
Trøndelag. 
Paraidretts-
ansvarlig i 
styret. 
Administrasjon 
Grenledere 
Klubb 
 

1-3 årlige 
samlinger pr. 
gren (alpint og 
langrenn). 
1 ledsagerkurs 
pr. gren i 
perioden. 
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Rapportering på handlingsplan er fast punkt på alle styremøter. 

 Hva Hvorfor Tiltak Hvem Når Ressurser Bevis 
 Delmål Hvilken 

effekt 
ønsker vi å 
oppnå 

Hvordan gjøre 
dette i praksis 

Hvem har 
ansvar for 
at det blir 
gjort 

Når skal 
målet 
være nådd 

Hvilke 
ressurser har 
vi til rådighet 

Når vet vi at 
målet er nådd 

A
n

le
gg

 

Utvikle flere 
bredde- og 
rekrutterings
-anlegg 

 Bistå klubbene med 
ideer og 
kompetanse. 
Pådrivere for at det 
skal tilrettelegges 
for flere 
permanente 
rekrutteringsanlegg. 
Bistå til 
snøproduksjon i små 
anlegg/småskala 
aktivitetsområder. 
 

Anleggsutv
alget 

Løpende 
mål og 
aktivitet 

Administrasjon 
Skiutvikler 
AU 
Skiforbundet 
Fylkeskommun
en 

Minimum 5 
nyetablerte/ 
videreutviklet 
rekrutterings-
anlegg pr. år. 
 
 

Sikre tilgang 
til trening i 
kommersielle 
anlegg 
 

Sikre 
treningsmulig
heter 

Bidra med 
avtalekompetanse. 
Kontakte aktuelle 
klubber høst 2023. 

Grenleder 
alpint og 
freeski 
 

I løpet av 
perioden 

Administrasjon 
AU 
Skiforbundet 

 

A
rr

an
ge

m
e

n
t 

Sikre 
variasjon i 
arrangement 
 

Få flere til å 
delta på 
konkurranser, 
og flere som 
deltar lengre.  
Senke 
terskelen for 
arrangører. 
 

Bistå klubbene med 
ideer og 
gjennomføring. 
Finne spennende 
arrangements-
former. 
 

Skiutvikler Løpende 
mål og 
aktivitet 

Grenledere 
Administrasjon 
AU 
Skiforbundet 

Større variasjon 
i arrangement. 

Styrke og 
utvikle 
arrangement
-kompetanse 
for større 
arrangement 
 

Sikre jevnlig 
arrangement i 
regionen. 

Samordnet 
arrangements-
strategi i Trøndelag. 
Bidra til å rigge riktig 
arrangementsselska
p i etterkant av VM 
2025. 

AU I løpet av 
perioden 

Grenledere 
Administrasjon 
Skiforbundet 

Etablert 
samarbeid om 
arrangement i 
regionen. 
Selskap etablert 
for å arrangere 
større 
arrangement. 
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Budsjett 2023 og 2024 
 

Forslag til budsjett Sør Trøndelag skikrets 2023 og 2024 
 

 Budsjett 2023 Budsjett 2024   Regnskap 2022  

Sponsor/Salg           650 000            650 000             1 130 003   

Andre Tilskudd        2 800 000         2 800 000             2 624 698   

Lagskontingent/Deltakeravgift           750 000            750 000                821 825   

Egenandeler Team        4 500 000         4 500 000             5 323 000   

Andre inntekter            500 000            500 000                500 000   

Fra skikretsen           400 000            300 000                510 000   

Sum Inntekter        9 600 000         9 500 000           10 909 526   

          

Driftskostnader          

Materiell           700 000            700 000                840 000   

Lønnskostnader        2 850 000         2 900 000             2 801 978   

Avskrivning                        -                         -                             -   

Kostnader lokaler           100 000            100 000                  80 000   

Leie Kostnader           300 000            300 000                520 000   

Honorarer        1 175 000         1 175 000                983 972   

Reisekostnader        3 300 000         3 300 000             3 459 260   

Kontingenter           200 000            200 000                185 000   

Prosjektmidler                                -   

Forsikringer/andre kostnader           150 000            150 000                  23 164   

Andre utgifter           350 000            300 000                337 000   

Til komiteene           400 000            300 000                510 000   

Tap fordringer             75 000              75 000                520 125   

Sum driftskostnader        9 600 000         9 500 000           10 260 499   

          

Finansinntekter             20 000              20 000                  17 000   

          

Sum Driftsresultat             20 000              20 000                666 027   

 


